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از دهه های گذشته بود که مشکلات خشکی زاینده رود 
و قصه پرغصه این حوضه آبریز زاینده رود آغاز شد. بیکاری، 
خشکی مزارع، مهاجرت اجباری، آلودگی هوا و مشکل حاد 
این روزهای اصفهان یعنی »فرونشست«، همه وهمه داغی 
چندساله بر قلب مردم اصفهان و کل ایران بوده که روزبه روز 

اوضاعش وخیم تر هم می شود.
فارس در این زمینه، با حمیدرضا فولادگر، نماینده ادوار 
مختلف مجلس شورای اسلامی از دوره هفتم تا دوره دهم، 
گفت وگویی کرده تــا اقداماتی که نمایندگان مجلس طی 
دوره های قبل برای حل مشــکل زاینده رود انجام دادند و 
مصوبات و برنامه هایی که مجلس طی ســال های گذشته 

پیرامون حل این مسئله داشته است را بازخوانی کند.
Á  از دوره هفتم مجلس که ســال ۸۳ آغاز به

کار کرد، شروع می کنیم. در این دوره برای حل 
مشکل آب حوضه آبریز زاینده رود چه اقداماتی 

انجام شد؟
شاید اولین اقدامی که برای بحث آب در مجلس هفتم 
انجام دادیم، لایحه ای بود که در زمان دولت اصلاحات به 
مجلس آمد و یکی از ضربه هــای مهمی بود که به بحث 
آب خورد؛ نه فقط برای زاینده رود و اصفهان ضربه مهلکی 
بود، بلکه برای کل کشور مشکل ایجاد کرد، به این صورت 
که تقسیم آب حوضه آبریز را به تقسیمات حوضه سیاسی 

تبدیل کردند.
 قبلا هر حوضه آبریز یک مدیریت داشت، مثلا حوضه 
آبریز زاینده رود، کارون، سپیدرود هرکدام مدیریت داشتند اما 
با آن لایحه اســتانی شد و اولین اقدام ما در مجلس هفتم 
به همراه چند نفر از همکاران مخالفت با این لایحه بود که 
در نتیجه آن اقدامات لایحه برگشت و شورای نگهبان هم 
ایراداتی گرفت و نهایتا با شرطی که شورای نگهبان گذاشته 
بود یعنی اینکه امور حاکمیتی در اختیار وزارت نیرو باشــد، 
تصویب شد؛ امور حاکمیتی هم در قانون توزیع عادلانه آب، 

بهره برداری تخصیص و حفاظت تعریف شده است.
در مجلس هشتم هم پروژه بهشت آباد که تحت عنوان 
انتقال آب به فلات مرکزی بــود، ردیف اجرایی پیدا کرد، 
قبلش ردیف مطالعاتی بود؛ پیگیری هایی برای افزایش اعتبار 
تونل سوم انجام شد، اعتباراتی هم برای پیگیری مشکلات 

با کشاورزان داشتیم.
Á  مصوبات شورای عالی آب، سندی مبنایی برای

تعیین سهم آبه ها
در مجلس نهم هم ۲ اقدام مهم انجام شد، یکی اینکه در 
مقطعی که بحث پروژه انتقال آب به فلات مرکزی متوقف 
شده بود با پیگیری ها، در اواخر دولت دهم فعال شد و همین 
منجر به تشکیل شورای عالی آب شد و بعد از آن ۶ جلسه به 

زاینده رود اختصاص داده شد.
در همین جلسات هم مصوبات شورای عالی آب تصویب 
شــد که الان همان یک سند محکم برای تابلوی منابع و 
مصارف زاینده رود اســت، اگرچه مطلوب نیست و ایراداتی 

دارد، اما همان سند هم برای ما مبنایی است که می توان به 
آن استناد و سهم بخش های کشاورزی و شرب و صنعت و 
هم ســهم استان ها را مشخص کرد، البته باید به این نکته 
توجه کرد که با پیگیــری نماینده ها بود که دولت این کار 

را انجام داد.
Á  به دلیل وخامــت اوضاع زاینــده رود در 

سال های اخیر، شاید بهتر بود در مجلس دهم 
اقدامات بیشتری در این باره صورت می گرفت، 

در این دوره چه پیگیری هایی انجام شد؟
پیگیری اعتبارات پروژه تونل سوم و شروع بهشت آباد، در 
مجلس دهم اعتبارات تونل سوم را در ۲ سال متوالی اضافه 
کردیم، بخش پروژه های عمرانی را با پیشــنهاد نمایندگان 
تعیین می کردند و عددی برای هر حوزه گذاشــته بودند، با 
نمایندگان اصفهان توافق کردیم که در دو سال متوالی این 
مبلغ برای پروژه تونل سوم اختصاص داشته باشد و به اعتبار 

پروژه تونل سوم اضافه شد.
اقدام دیگر این بــود که با همکاری بنیاد نصف جهان، 
مدیرعامل فولاد مبارکه از سد تونل سوم بازدید کرد، پروژه 
تونل سوم که طولانی شــده بود مربوط به خود تونل بود، 
سدش هنوز شروع نشــده بود؛ با پیگیری هایی که داشتیم 
و بازدیدی که انجام شــد و همچنین افزایش اعتبار، سبب 
شد که با مشارکت فولاد مبارکه، پروژه سد تونل سوم آغاز 
شود؛ پیش از آن تونل سوم شروع شده بود درحالی که از نظر 

منطقی باید سد، پیش از تونل آغاز می شد.
Á ماجرای یک استعفای جنجالی 

اقدام دیگر در مجلس دهم که شاید بیشتر از دوره های 
دیگر در زمینه آب تلاش شد، استعفای نمایندگان اصفهان 
بــود که اگرچه مورد بحث قرار گرفت و برخی معتقد بودند 
این اســتعفا بیشتر جنبه نمایشی یا سیاسی دارد، اما حداقل 

نتیجه خوبی داشــت و یک مقدار مشکلات زاینده رود را به 
گوش مسئولان رساند.

Á نتیجه این استعفای دسته جمعی چه بود؟
دو خروجــی از آن بــه دســت آمد که یکی دســتور 
رئیس جمهور وقت بود که ســتاد احیای زاینده رود در قالب 
شــورای عالی آب راه افتد، قبلا می خواستند یک کارگروه 
زیرنظر وزارت نیرو باشــد که پیگیری و مخالفت ما باعث 

شد تا ستادی زیر نظر معاون اول و شورای عالی آب باشد.
نتیجه دوم هم بحث سامانه دوم و پروژه آبرسانی به ۱۴ 
شهرستان بود که ابتدا صرفاً دستوری داده شد که در بودجه 
سال ۹۸ فقط یک ردیف مشارکتی داشت، اما این مورد بعدا 
در آخرین سال مجلس دهم مجددا پیگیری شد و توانستیم 
در بودجه ۹۹ ردیفی برایش اختصاص دهیم که اقدام مهمی 
بود و به دنبال همین مسئله در اواخر مجلس دهم و پس از 
آن نیز از طریق همکاری با بنیاد نصف جهان و با مشارکت 
صنعت مثلا فولاد مبارکه و ذوب آهن، کار سامانه دوم جلو 
رفت و یک خط لوله اضطراری تصفیه خانه ادامه پیدا کرد که 

در یکی دو ماه آینده به بهره برداری می رسد.
بحث های مختلفی نظیر خســارت های عدم کاشــت 
کشاورزان و جبران خسارت حوادث سال ۹۰، جلسات متوالی 

با مسئولان و کشاورزان هم در این سال ها داشتیم.
Á  با وجود پیگیری ها چرا وضعیت زاینده رود به

اینجا رسیده و راه حل امروز چیست؟
امروز صحبت ها کاملا روشــن اســت، باید رژیم های 
حقوقی زاینده رود احیا شود، برای حقآبه های شرعی اعتبار 
گذاشته شود، عادلانه سهم آب شرب و کشاورزانی که حقآبه 

دارند داده شود.
الگــوی مصرف آب هم، در شــرب و کشــاورزی باید 
بهینه سازی شــود، صنعت طبق مصوبات شورای عالی آب 

بازخوانی داستان ۱7 ساله زاینده رود

 نوبت اول
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آگهي مناقصه 

شرکت نیرو کلر

مسجد بزرگ آنتاناناریوو، پایتخت جمهوری ماداگاسکار در جنوب غربی قاره آفریقا توسط دو هنرمند اصفهانی 
کاشیکاری شده است. نزدیک به سه درصد جمعیت ماداگاسکار مسلمان هستند.

 شرکت فولاد مبارکه با مشارکت در شبکه گذاری 9 شهر در شهرستان های مبارکه و لنجان باعث کمک به 
رشد و توسعه این مناطق شد و برای صرفه جویی هرچه بیشتر در مصرف آب، از پساب این شهرها برای 

تولید استفاده می کند

 آبی فیروزه ای در پایتخت ماداگاسکار

دیگر از رودخانه سهمی نخواهد داشت، ضمن این هنوز رژیم 
حقوقی به جای خودش برنگشته و احیا نشده است.

از طرفی طبق تابلوی منابع و مصارف، بر اساس مصوبه 
شــورای عالی آب پیش بینی آمدن آب تونل ســوم و حتی 
بهشــت آباد هم شده است؛ اما هنوز تونل سوم به زاینده رود 
نیامده و بهشت آباد هم تازه  کار اجرایی اش شروع شده است؛ 
اگر این کارها انجام می شد، تونلی احتیاج نبود اما وقتی انجام 
نمی شــود، باید تونل های انتقال آب داشــته باشیم، همین 
تابلوی منابع و مصارف که ســهم آب استان ها را مشخص 

کرده است، براساس همین تونل سوم و بهشت آباد است.
علاوه بر این باید ملاحظات محیط زیستی رعایت شود، 
عادلانه باشد و حق بالادست و پایین دست همه باهم دیده 
شــود، خسارتی نباید به استان ها زده شود و باید تلاش کرد 

پروژه ها با رعایت انصاف انجام شوند.
Á  فرونشســت، خطری جدی بــرای مدنیت

اصفهان
امیــد داریم که بــا عنایــت خداونــد و بارندگی، این 
خشکسالی ها هم برطرف شود، خشک شدن زاینده رود علاوه 
بر معضلات آب شــرب و بهداشــت و کشاورزی که ایجاد 
خواهد کرد، در بحث محیط زیست و ریزگردها و آلایندگی 
و مهم ترین آن که فرونشست است و دارد مدنیت اصفهان 
را به خطر می اندازد، هم مشــکلاتی به همراه دارد که باید 
راه حلی داشته باشد، خشک شــدن زاینده رود یعنی نابودی 
شــهر و استان و حتی فلات مرکزی که مدنیت آن در کنار 

این رودخانه شکل گرفته است.

Á  ،یکی از نقدها به استفاده صنایع از آب است
میزان برداشت صنایع چقدر است و چه تاثیری 

در این اوضاع کم آبی می تواند داشته باشد؟
در حال حاضر که مشــخص شــده صنایــع دیگر از 
زاینده رود ســهمی نخواهند داشت، در طرح های انتقال آب 
از خلیج فارس سهیم شدند و در همین زمینه هم جلساتی از 
طریق بنیاد نصف جهان داشتیم و امیدواریم که بحث انتقال 
آب از خلیج فارس یا از طریق مسیر مستقلی از خلیج فارس 
یا دریای عمان یا با مشــارکت با مسیری که ایجاد شده و 
مشــاوران در حال بررسی هستند، صنایع معدنی هم در آن 
سهیم شوند و در آینده همین مقدار آب جزئی هم صنایع از 

زاینده رود برندارند.
علی رغم همه این فضاسازی ها، صنایع ما ۶۶ میلیون متر 
مکعب حق برداشــت دارند که الان ۴۴ میلیون متر مکعب 
استفاده می شود و این کاهش هم به دلیل استفاده از پساب 
بوده که قرار است به تدریج کاهش یابد و با ادامه این روند 

دیگر صنایع همین مقدار هم استفاده نخواهند داشت.
از طرفی هم امیدواریم با حل مشکل آب آشامیدنی یزد 
از مسیرهای دیگر، هم حقآبه کشاورزان برگردد و هم مشکل 
مردم یزد حل شــود؛ در بالادست هم همانطور که عدالت و 

سهم آن ها است، از منابع استفاده شود.
Á  به نظر شــما راه حل کوتاه مــدت غلبه بر

خشکسالی و حل مشکلات چیست؟
مردم و کشــاورزان با صبوری در این سال ها مطالبات 
خودشــان را مطرح کردند و اجازه ندادند که عده اندکی که 

اهداف دیگری دارند از مطالبات به حق آن ها سواســتفاده 
کنند و جامعه را به آشــوب بکشانند. از طرفی درخواست از 
مدیران این است تا با تدبیر مسائل را دنبال کنند تا مشکلات 
کشاورزان و مساله آب به نتیجه برسد کمااینکه دیدیم مردم 
اصفهان چند هفته گذشته توانستند در یک اجتماع منطقی 

خواسته هایشان را منتقل کنند.
البته مســئله آب مشکلی است که در طول سالیان زیاد 
ایجاد شــده و همه مردم اصفهان قبول دارند که خط قرمز 
ما آب آشــامیدنی است، بنابراین تا حدی که آب آشامیدنی 
به خطر نیوفتد، ممکن است شرایطی پیش آید که رودخانه 
جاری شــود اما در مورد این درخواســت که در کوتاه مدت 
رودخانه دائمی شود اجازه دهند که منابع پشت سد بررسی 

شود و آب شرب هم رعایت شود.
باید همه تصمیمات طوری اتخاذ شود که مشکل آفرین 
نباشــد، امسال که ۱۰ روزی آب را باز کردند برایمان سوال 
پیش آمد که این مســئله چه حسنی داشت و چه مشکلی 
از کشــاورزان حل کرد؟ یک تصمیم نابجا که اثرات منفی 

داشت.
اگر خط قرمز آب شــرب رعایت شود و بارندگی داشته 
باشــیم امیدوارم که در زمان کوتاهی شاهد یک بازگشایی 
باشیم اما استمرار و دائمی شدن آن نیاز به سلسله اقدامات 

کوتاه مدت، میان مدت و بلندمدت دارد.
در همین یکی دو هفته جلسات خوبی با مرکز بررسی های 
استراتژیک ریاســت جمهوری و وزارت نیرو تشکیل شده، 

امیدواریم به نتایج خوبی بیانجامد.
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w w w . e s f a h a n e m r o o z . i r برای پیــگیری جدیدتـــرین اخبار
در سایت اصفهان امروز اسکن کنید

رویداد
   خبر کوتاه از اصفهان

تزریق نوبت سوم واکسن کرونا 
برای افراد بالای ۴۰ سال در 

اصفهان
علوم  دانشگاه  بهداشتی  معاونت  فنی  معاون  گفته  به 
پزشکی اصفهان افراد بالای ۴۰ سال که حداقل سه ماه 
از دریافت نوبت دوم واکسن کرونا گذشته باشد می توانند 
برای دریافت نوبت سوم به مراکز واکسیناسیون و بهداشت 

استان مراجعه کنند.
مهرداد زینلیان به ایرنا گفت: بر اساس آخرین مصوبه وزارت 
بهداشت، افراد بالای ۴۰ سال که در نوبت اول و دوم، 
واکسن های سینوفارم، برکت و بهارات از نوع  غیرفعال 
شده )InactIvated( دریافت کردند و از نوبت دوم آن ها 
بیش از سه ماه گذشته است می توانند برای دریافت نوبت 
سوم مراجعه کنند که ترجیحاً در این نوبت واکسن های 
مشابه نوبت های قبلی تزریق خواهد شد. او بابیان اینکه 
در ماه های اخیر نوبت سوم واکسن کرونا برای کادر درمان 
و بهداشت، بیماران خاص و سالمندان بالای ۶۰ سال در 
استان تزریق می شد، اظهار داشت: این روزها علاوه بر 
بیشتر  در  واکسن  تزریق  واکسیناسیون،  تجمیعی  مراکز 
مراکز جامع سلامت و پایگاه های بهداشتی مناطق مختلف 
و عصر  نوبت صبح  در ۲  و شهرستان ها  اصفهان  شهر 
انجام می شود. زینبیان تصریح کرد: تزریق نوبت واکسن 
کرونا به ویژه در مورد واکسن های غیرفعال شده از قبیل 
سینوفارم و برکت می تواند سطوح بالاتر و قابل اطمینانی 
از ایمنی زایی علیه ویروس را ایجاد کند بنابراین تزریق دُز 
سوم در مورد این نوع از واکسن ها اهمیت بیشتری دارد 
و می تواند در پیشگیری از عوارض بیماری و مرگ ومیر 
ناشی از کووید-۱۹، نقش مؤثری ایفا کند. او با تأکید بر 
اینکه تزریق دُزهای متوالی واکسن به هیچ عنوان به معنی 
عدم ابتلا نیست و کماکان رعایت شیوه نامه های بهداشتی 
توصیه می شود، خاطرنشان کرد: تاکنون حدود ۶۳ هزار 
نفر در استان اصفهان نوبت سوم واکسن کرونا را دریافت 
کردند. معاون فنی معاونت بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی 
اصفهان گفت: مراکز تجمیعی واکسیناسیون تا پایان این 
هفته و اتمام طرح بسیج واکسیناسیون شهدای سلامت در 
سراسر استان فعال خواهند بود و پس ازآن درباره چگونگی 
ادامه فعالیت این مراکز با توجه به میزان مراجعه مردم، 
از فرصت  از مردم خواست  او  تصمیم گیری خواهد شد. 
سلامت  شهدای  طرح  پایان  تا  باقیمانده  یک هفته ای 
به منظور تکمیل واکسیناسیون خود و افراد خانواده علیه 
بیماری کوهید-۱۹ استفاده کنند. زینلیان اضافه کرد: برای 
آگاهی از زمان بندی فعالیت مراکز تجمیعی واکسیناسیون و 
نوع واکسن های تزریقی می توان به پایگاه اینترنتی معاونت 
Phc. بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان به نشانی

آمار دانشگاه  بر اساس آخرین  muI.ac.Ir مراجعه کرد. 
علوم پزشکی اصفهان تاکنون ۸۱ درصد جمعیت بالای 
۱۲ سال استان نوبت اول و ۶۷ درصد نوبت دوم واکسن 
کرونا را دریافت کردند و حدود ۶ میلیون و ۶۵۱ هزار دز 
سلامت  شهدای  طرح  است.  تزریق شده  کرونا  واکسن 
باهدف ایمنی دسته جمعی و افزایش پوشش واکسیناسیون 
از اول آذر در استان اصفهان آغاز شد و تا ۱۹ آذر جاری 

اجرا می شود.

درخواست مقتدایی برای 
استمهال وام کشاورزان و 

دامداران
خارجی  سیاست  و  ملی  امنیت  کمیسیون  نایب رئیس 
مجلس شورای اسلامی در نامه ای به وزرای کشاورزی 
دامداران و  استمهال وام کشاورزان و  اقتصاد خواستار  و 

بخشودگی جریمه ها شد.
به گزارش ایسنا، متن نامه عباس مقتدایی نماینده اصفهان 
به سید جواد ساداتی نژاد وزیر جهاد کشاورزی و احسان 
خاندوزی وزیر اقتصاد به این شرح است: »با عنایت به 
در  قانون،  با  برابر  خصوصی  و  دولتی  بانک های  اینکه 
سال های خشکسالی وظایف و تکالیفی همچون استمهال 
را  جریمه ها  بخشودگی  و  دامداران  و  کشاورزان  وام 
داشته اند، ضرورت دارد با قید فوریت اقدام لازم به عمل 
آید. در شرایط فعلی کشاورزان و دامداران، امکان و توانایی 
بازپرداخت وام ها را ندارند و ضرورت دارد پیگیری لازم 
جهت  مرکزی  بانک  و  کشاورزی  جهاد  وزارت  توسط 
جنابعالی  توجه  حسن  از  آید.  عمل  به  وام ها  استمهال 

قدردانی می نماید.«

نمایندگان مجلس از مردم 
فاصله نگیرند

در  مردم  نمایندگان  اصفهان  موقت  امام جمعه  گفته  به 
مجلس شورای اسلامی لازم است از وابستگی به مادیات 
قرار  خود  رفتارهای  محور  را  عدالت خواهی  و  خودداری 

دهند.
محمدتقی رهبر در خصوص جایگاه نمایندگان مجلس 
شورای اسلامی، به ایمنا گفت: حضرت امام خمینی )ره( 
فرمودند آیت ا... مدرس الگوی نمایندگان مجلس شورای 
اسلامی بود و لازم است رفتار و اقدامات آن شهید مورد 
توجه وکلای ملت در مجلس قرار گیرد. او افزود: نمایندگان 
مردم در مجلس شورای اسلامی لازم است از وابستگی به 
مادیات خودداری کنند و عدالت خواهی را محور رفتارهای 
کرد:  تأکید  اصفهان  موقت  امام جمعه  دهند.  قرار  خود 
نمایندگان مجلس مبادا از مردم فاصله بگیرند و مردم را 
فراموش کنند، آنان باید در راستای حل مشکلات مردم 
گام بردارند. رهبر ادامه داد: امروز بین مجلس، دولت و 
دستگاه قضائی هماهنگی و هم صدایی خوبی وجود دارد، 
امیدواریم از این فرصت ایجادشده به خوبی استفاده شود 
و سه قوه اصلی کشور در راستای حل مشکلات مردم 

حرکت کنند.

شــهردار اصفهان با اشــاره به راه انــدازی »دبیرخانه 
فرهنگی زاینده رود« در شــهرداری گفــت: این دبیرخانه 
وظیفه دارد نگاه مردم و جامعه ملی و حساسیت پیش آمده 
بین اصفهان و سایر شــهرها را از مسیر فرهنگی اصلاح 

کند.
به گــزارش ایمنا، علی قاســم زاده در برنامه رادیویی 
»ســلام اصفهان«، اظهار کرد: این روزها شهروندان ایام 
زیبای برگ ریزان پاییز را در شــهر ســپری می کنند، اما 
اگر نیروهای خدمات شــهری شــهرداری به موقع نسبت 
به جمــع آوری برگ ها اقدام نکننــد، می تواند برای مردم 
مشکل آفرین شــود؛ به خصوص اگر برگ ها خشک و به 
ریزدانه تبدیل شــود در هوا معلق و برای مردم مشکلات 
تنفســی ایجاد می کند. او با بیان اینکه هفته گذشــته به 
همت پاکبانان شــهرداری بســیاری از برگ های پاییزی 
درختان شــهر جمع آوری شــد، افزود: متأسفانه دو نفر از 
پاکبانان شــهرداری در حین انجام مأموریت دچار سانحه 
تصادف شدند؛ که فوت یک نفر از آن ها را به خانواده ایشان 
تسلیت گفته و امیدواریم فرد دوم نیز که در حال حاضر در 
بیمارستان بستری شده، به زودی با به دست آوردن سلامتی 
خود به جمع خانواده شهرداری بازگردد. شهردار اصفهان با 

بیان اینکه رانندگانی که در نیمه شــب تردد می کنند باید 
بدانند افرادی در دل شــب مشغول نظافت شهر هستند، 
ازاین رو باید سرعت مجاز را رعایت کنند، خاطرنشان کرد: 
علت تصادفی که اتفاق افتاده و منجر به فوت پاکبان شده 
اســت، سرعت بالای خودروی سواری پیکان وانت بود که 
با خودروی حمل زباله شهرداری برخورد کرد که بر اثر آن 
پاکبان شهرداری که در پشت خودروی حمل زباله مشغول 
انجام خدمت بود، جان خود را از دســت داد. قاسم زاده در 
بخش دیگر سخنان خود با اشــاره به اقدامات شهرداری 
به مناسبت روز جهانی معلولان، گفت: به همین مناسبت 
نشستی با فعالان جامعه معلولان برگزار کردیم که بسیار 
مفید بود؛ اســتعدادها و ظرفیت های فوق العاده ای در بین 
معلــولان وجود دارد که می تواند به ارتقای شــهر کمک 
کند ازاین رو به اســتقبال استفاده از ظرفیت های معلولان 
خواهیم رفت، البته قول و قرارهایی با معلولان گذاشــتیم 
که امیدواریم در طول ســال بتوانیم به این وعده ها عمل 
کــرده و گزارش عملکرد را خدمت معلولان ارائه دهیم. او 
گفت: با تصویب شورای اسلامی شهر »دبیرخانه فرهنگی 
زاینده رود در شــهرداری« راه اندازی شده است که وظیفه 
دارد نگاه مردم و جامعه ملی و حساســیت پیش آمده بین 

بخشی بین اصفهان و ســایر شهرها را از مسیر فرهنگی 
نســبت به زاینده رود اصلاح کند که امیدواریم که بتوانیم 

با یک همیت جمعی و ملی این نگرانی را از سطح جامعه 
برطرف کنیم.

شهردار اصفهان:

از ظرفیت معلولان شهر استفاده می کنیم
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وزیری رفت و وزیری دیگر 
آمد!

حسـن روانشـید| متولی روابط عمومـی یکی از 
بانک هـا در جـواب خبرنـگار رسـانه ملی که پرسـید 
چـرا برای ورود رئیس جدید مراسـم اسـتقبال نظامی 
برگـزار کرده ایـد؟ کـه شـاید منظـورش این بـوده تا 
بگویـد مگـر اینجا پـادگان اسـت: اما آن سـخنگوی 
چیره دسـت مهلـت نمی دهـد و در جـواب می گویـد: 
انـگار شـما بانـک را دسـت کم گرفته ایـد! کـه مـا 
هفتادسـال اسـت ایـن مراسـم را بـرای ورود مدیران 
و حتـی میهمانـان عالی رتبـه برگزار می کنیـم و البته 
قابل قبـول  تبلیغاتـی  از یـک مدیـر  ایـن جواب هـا 
اسـت تـا اگر یـک کارمند مسـتأصل گرفتـار وصول 
وامـی هرچنـد مختصر باشـد نه تنهـا نتوانـد به راحتی 
دریافـت کنـد بلکـه کسـی هـم پیـدا نشـود جـواب 
در  تمـام  سـال  سـی  هرچنـد  بدهـد!  را  سـلامش 
خدمت کشـور و آحـاد جامعه آن بـوده و هرگز انتظار 
اسـتقبال نظامـی، خبـردار و ایسـت و آزاد را نـدارد 
کـه خدمـت و ایثـار او در جایـگاه خـودش جـاودان 
اسـت کـه مدیـران می آینـد و می روند تا مسـتقبلان 
همچنـان خـوش پیشـواز و بدبدرقه باشـند! اما عیب 
اینجاسـت کـه وزیـری هشـت سـال تمـام درجـا 
بزنـد و نتوانـد حتـی مشـکلات زیرمجموعه خـود را 
حل وفصـل کـرده بلکـه بـر آن بیفزاید تـا روزنامه ای 
کـه در آغـاز انتصاب ایشـان با تیـراژ چهارصـد هزار 
نسـخه در روز و ۳۶ صفحـه منتشـر می شـده امـروز 
شـمارگانی کمتـر از ده هزار نسـخه و تنها هشـت یا 
چهـار صفحه داشـته باشـد! این کلام رؤیـا و از عالم 
هپـروت نیسـت بلکـه حقیقتی اسـت تلخ کـه اتفاق 
افتـاده تـا صـدای رئیـس هیئت مدیـره سـندیکای 
تولیدکننـده کاغـذ و مقـوا را هـم دربیـاورد و بگویـد: 
»افزایـش قیمت و کمبود کاغذ روزنامه موجب شـده 
تا چـاپ روزنامه به صرفـه نباشـد«، ابوالفضل روغنی 
رئیـس هیئت مدیـره سـندیکای تولیدکننـدگان کاغذ 
و مقـوا در ادامـه اظهـارات خـود می گویـد: »کاغـذ 
روزنامـه داخـل کشـور تولیـد نمی شـود، از سـویی 
دیگـر نیـز حجـم مصـرف کاغـذ روزنامه نسـبت به 
سـه تـا ۴ سـال پیـش به شـدت کاهـش یافتـه و از 
آن  طـرف نـرخ ارز صعـودی شـده اسـت، ازایـن رو 
مقرون به صرفـه  چنـدان  روزنامـه  کاغـذ  واردات 
نیسـت. یـک شـرکت داخلـی قبـلًا کاغـذ روزنامـه 
تولیـد می کـرد کـه بـه دلیـل عـدم اسـتقبال فعالان 
مطبوعـات دیگر تولید نکرد! با شـرایط امـروز امکان 
حمایـت از تولیـد داخلـی وجـود دارد و می تـوان بـا 
تولیـد داخـل تـا حـدودی مشـکلات روزنامه هـا را 
حـل کـرد. بـا توجه بـه نوسـانات نـرخ ارز و پروسـه 
طولانـی واردات کاغـذ، واردات ایـن محصـول فاقـد 
ارزش اسـت، در حـال حاضر عرضه خاصـی در حوزه 
واردات کاغـذ روزنامـه انجـام نمی شـود و آن مقـدار 
عرضـه ای هـم کـه داریم بسـیار گران اسـت. درواقع 
کاغـذ گرانقیمت به دسـت مطبوعات چاپی می رسـد 
ازایـن رو مسـئولان روزنامه هـا و مطبوعـات اعـلام 
کرده انـد کـه چـاپ به صرفـه نیسـت«. آنچه توسـط 
ایـن متولـی یکـی از حسـاس ترین ابزارهای اشـاعه 
فرهنـگ ابراز شـده حکایـت از واقعه تلخـی دارد که 
طـی این سـال ها گریبـان گیـر اصحاب رسـانه بوده 
و هسـت تـا دیگر دغدغه هـای شـخصی و جمعی را 
به فراموشـی بسـپارند؛ امـا به نظر نمی رسـد متولیان 
دولتـی دراین بـاره طـی سـال هایی کـه گذشـت تره 
هـم بـرای جامعـه مطبوعـات خـرد کـرده باشـند و 
حداقـل تأسـف بخورنـد کـه روزشـماری می کردنـد 
تـا دوران وزارت بـه پایـان رسـیده و همچـون بقیـه 
کـه  کننـد  تنظیـم  صورتـی  بـه  را  امـور  مدیـران 
بـا دریافـت حکـم بازنشسـتگی بـا کولـه بـاری از 
سـرمایه های  به واسـطه  به دسـت آمده  تجربه هـای 
دولـت بـه بخـش خصوصـی رفتـه و بقیـه عمـر را 
نیـز همچـون دوران سپری شـده در آسـایش خیـال 
طـی کننـد تـا ایـن روش برای همیشـه یـک بدعت 
باقـی بمانـد! اگرچه معـدودی بازهم از بـودن در این 
وادی دل نمی کننـد و می ماننـد تـا شـاید بـار دیگـر 
سـتاره اقبـال در آسـمان انتصاب و انتخاب بدرخشـد 
امـا هیچ کـدام از آن هـا وقـت و تـوان خـود را صرف 
اصـلاح زیرسـاخت ها بـرای تأمیـن اقـلام فرهنگـی 

کشـور نکـرده و نخواهنـد کرد!
ادامه دارد

هوای اصفهان در معرض 
افزایش آلاینده هاست

بـه گفتـه کارشـناس پیش بینـی اداره کل هواشناسـی 
اصفهـان نقشـه های هواشناسـی بیانگـر اسـتقرار جو 
پایـدار بـر روی اسـتان در چنـد روز آینـده اسـت و بر 
ایـن اسـاس غلظت آلاینده ها در مرکز اسـتان افزایش 
می یابد.محمدرضـا رفیعـی بـه ایرنـا گفت: بر اسـاس 
نقشـه های هواشناسـی، اسـتقرار جـو پایـدار دیـروز و 
امـروز در بیشـتر مناطـق اسـتان و آسـمان به صـورت 
صـاف تا قسـمتی ابـری و گاهی وزش بـاد پیش بینی 
شـد. او ادامـه داد: بـه دلیل پایـداری جـوی، علاوه بر 
انباشـت غلظت آلاینده ها،  شـرایط بـرای کاهش دید 
و کاهـش کیفیـت هـوا در مناطـق مرکـزی، صنعتـی 
این اسـتان و کلان شـهر اصفهان مهیاست. کارشناس 
پیش بینـی اداره کل هواشناسـی اصفهـان بـا اشـاره 
بـه گذر مـوج ناپایـدار ضعیفـی از روز دوشـنبه، اظهار 
داشـت: گـذر ایـن مـوج بـرای مناطـق شـمال غربی 
اسـتان بـه بارش بـرف و بـاران و برای دیگـر مناطق 

هـم منجر بـه بـارش پراکنـده منجر می شـود.

شـورای شـهر اصفهان پس از چند ماه از آغـاز فعالیت خود 
و مطالبـه جریـان دائمی آب در بسـتر زاینـده رود، اکنون بر 
اتخاذ سیاسـتی درسـت و مبتنـی بر اقتضائـات فعلی تأکید 
می کنـد و پیشـنهادی که از تریبون این شـورا بـرای اجرای 
حکمرانـی جدیـد در حوزه آب بیـان و »طومـار رئیس« نام 

گرفت، شـاید تنهـا راه احیای رودخانه باشـد.
بـه گـزارش ایمنـا، زاینـده رود سـال ها پیـش از اینکـه تیتر 
یـک اکثـر روزنامه های کشـور شـده و دغدغه مـردم ایران 
شـود، درگیر کلاف سـردرگمی از تصمیمات در سـطح خرد 
و کلان مسـئولان شـده بـود و تـن رنجـور آن هـر بـار بـا 

بهره بـرداری جدیـدی بی جان تـر می شـد.
در ایـن میـان وعده هـای ریزودرشـت احیـای زاینـده رود، 
بـرای مـردم اصفهـان دل خوشـی موقتی درسـت می کرد و 
خلـف وعده هـا، اعتمـاد حقابه دارانی کـه تمام این سـال ها 
را صبـوری کردنـد کمرنگ تـر کـرد. یکـی از حقابـه داران 
رودخانـه، مدیریـت شـهری اسـت و یکی از خاسـتگاه های 
مطالبه گـری بـرای زاینـده رود نماینـدگان شـورای شـهر؛ 
بـه ایـن سـبب خـواه ناخـواه پـای ۱۳ عضـو شـورا نیـز به 
جریـان مطالبه گری برای احیا و جریان دائمی آب در بسـتر 
زاینـده رود بـاز می شـود. از سـوی دیگر شـورای منتخب در 
دوره ششـم از زمانـی کـه پا به عرصـه انتخابات گذاشـت، 
از وعده هـای خـود را مطالبه گـری بـرای جریـان  یکـی 
دائمـی آب دانسـت. همانگونـه محمـد نورصالحـی، رئیس 
فعلـی شـورای شـهر پیـش از انتخابـات در مناظـره  ایمنا، 
گفتـه بـود: اکنون با تهدید خشکسـالی و در پـی آن کم آبی 
و همچنیـن آلودگـی هـوا مواجه هسـتیم، به نظر می رسـد 
بایـد مطالعـات و پیوسـت های زیسـت محیطی در ادامـه 
فعالیـت پروژه هـای بـزرگ نیـز لحـاظ شـده و به ویـژه بـه 
دلیـل فرونشسـت زمیـن بایـد به ایـن مهم توجه بسـیاری 
داشـت. البته شـورای شـهر واقعـا نمی توانـد در موضوعات 
زیسـت محیطی دخالـت کنـد، امـا بایـد مطالبـه گر باشـد؛ 
زیـرا این شـورا نماینـده دو میلیـون نفر شـهروند اصفهانی 
اسـت کـه در ایـن شـهر سـاکن هسـتند بنابرایـن بایـد به 
مرور در آینده مطالبه گری شـورای شـهر بـرای موضوعاتی 
نظیـر جریان دائمـی آب در زاینده رود با کمک مردم بیشـتر 
شـود. ایـن مطالبه گری پس از اسـتقرار شـورای ششـم نیز 
ادامه داشـت؛ رئیس شـورای شـهر در ایـن خصوص گفت: 
شـورا ارگان مسـتقل برای تقسـیم آب نیسـت اما به عنوان 
نماینـدگان مـردم هم برای حقـوق حقابـه داران و هم برای 
شـهر، آب شـرب مـردم و فضـای سـبز، مطالبه گـر خواهد 
بـود زیـرا در سـال جـاری عمده آب رسـانی به فضای سـبز 
از طریـق تانکـر انجام شـد کـه نویـد اتفاق خوبی نیسـت. 
نورصالحـی تصریـح کـرد: زاینـده رود بیش از یـک میلیارد 
مترمکعـب تـراز منفـی تخصیـص دارد کـه بـدون در نظر 
گرفتـن کسـانی کـه حقابـه دارند، آب شـرب پنـج میلیون 
نفـر از مـردم ایـران نیـز دچار مشـکل شـده اسـت و به یاد 
داریـم کـه در تابسـتان آب شـرب اصفهان بـا تانک تأمین 
می شـد. مـردم اصفهـان در عیـن مطالبه گـری حـق خود، 
انتظـار نابه جایـی ندارنـد و اگر مطالبه گـری می کنند معنای 
آن دخالـت در سـهم آب دیگر اسـتان ها نیسـت و امیدوارم 
برداشـت نشـود که میـان اصفهان و سـایر اسـتان ها تقابل 

دارد. وجود 
Á شورا در مسیر ایجاد یک سیاست اجماع ساز

میـدان  در  شـهر  شـورای  حضـور  کلیـدواژه  تعامـل، 
مطالبه گـری شـد و ادبیـات تقابلـی در میان اعضای شـورا 
بـه چشـم نمی آید؛ بـا ایـن رویکرد کمیسـیون ویـژه آب و 
مناطـق کـم برخوردار در شـورای ششـم با بیشـترین عضو 
تشـکیل و شـروع بـه کار کرد. مجیـد نادرالاصلـی  راه حل 
برون رفـت از بحـران آب را بـه دور از هیاهـوی رسـانه ای 
و جریان سـازی های معمـول دانسـته و می افزایـد: در ایـن 
خصـوص بایـد یـک سیاسـت اجماع سـاز با ایجـاد گفتمان 
واحـد و مسـیری هماهنـگ بـا تمـام اجـزای حاکمیتی در 
شـهر، اسـتان و کشـور در پیـش گرفتـه شـود چـون در 
ایـن زمینـه گفتمـان واحـد نداریم. مـن به مدیریـت جدید 
اسـتان پیغـام دادم کـه بـرای زاینـده رود همه بایـد زیر نظر 
اسـتاندار باشـند به شـرطی که در این رابطه مطالعه شـده و 
مشـخص شـود مسـائل چه چیزی اسـت، اولویت هـا کدام 

اسـت و راهـکار بـرای آن چیسـت. او بـا تأکیـد بـر لـزوم 
ایجـاد یک گفتمـان واحد بـرای مطالبـه حقابه زاینـده رود، 
می گویـد: در این سـاختار کسـی جـدای از دیگری مسـائل 
را رصـد نمی کنـد و نماینـده مجلـس همان حرف اسـتاندار 
را می زنـد اصلا حـرف جدایی از اسـتاندار ندارد. شـهرداری 
و شـورای شـهر هم امکانـات و ظرفیت فوق العـاده ای دارند 
بنابرایـن تحـت لوای این سـاختار می توانند گام برداشـته و 
بـا دیگـر دسـتگاه ها هم افزایـی کنـد. شـورای شـهر دنبال 
جایـگاه نیسـت بلکـه می تواند به دلیـل جایگاهی کـه دارد 
تسـهیلگر بسـیاری از موضوعات باشـد. البته این رویکرد نه 
تنهـا در خصـوص زاینـده رود بلکـه در تمام مسـائل صادق 
اسـت. هرچـه اسـتاندار موردحمایت مجموعه هـای مردمی 
ماننـد شـورا باشـد، حـرف او نیـز نفـوذ بیشـتری دارد. او 
نماینـده حاکمیـت بوده و اعتبـار نزد دولـت دارد بنابراین به 
پشـتوانه نهادهـای مردمی می تواند گام هـای بزرگی بردارد. 
نادرالاصلـی ادامـه می دهد: آب یک مسـئله درون اسـتانی 
صـرف نیسـت و بایـد نگاه ملی و فرا اسـتانی به آن داشـت 
و اگرچـه تلاش هـای زیـادی شـده تا خط تونـل کوهرنگ 
سـه و احـداث سـد آن عملیاتـی و اجرایـی و احـداث تونل 
بهشـت آباد بـا گـذر از هفت خـان محیط زیسـت آغاز شـود 
و آب شـرب مـردم محله هـای شـهر اصفهان کـه بعضاً با 
تانکر آب رسـانی می شـود از تونل گلاب تأمین شـود که در 
ایـن خصـوص تلاش های زیادی شـده اسـت و اگرچه آب 
را از خلیج فـارس بـه اسـتان های جنوبـی کشـور و در ادامه 
بـه اسـتان های مرکـزی و شـاید در آخـر بـا ده هـا مسـئله 
پیچیـده بـا سـرمایه گذاری نسـبتاً پرخـرج اصفهانی هـا به 
اصفهان برسـانند کـه ظاهرا اقدامات خوبی هم انجام شـده 
اسـت، امـا به نظـر می رسـد مسـئله آب زاینـده رود بـا این 
امـور رفـع نمی شـود. او تأکیـد می کنـد: ما با مردم شـریف 
و همسـایگانمان در اسـتان های هم جـوار کـه بسـیاری از 
معتمدیـن، متنفذین، نخبـگان و مدیران قبلـی و فعلی آنها 
و بسـیاری از اقـوام ایشـان سـال های مدیدی اسـت که در 
اصفهـان سـاکن هسـتند و عمـلًا همـه خـود را اصفهانـی 
می دانیـم، در یـک تعامـل خانوادگـی هسـتیم و بـرای حل 
مسـئله درون خانوادگـی سـخت بـه سـوی ایشـان دسـت 
نیـاز دراز می کنیـم؛ بدین سـبب باید بزرگان قـوم بختیاری 
پیش قـدم شـوند تا مسـئله ای کـه بعضا افـراد بـدون توجه 
بـه عمـق موضـوع و بی مـورد در بـروز شـکاف و اختلاف 
آن نقـش دارنـد را خـود حـل کنیـم. او تصریـح می کنـد: 
شـورای اسـلامی شـهر اصفهان آمادگی هر تعامل مطلوب 
و تأثیرگـذار در کل منطقـه زاگـرس و زرد کـوه بختیاری و 

حوضـه آبریـز زاینـده رود را دارد، امـا بـرای حـل مسـئله از 
زاویه هـای دیگـر و به مـوازات ایـن امـر تعاملـی و تفاهمی 

مهـم، بایـد راه هـای دیگر را بـه روی خود بگشـاییم.
Á  لزوم پیگیــری حقابه بــه دور از جنجال و

بازی های سیاسی
اسـلامی شـهر  نایب رئیـس شـورای  قربانـی،  ابوالفضـل 
اصفهـان بـا تأکید بر اینکه اشـکالاتی که در مسـیر تحقق 
حقابـه اصفهـان از زاینـده رود وجود داشـته دلایـل فراوانی 
دارد کـه بایـد بـه دور از جنجـال و بازی هـای سیاسـی بـه 
آن پرداختـه شـود، بـه ایمنا می گویـد: لازم اسـت مدیریت 
واحـد حوضه هـای آبریـز پیگیـری شـده و تصمیم گیـری 
در ایـن خصـوص از حالت منطقـه ای خارج شـود. او معتقد 
اسـت: دولت باید بداند که خشکسـالی و نبـود آب در فلات 
مرکزی یک مشـکل ملی بوده و موضوعی نیسـت که تنها 
مختص اصفهان باشـد و سـبب درگیری و تنـش بین اقوام 
و شـهرها شـود بلکه با توجه به مشـکلات زیسـت محیطی 
فـلات مرکـزی و درصورتی کـه زاینـده رود به شـکل فعلی 
باقـی بمانـد، در آینـده یـک تمـدن نابـود می شـود. قربانی 
بـا تأکیـد بر اینکـه پدیـده فرونشسـت زمین معضـل ویژه 
اسـت،  پیگیـری  بـه  لازم  و  بـوده  اصفهـان  کلانشـهر 
خاطرنشـان کرد: اگـر دولت به رفع این معضـل ورود نکند، 
اصفهان تا ۱۰ سـال آینده خالی از سـکنه می شـود بنابراین 
وزیـر نیـرو باید با رصـد تبعات این معضل، رسـیدگی به آن 

را در اولویـت اقدامـات وزارتخانـه قـرار دهد.
Á مطالبه از سران قوا

البتـه عبـاس حاج رسـولی ها، دیگـر عضو شـورا تـوان دولت 
را بـرای رفـع ایـن معضـل کافی نمی دانـد و تأکیـد می کند: 
موضوعـات مربوط بـه آب نه تنها برای آینـده اصفهان بلکه 
برای دیگر شـهرها نیز باید در اولویت باشـد و اگر مسـئولان 
اسـتان های دیگـر فکـری نکننـد، بعضـی این اسـتان ها که 
بـا بحـران آب مواجـه هسـتند نیـز در آینـده نزدیـک خالی 
از سـکنه می شـود. حاج رسـولی ها بـا بیـان اینکـه شـورا در 
مقـام تصمیم گیـری بـرای زاینـده رود نیسـت اما بایـد آن را 
مطالبـه کنـد، ادامـه می دهد: اسـتاندار قبل هر هفتـه تهران 
بـود و زحمـات زیـادی کشـید امـا پیگیری هـای او نتیجـه 
نمـی داد. ایـن موضـوع از اختیـارات دولـت نیـز خارج اسـت 
زیـرا هـر کاری در این خصوص باعث می شـود وزیر توسـط 
نمایندگان چند اسـتان اسـتیضاح شـود بنابراین باید یک گام 
بالاتـر از مطالبـه از دولـت یعنـی سـران سـه قوه برویـم. او 
معتقد اسـت: سـران سـه قوه باید تکلیف ۲۰ سـاله اصفهان 
را بـرای نتیجه رسـیدن طرح های آب رسـانی روشـن کنند و 

بداننـد اگـر معضـل آب اصفهان برطرف شـود، هـم بحران 
اشـتغال حـل می شـود هـم گردشـگری رونـق می یابد.

Á راه حل چیست؟
همـه از مشـکلی که زاینـده رود به آن دچار شـده خبـر دارند 
اما راه حل چیسـت؟ شورای شـهر اصفهان بر یکپارچه سازی 
تصمیمات و اقدامات در درون اسـتان، عـزم و اراده جمعی در 
سـطح کشـور و تعامل میان اسـتان های بهره بردار زاینده رود 
تأکیـد می کند تا شـاید نتیجـه ایـن اقدامات، جریـان دائمی 
زاینـده رود از سـراب تـا پایـاب باشـد. لازم به توضیح اسـت 
کـه مطالبه گـری شـورا صرفـاً حقابـه کشـاورزان را شـامل 
نمی شـود، بلکـه مطالبـه ایـن نهـاد، همـان خواسـته مـردم 
اصفهـان، یعنـی رسـیدن آب بـه تـالاب گاوخونـی و تحقق 
حقابـه محیط زیسـتی زاینـده رود اسـت. در جریـان مطالبـه 
ایـن حـق قانونی و شـرعی، بعضـی منتقدان معتقدنـد که با 
سـازوکارهای گذشـته نمی توان حق اصفهان را گرفت. آن ها 
طومار شـیخ بهایی را با وجود سـیل مهاجرت ها به اصفهان، 
سـر برآوردن صنایـع آب بر و تغییرات اقلیمـی بی اثر می دانند 
امـا آیا صـرف بی تأثیر دانسـتن طومار شـیخ بهایی و اسـناد 
دیگـری کـه حتی تـا زمان ساسـانیان نیـز حقابه زاینـده رود 
را تعییـن و تبییـن می کنـد، می تـوان بـر ادامـه ناکارآمـدی 
سیاسـت ها در حوضـه آبریـز زاینـده رود ادامـه داد؟ مصطفی 
نباتی نژاد، رئیس مرکز پژوهش های شـورای اسـلامی شـهر 
بـا اشـاره به این موضـوع، راه حـل را در تغییر نـوع حکمرانی 
بـه زاینـده رود دانسـته و معتقد اسـت: اصفهان بیـش از حق 
خود نمی خواهد بلکه این شـهر عظمت تاریخی ، سـرزندگی 
و شـادی خـود را مدیـون زاینده رود اسـت و اگر ایـن رودخانه 
از سـراب تـا پایاب جاری نباشـد، اصفهانـی در میان نخواهد 
بـود چـون آب بـرای اصفهـان هـم حق حیـات و هـم مایه 
حیات اسـت. او در جلسـه اخیر شـورای شهر گفت که طومار 
شـیخ بهایی نماد حکمت در حکمرانی آب بـود و امروز ایران 
و اصفهـان فـرو رفتـه در بحران خشکسـالی و فرونشسـت، 
چشـم به راه آب مانـده چشـم انتظار طومـاری دیگر اسـت که 
مبتنـی بـر اقتضائـات، نیازهـا، مصالـح و واقعیت هـای امروز 
بـوده و شـفاف، زمان منـد و دسـت یافتنی باشـد. نباتـی نژاد 
تصریـح کـرد: اصفهـان و ایران چشـم انتظار طومار رئیسـی 
بـرای پایـان بلاتکلیفی هـا، بی عدالتی هـا، بی تدبیری هـا و 
سـوءمدیریت ها اسـت، طوماری که تدبیری جاودانه بیندیشد 
و نمـاد حکمرانی عاقلانـه و عادلانـه آب در عصر جمهوری 
اسـلامی بـرای نسـل امـروز و آینده شـود. ایـن راه آسـان و 
کوتـاه نیسـت امـا دغدغه هـای امـروز و نیاز نسـل آینـده را 

تأمین خواهـد کرد.

مطالبه آب از سران قوا

    خبر
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شماره ارسـال پـیامک:30007446   | تلفن ارتـباط خوانندگان : 36293750
برای پیــگیری جدیدتـــرین اخبار 
در سایت اصفهان امروز اسکن کنید

اصفهان
  شهر  استان  شهر  استان

شهردار شاهین شهر انتخاب 
شد

سعید ابریشمی راد به عنوان شهردار جدید شاهین شهر 
انتخاب شد.

به گزارش ایمنا، ۲۸ آبان ماه بود که استعفای مسعود 
عارفیان شهردار سابق شاهین شهر توسط شورا، پذیرفته و 
روند انتخاب شهردار جدید آغاز شد. در آن جلسه کیانوش 
کیانی نیز به عنوان سرپرســت شهرداری انتخاب شد. در 
نهایت سعید ابریشمی راد توانست رأی تمام اعضای شورا 
را کسب کرده و شهردار این شهر در استان اصفهان شود. 
ابریشمی راد سابقه فعالیت به عنوان شهردار کاشان را در 

کارنامه خود دارد.

تبدیل حمام آحسین به موزه 
مردم شناسی گلپایگان

رئیس شــورای اسلامی شــهر گلپایگان با اشاره به 
جای خالی موزه مردم شناســی در شهر گلپایگان، گفت: 
پیگیری هایی در میــراث فرهنگی انجام دادیم تا »حمام 
تاریخی رباط آحسین« شهر گلپایگان به موزه مردم شناسی 

تبدیل شود.
ســید محمدحســن علوی با اشــاره به جای خالی 
موزه مردم شناسی در شــهر گلپایگان، به ایمنا گفت: در 
بررسی لایحه ارســالی به شورای اسلامی شهر مبنی بر 
کاربری »حمام تاریخی رباط آحســین« به عنوان موزه 
مردم شناسی، پیگیری هایی در میراث فرهنگی گلپایگان 
انجام دادیم تا با همت شــهرداری به موزه تبدیل شــود. 
او از پیگیری در ســتاد اجرایی فرمان امام مبنی بر تعیین 
تکلیف زمین های در تصرف این ستاد خبر داد و گفت: اگر 
این زمین ها در تملک شهرداری قرار گیرد سند تک برگی 
برای آن ها صادر خواهد شــد. رئیس شــورای اسلامی 
شهر گلپایگان با بیان اینکه در شهر گلپایگان زمین های 
موقوفه زیادی وجود دارد اما بلااســتفاده مانده و ضرورت 
دارد تعیین تکلیف شود، افزود: به منظور رفع بلاتکلیفی و 
تعیین تکلیف این زمین ها نشستی با اوقاف استان داشتیم 
که قول مساعدت دادند. علوی با اشاره به خلاصه عملکرد 
کمیسیون ورزش و تندرستی و بانوان دوره ششم، گفت: 
در ۱۰۰ روز گذشته با همت کمیسیون ورزش و تندرستی 
و بانوان، جشــن های فرهنگی ورزشی در قالب پیاده روی 
و ورزش صبحگاهی و دوچرخه سواری و نشست آموزشی 
شاد زیستن و برپایی ایستگاه سلامت در محل باغ بانوان 
انجام شده است. او با اشاره به همکاری کمیسیون ورزش 
در برگزاری همایش های ورزشی مانند تنیس روی میز و 
تیراندازی با تفنگ بادی و تپانچه و مسابقات طناب کشی، 
توپ مدیســن بال، گفت: با همکاری کمیســیون بانوان 
شورا ستاد سازمان دهی امور جوانان شهرستان با موضوع 
اعتمادبه نفــس و عزت نفس جوانان انجام شــد. رئیس 
شورای اسلامی شــهر گلپایگان گفت: ورزشکاران رشته 
دومیدانی شــهرداری گلپایگان با همکاری کمیســیون 
ورزش شــورای اســلامی شهر در مســابقات دومیدانی 
قهرمانی اســتان شرکت کردند و با کسب یک مدال نقره 
در ۱۰۰ متر و یــک مدال برنز در ۸۰ متر به مقام چهارم 

دست یافتند.

بستری ۱۰۳ بیمار مبتلا به کرونا 
در کاشان

به گفته معاون بهداشــت و سخنگوی دانشگاه علوم 
پزشکی کاشــان ۱۰۳ بیمار مبتلا به کرونا در مرکزهای 
درمانی این منطقه بستری هســتند که از این تعداد، ۶۲ 
بیمار در کاشــان و ۴۱ نفر در آران و بیدگل تحت مراقبت 

و درمان قرار دارند.
به گزارش ایرنا، مهدی دلاوری با اشــاره به بستری 
موقــت ۱۶ بیمار در مرکزهای درمانی کاشــان و آران و 
بیدگل، اظهار داشــت: طی ۳ روز گذشته مورد فوتی به 
دلیل کرونا در این منطقه گزارش نشــده اســت. او شمار 
بیماران کووید ۱۹ بســتری در بخش مراقبت های ویژه 
مرکزهای درمانی منطقه کاشان را ۱۲ نفر اعلام و اضافه 
کرد: هفت نفر از بیماران در کاشــان و پنج نفر در آران و 
بیدگل بستری هستند. سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی 
کاشــان ادامــه داد: ۲۹۵ هزار و ۱۱۲ نفر از ابتدا شــیوع 
کرونا تاکنون به مرکزهای بســتری و سرپایی تشخیصی 
و درمانی کاشــان و آران و بیدگل مراجعه کرده اند و ۱۸ 
هزار و ۶۸۳  بیمار حاد تنفســی نیز از بیمارستان های این 
شهرستان ها مرخص شــده اند. به گفته او، شمار آزمایش 
مثبت کرونا از آغاز شیوع این ویروس )اسفند ۹۸( تاکنون 
در منطقه کاشان با ثبت ۱۳ مورد جدید به ۵۴ هزار و ۸۴۵ 
نفر رســید. دلاوری افزود: در ۴۸ ساعت گذشته ۶ بیمار 
جدید حاد تنفســی در منطقه کاشان بستری شدند که از 
این تعداد پنج بیمار با ســن ۳۱ تا ۸۶ سال در مرکزهای 
درمانی کاشان و یک نفر با سن ۶۸ سال در آران و بیدگل 
تحت مراقبت و درمان قرار گرفتند. او با اشاره به مراجعه 
۱۹ نفر به کلینیک های حاد تنفسی دانشگاه علوم پزشکی 
کاشــان در ۴۸ ساعت گذشــته گفت: ۶ هزار و ۵۷۵ نفر 
نیز شــمار پذیرش بســتری موقت در مرکزهای ریفرال 
)زیرمجموعه( دانشگاه است. معاون بهداشت و سخنگوی 
دانشگاه علوم پزشکی کاشان درباره واکسیناسیون جمعیت 
بالای ۱۲ ســال منطقه کاشان خاطرنشان کرد: از ابتدای 
طرح ملی واکسیناســیون علیه ویــروس کرونا تاکنون 
۷۷ و ۳۱ صــدم درصد واجدان شــرایط نوبت نخســت 
و ۶۳ و ۴۱ صــدم درصد نوبت دوم واکســن را دریافت 
کرده اند. وضعیت کرونایی کاشــان زرد و شهرستان آران 
و بیدگل آبی اســت. جمعیت نزدیک به ۵۰۰ هزارنفری 
شهرســتان های کاشــان و آران و بیدگل زیرپوشــش 
 خدمات بهداشــتی و درمانی دانشــگاه علوم پزشــکی

 کاشان قرار دارد.

تصویب بهای خدمات دفن 
در باغ رضوان

به گفته مدیرعامل سازمان آرامستان های شهرداری 
اصفهان گفــت: تعرفه مجوز دفن، پیــش مجوز دفن، 
خدمات دفن و خدمات مربوط به تبدیل قبور سنتی دارای 
سند پیش مجوز دفن در آرامستان باغ رضوان در شورای 

شهر تصویب و ابلاغ شد.
علــی حاجیان به ایمنا گفت: در راســتای توســعه 
عدالت و شــفافیت با پیگیری مدیریت شهری و سازمان 
آرامســتان های شــهرداری اصفهان و عنایت شورای 
اسلامی شهر و فرماندار شهرســتان، تعرفه مجوز دفن، 
پیــش مجوز دفــن، خدمات دفن و خدمــات مربوط به 
تبدیل قبور ســنتی دارای ســند پیش مجــوز دفن در 
آرامستان باغ رضوان مصوب و ابلاغ شد. او ادامه داد: به 
همین منظور سازمان آرامستان های شهرداری اصفهان 
به صورت شــفاف تعرفه های مصوب در آرامســتان باغ 
رضوان و مجموعه ســاختمان های اداری، امور متوفیان 
و سایر قســمت های مرتبط را اطلاع رســانی کرده و با 
اعمال نظــارت و کنترل های لازم تلاش خواهد کرد در 
جهت تحقق عدالت و کاهش دغدغه های شــهروندان 
گام بردارد. مدیرعامل سازمان آرامستان های شهرداری 
اصفهــان افزود: تمام خدمات در آرامســتان ها صرفاً بر 
اساس تعرفه های مصوب شــورای اسلامی شهر انجام 
و شــهروندان نباید هیچ گونه مبلغی خارج از تعرفه های 
مصوب قانونــی پرداخت کنند. حاجیان بــا بیان اینکه 
شهروندان می توانند نظرات، انتقادات و پیشنهاد های خود 
را به ســامانه ۳۰۰۰۸۰۷۰۰۷ پیامک کنند، اضافه کرد: 
امکان خریدوفروش قبر در آرامستان ها توسط اشخاص 
وجود ندارد و برای کسانی که دارای سند پیش مجوز دفن 
باشند، واگذاری قبور صرفاً به بستگان درجه و پس از طی 

مراحل قانونی امکان پذیر خواهد بود.

اصفهان آبی شد
در رنگ بندی جدید شهرســتان های تحت پوشــش 
دانشگاه علوم پزشــکی اصفهان وضعیت ۱۱ شهرستان 

استان و ازجمله اصفهان آبی شد.
بر اساس جدیدترین رنگ بندی شهرستان های تحت 
پوشش دانشگاه علوم پزشکی اصفهان دیروز )شنبه_۱۳ 
آذرماه( وضعیت ۱۱ شهرستان استان اصفهان آبی و ۱۱ 
شهرستان استان زرد شد. در رنگ بندی  شهرستان های 
تحت پوشــش دانشــگاه علوم پزشــکی اصفهان هیچ 
شهرســتانی در وضعیت قرمز و نارنجی نیست. اصفهان، 
برخوار، خمینی شهر، خور و بیابانک، دهاقان، شاهین شهر، 
فریدن، گلپایگان، لنجان، مبارکه و نجف آباد در وضعیت 
آبی قرار دارند و اردســتان، بوئین و میاندشــت، تیران، 
چادگان، خوانســار، ســمیرم، شــهرضا، فریدون شهر، 
فلاورجان، نائیــن  و نطنز در وضعیــت زرد کرونا قرار 
دارند. پوشش نوبت اول واکسیناسیون در استان اصفهان 
در گروه ســنی بالای ۱۲ سال در اســتان به حدود ۸۰ 
درصد و پوشــش نوبت دوم واکسیناسیون به حدود ۶۶ 
درصد رســید. همچنین پوشش نوبت اول واکسیناسیون 
در گروه سنی ۱۲ تا ۱۸ سال به حدود ۷۵ درصد و نوبت 
دوم واکسیناســیون به حدود ۵۵ درصد رسیده است. به 
گزارش دانشــگاه علوم پزشــکی اصفهان، تاکنون سه 
میلیــون و ۵۹۱ هزار و ۳۲۳ نفر در اســتان اصفهان دوز 
اول واکســن کرونــا و دو میلیون و ۹۹۶ هــزار و ۸۶۸ 
نفر دوز دوم واکســن کرونا را تزریق کرده اند. همچنین 
 ۶۳ هزار و ۷۵ نفر دوز ســوم واکســن کرونــا را تزریق

 کرده اند.

معاینه فنی موتورخانه های 
حرارتی ساختمان های 

شهرداری
به گفته مدیر بهینه ســازی معاونت خدمات شهری 
شهرداری اصفهان معاینه فنی و اصلاح موتورخانه های 
حرارتی از ســاختمان های اداری و خدماتی شــهرداری 

اصفهان انجام شد.
سید مهدی حسینی به ایمنا گفت: موتورخانه حرارتی 
ساختمان های اداری و خدماتی شهرداری اصفهان مورد 
معاینــه فنی قرار گرفت تا عیوب احتمالی آن ها، برطرف 
شــود. او افزود: معاینه فنی ســاختمان های شهرداری 
اصفهان با رویکرد ارتقای ایمنی، بهینه ســازی مصرف 
انــرژی و کاهش انتشــار آلاینده های هــوا و گازهای 
گلخانه ای انجــام گرفته و مطابق با اســتاندارد ملی از 
ســوی شــرکت های ذی صلاح و مورد تأیید ســازمان 
استاندارد، به انجام رسیده است. مدیر بهینه سازی معاونت 
خدمات شهری شهرداری اصفهان خاطرنشان کرد: این 
اقدام که در آســتانه فصل سرد ســال، سکون هوا و به 
تبــع آن، افزایش آلودگی انجام گرفته اســت، عملکرد 
موتورخانه های شــهرداری را بررسی و با اجرای اقدامات 
اصلاحی، عملکرد موتورخانه های حرارتی را به ســطح 
قابل قبولی می رساند. حســینی تصریح کرد: با توجه به 
اینکه بر اســاس تأیید وزارت نیرو، شــهرداری اصفهان 
همواره در مدیریت مصرف انرژی پیشــگام و الگو بوده 
است، از همشهریان نیز دعوت می شود همراه با این اقدام 
مدیریت شــهری با اجرای معاینه فنــی موتورخانه های 
ســاختمان های تجاری یا مســکونی خــود، به کاهش 
آلودگی هــوا کمک کنند. او با بیان اینکه در حال حاضر 
شهرداری اصفهان، تنها دارنده استاندارد مدیریت مصرف 
انرژی در بین شــهرداری های کشــور است و پنجمین 
جایزه ملی انرژی نیز به این شهرداری، تعلق گرفته است، 
گفت: شــهرداری اصفهان موفق شده است ۲۰ درصد از 
 مصارف ســاعات پیک را به ســاعات غیر پیک مصرف

 منتقل کند.

شــهردار اصفهان در ادامه بازدیدهای هفتگی خود از 
مناطق مختلف با حضور در منطقه ۱۱ شهرداری اصفهان 
در جریان آخرین تحولات، وضعیت و اقدامات شــهرداری 

در این منطقه قرار گرفت.
به گزارش ایمنا، علی قاســم زاده در این جلسه با بیان 
اینکه همگرایی یکی از کلیدواژه های محوری است که آن 
را در مناطق تکرار می کنم، زیرا برای ما اهمیت بســیاری 
دارد، اظهار کرد: ایــن همگرایی ابتدا باید در بین مدیران 
منطقه، ســپس بین مردم و در ادامه بین منطقه و ســایر 
دستگاه ها اتفاق بیفتد. او مشارکت را موضوعی بسیار مهم 
در این دوره شهرداری ذکر کرد و افزود: باید بیشتر دنبال 
مشارکت جویی باشیم تا مشارکت پذیری نباید منتظر باشیم 
تا فردی به ســراغ ما بیاید بلکه باید خودمان با شناسایی 
ظرفیت ها و ســرمایه گذاران در راستای توسعه منطقه گام 
برداریم. شــهردار اصفهان پایین ترین سطح مشارکت را 
همراه کردن مردم بدون آشــنایی با اهــداف ذکر کرد و 
گفت: این نوع مشــارکت یک نوع فریب اســت، زیرا این 
کار نوعی سوءاســتفاده از مردم محســوب می شود؛ نوع 
دیگر مشــارکت همراه کردن مردم با آگاهی است؛ سطح 
دیگری از مشارکت پذیری مشورت گرفتن از مردم و سطح 
بالاتر این مشارکت تصمیم ســازی با مردم از نقطه صفر 
است. قاسم زاده ســطح بعدی مشارکت را مشارکت دادن 
مــردم در تصمیم گیری ذکر کرد و افــزود: گاهی مردم را 
در تصمیم سازی مشارکت می دهیم که این نوع مشارکت 
بســیار خوب است، اما ســطح بالاتری نیز وجود دارد که 
همان مشــارکت مردم در اجرای پروژه ها است. او تصریح 
کرد: یک سطح دیگر مشــارکت نیز وجود دارد که همان 
سپردن کار به مردم و نظارت شهرداری است، در این نوع 
مشــارکت مردم مجری می شوند و شهرداری به کمک و 
مشارکت مردم می رود. شهردار اصفهان با اشاره به سطح 
بالاتری از مشارکت، گفت: در سطح عالی مشارکت، مردم 
مدیر پروژه بوده و شــهرداری از عوامــل در اختیار مردم 
می شود، در این راستا لازم است شهرداری به سمت سطح 

عالی تر آن حرکت کند.
Á  وجود صنوف مزاحــم و آلاینده در بافت

شهری رهنان
حســن محمدحســینی، مدیر منطقه ۱۱ شــهرداری 
اصفهان نیز در این جلســه با بیان اینکه رهنان در ســال 
۱۳۴۰ از روســتا به شهر تبدیل شــد، اظهار کرد: تا سال 
۸۲ این منطقه شهری مستقل از اصفهان و جز شهرستان 
خمینی شهر محســوب می شد و از آثار تاریخی رهنان که 
تنها نشــانه ای از آن باقی مانده مســجد جامع ذوقبلتین و 
حمام دوقلو معروف به حمام چهل ستون است. او تصریح 
کــرد: رهنان با جمعیت بیش از ۶۰ هزار نفر در گذشــته 
دارای چهار محله تاریخی به نام های چهارشاه، زاجان، ط
احونه و ماشاده بوده که اتصال این چهار محله در مکانی 
به نام درب میدان بــه عنوان محلی برای مرکز تعاملات 
محلات اتفــاق می افتــاد. مدیر منطقه ۱۱ شــهرداری 
اصفهــان ادامه داد: در حال حاضر منطقه ۱۱ دارای هفت 
محله چهارشاه، محله زاجان، محله طاحونه، محله ماشاده، 
مساحت  محمدحسینی  اسلامی، لیمجیر و بابوکان است. 
منطقــه ۱۱ را حدود ۱۱۴۱ هکتــار و جمعیت کل منطقه 
در ســال ۱۴۰۰ را بالغ بر ۵۸ هزار نفــر ذکر کرد و افزود: 
۱۱۷ هکتار این مســاحت در بافت فرســوده و مساحت 
حریم منطقه نیز ۳۱۸ هکتار اســت. او در ادامه با اشــاره 
به پروژه های منطقه، تأکید کرد: خیابان حدفاصل شریف 
غربی تا مادی سودان در مرحله مطالعات و طراحی، خیابان 
۲۴ متری از لیمجیر به امام رضا )ع( )تملک(، پارک ظهر 

آبادی )تملک(، ســرویس های بهداشتی بوستان شهدای 
مدافع حرم )اتمام یافته(، ابنیه محور گردشــگری تاریخی 
رهنان )مطالعات و طراحی(، مسیر ویژه دوچرخه منطقه ۱۱ 
)مطالعات و طراحی(، کتابخانه خیابانی در بوستان شهدای 
مدافع حرم )احداث(، مناسب ســازی پیاده روهای خیابان 
امام خمینی حدفاصل مادی مشکین تا بابوکان در مرحله 
احداث قرار دارد. مدیر منطقه ۱۱ شــهرداری اصفهان با 
بیان اینکه ۲۵ درصد از اراضــی منطقه خارج از محدوده 
و محدوده قانونی شــامل ۷۵ درصد است، تأکید کرد: ۱۹ 
درصد از مســاحت منطقه کارگاهی، ۲۱ درصد کشاورزی، 
۱۲ درصد زمین هــای بایر و ۴۶ درصــد زمین های این 
منطقه را زمین هایی با ســایر کاربری ها تشکیل می دهد. 
محمدحســینی ادامــه داد: چالش هــای ترافیکی منطقه 
شامل ترافیک ســنگین در معابر، عرض کم خیابان های 
سطح منطقه، کســری تعداد پارکینگ، قرارگیری اولویت 
سوم منطقه در توســعه خط دو مترو و عدم وجود خطوط 
حمل ونقل عمومی مترو،Brt، تراموا و اتصال مناســب 

شهرهای غرب اصفهان است.
او در ادامه به مشــکلات منطقه اشاره کرد و افزود: از 
جمله مشــکلات زیست محیطی منطقه می توان به وجود 
صنایــع یا صنــوف مزاحم و آلاینده در بافت شــهری و 
پیدایش و شــکل گیری صنوف در کنار هم به صورت غیر 
برنامه ریزی شده اشــاره کرد. مدیر منطقه ۱۱ شهرداری 
اصفهان تأکید کرد: ظرفیــت پایین منطقه با روش های 
درآمدی موجود و محدود و مشــارکت پایین سرمایه گذار 
بخش خصوصی در منطقه از دیگر مشــکلات اقتصادی 
منطقه است؛ همچنین مشکلات ثبتی و حقوقی و وجود 
املاک قولنامه ای و مشاعی از جمله مشکلات موجود در 
حکمرانی منطقه اســت. محمدحسینی گفت: مشکلات 
طرح تفصیلی، وجــود مغایرت ها در طرح تفصیلی و عدم 
تعیین تکلیف در برخی پهنه هــا مانند بلاتکلیفی خیابان 
کمکــی امام خمینی )ره( و عــدم تعیین تکلیف وضعیت 
ارباب رجوع در خصوص اخذ پروانه های ساختمانی، وجود 
کاربری های نامناسب و خاص داخل بافت های مسکونی 

مانند وجود آرامســتان های محلی و مقاومت های مردم 
منطقه در جلوگیری از ســاماندهی آنها و تبعات بهداشتی 
و اجتماعی آن و مشــکلات ناشی از تردد احشام و دام در 
معابر اصلی و فرعی همچنین کندی اصلاح بافت فرسوده 
از دیگر مشــکلات منطقه است. او در ادامه به نقاط قوت 
منطقه اشــاره کرد و افزود: توجه ویژه به ســامانه ۱۳۷، 
اعتقاد مدیران منطقه به پروژه های محله محوری و وجود 
یــک برنامه مدون در این خصــوص، مجهز بودن مرکز 
آتش نشانی و خدمات ایمنی و مکان مناسب آن، مناسب 
بودن تعداد آب نماهای سطح منطقه، عملکرد مناسب واحد 
پیشگیری و رفع تخلفات شهری در خصوص جلوگیری از 
ساخت وســازهای بدون پروانه، مناسب بودن تعداد مراکز 
فرهنگی در ســطح منطقه، تــلاش در اجرای طرح های 
نظارتی و ساماندهی مشــاغل به خصوص ریخته گران و 
جمع آوری مناسب آب های ســطحی از جمله نقاط قوت 
این منطقه اســت. مدیر منطقه ۱۱ شــهرداری اصفهان 
پایین بودن میزان ســرانه تحقــق بودجه منطقه را یکی 
از نقاط ضعف این منطقه اشــاره کرد و افزود: عدم وجود 
پارکینگ در خیابان های اصلی به خصوص خیابان شریف 
شرقی و ابوذر، کمبود خطوط حمل ونقل عمومی، فرسوده 
بودن پیاده روها و مشــکلات عبــور جانبازان و معلولان، 
پایین بودن میزان ســرانه فضای ســبز، داشتن کمترین 
میزان طــول معابر و پیاده رو در بیــن مناطق اصفهان و 
… از دیگر نقاط ضعف این منطقه است. محمدحسینی 
ادامه داد: باوجود مشــکلاتی که این منطقه دارد منطقه 
۱۱ شــامل فرصت هایی اســت که می تواند به رشد آن 
کمک کند که از آن جمله می توان به قطب صنایع چوب 
اصفهان باوجود شمار زیاد کارگاه ها و نمایشگاه های مبل، 
جابه جایــی کارخانه روغن نباتی ناز و اســتفاده از مکان 
آن ها، وجود زمین های قابل کشــت در شــمال و جنوب 
منطقه، وجود زمین های مستعد جهت سرمایه گذاری برای 
انبوه ســازی، وجود اماکن تاریخی و مذهبی مانند مسجد 
و حمام رهنان، وجود تســهیلات ویژه بافت فرسوده که 
منجر به احیای بافت فرسوده می شــود، اشاره کرد. او با 

بیان اینکه خیابــان ۴۵ متری پرتمان و همچنین خیابان 
کمکی امــام خمینی )ره( از جمله پروژه های مهم منطقه 
اســت، تصریح کرد: ایجاد باغ بستنی در راستای توسعه 
پایــدار از جمله ویژگی های منطقه اســت که با توجه به 
قدمت صنوف مرتبط با بستنی در منطقه ۱۱ که با برندی 
تحت عنوان بســتنی ســنتی رهنان برای مردم اصفهان 
شــناخته شده در نظر گرفته شده؛ لذا شهرداری ایجاد باغ 
بستنی و توســعه باغ گیاهان دارویی را در محدوده پارک 
شــهدای مدافع حرم در نظر گرفته است. مدیر منطقه ۱۱ 
شــهرداری اصفهان ادامه داد: یکی از سیاست های مهم 
در نوسازی و بهســازی بافت های محدوده شهرداری در 
منطقــه ۱۱، طراحی پروژه های محرک توســعه با هدف 
تسهیل فرآیند و تحول در بافت های فرسوده است، در این 
راستا به گونه ای برنامه ریزی شده که هزینه کلان نداشته 
باشــد و به همین منظور احداث محور گردشگری رهنان 
به عنوان پروژه های محرک توســعه در حال انجام است. 
محمدحسینی اضافه کرد: حمام تاریخی رهنان به عنوان 
ســومین حمام بزرگ کشور، مسجد جامع رهنان )مسجد 
ذوقبلتین با قدمت هزارســاله(، زورخانه، ســالن سینما و 
آمفی تئاتر مهتاب، گلزار شهدا و مرقد امام زاده میر مدینه 
این منطقه را در راستای کمک به انجام هر چه بهتر پروژه 
محور گردشــگری رهنان کمک می کند. او با بیان اینکه 
یکی از معضلات منطقه ۱۱ وجود کارگاه های مبل است، 
گفت: لازم اســت برای احداث شهرکی برای این منظور 
بودجه ای در نظر گرفته شود. احداث شهرک مبل در این 
منطقه یکی از برنامه های مهم در راســتای اجرای برنامه 
اصفهان ۹۵ بوده که با راه اندازی شــهرک مبل اصفهان 
در ایــن منطقه وضعیت ســاخت و خریدوفروش مبلمان 
بهبود می یابد. مدیر منطقه ۱۱ شــهرداری اصفهان تأکید 
کرد: این شهرک شامل سه قسمت کارگاهی، مسکونی و 
فروشــگاهی بوده که کارگاه و فروشگاه در کنار هم دیده 
شده است و همچنین مناطق مسکونی نیز برای کارگران 
در نظر گرفته شــده تا در زمینه اســکان مشکلی نداشته 

باشند.

بــه گفته عضو جمعیت زیســت بان پایــدار فعالان و 
دوســتداران محیط زیست در خصوص اجرای طرح آزادراه 
کنارگذر شرق نگرانی هایی دارند و اگر به این موارد توجه 
نشود مشکلات بسیاری از جمله از بین رفتن حیات وحش 

و تصادفات جاده ای را در پی دارد.
خوشــه عظیم پور در خصوص احداث آزادراه کنارگذر 
شــرق و احتمال صدمه این طرح به محیط زیست منطقه 
حفاظت شده کلاه قاضی، به ایمنا گفت: بزرگترین دغدغه 
و نگرانی دوستداران و فعالان محیط زیست استان تجربه 
ناخوشایند عدم اجرای طرح های مدیریت زیست محیطی و 
تمهیدات آن در تمام پروژه های صنعتی، معدنی و راه سازی 

اجرا شده در مناطق حفاظت شده است.
Á اخذ مجوز و فراموش کردن الزامات

او در مورد این پروژه افزود: این پروژه ناظر محیط زیستی 
دارد که طرح هایــی ارائه کرده اما درنهایت هیچ تضمینی 
برای اجرای تمهیدات و الزامات ارائه شــده توسط مجری 
طرح وجود نداشــته و سابقه نشــان داده است که پس از 
گرفتن مجوز تعهدات به فراموشــی سپرده می شود. عضو 
جمعیت زیســت بان پایدار ادامه داد: اعضای سازمان های 
مردم نهاد و همیاران محیط زیست با کلیت آزادراه کنارگذر 
شرق اصفهان مشکلی ندارند و از تأثیرات مثبت اجتماعی-

زیســت محیطی آن آگاهی کامل دارند و اعتراض اعضا به 
این علت است که حدود چهار کیلومتر پایانی این جاده که 
از شــهر اصفهان فاصله زیادی دارد این مسیر باید تغییر 

کند تا وارد پارک ملی کلاه قاضی نشــود. او تصریح کرد: 
عبور جاده از پارک هــای ملی غیرقانونی بوده و ماهیت و 
ارزش پارک های ملی به عدم انجام هرگونه فعالیت انسانی 
از جمله عبور جاده و آزادراه از آن هاســت مگر در مواردی 
خاص و حیاتی که پیامدهای ملــی بزرگ و قابل توجهی 
داشته باشــد که آن نیز باید در جلسات کارشناسی و فنی 

توسط مقامات دولتی تأیید شود.
Á  افزایش از بین رفتــن حیات وحــش و 

تصادفات جاده ای
عظیم پور تصریح کرد: عملیات زیرســازی و ســاخت 
جاده ها همواره با تخریب زمین، پوشش گیاهی، آبراهه ها، 
ســر و صدای زیاد، عبور و مرور ماشــین آلات ســنگین 

و حضور متخلفان و آشــنایی آنها به منطقه همراه اســت 
کــه علاوه بر از بیــن بردن مهم تریــن عناصر حیات در 
محدوده یــک پارک ملی و تخریــب زیبایی طبیعی آن، 
سبب مهاجرت حیات وحش و دشوار شدن فعالیت مأموران 
گارد حفاظت محیط زیست در جلوگیری از ورود متخلفان 
می شــود. او اضافه کرد: محل مشخص شده جهت عبور 
جاده جزو زیستگاه های گونه های مختلفی در منطقه کلاه 
قاضی است که بز کوهی و آهو از شاخص ترین گونه های 
ایــن منطقه هســتند، موضوع حائز اهمیــت دیگر اینکه 
محدوده پروژه از استراتژیک ترین کریدورهای حیات وحش 
به خصوص کل و بز است. عضو جمعیت زیست بان پایدار 
گفت: در مرحله ساخت و بهره برداری جاده به جز تخریب 

زیستگاه حیات وحش، نگرانی زیادی به دلیل قطع کریدور 
و دالان ارتباطی گونه های جانوری با ناحیه شــمال غرب 
منطقه وجود دارد، این کریدور یک بار توسط جاده اصفهان-

شیراز قطع شده و عبور و مرور حیات وحش را دشوار کرده 
اســت، با بهره برداری از این آزادراه عملا گذر حیات وحش 
از این ناحیه بســیار ســخت تر و غیرممکن می شود. خطر 
تصادفــات جــاده ای حیات وحــش در تمــام محورهای 
مواصلاتی وجــود دارد و این خطر در یــک آزادراه که از 
پارک ملی می گذرد چندین برابر است. او خاطرنشان کرد: 
به دلیل دسترسی این آزادراه به زیستگاه های حیات وحش 
به خصــوص محدوده خاص دره زندان، دسترســی راحت 
متخلفــان از طریق این جاده به پارک ملی کلاه قاضی از 
دغدغه های فعالان محیط زیست استان است، باوجود اینکه 
تعیین مسیرهای جایگزین از مباحث تخصصی کارشناسان 
ادارات راه و شهرســازی و جزو وظایــف آن ها و مجری 
طرح اســت. عظیم پور اظهار کرد: توضیحات کارشناسان 
و مجریــان طرح احداث و بهره برداری آزادراه در خصوص 
عدم امکان فنی تغییر مســیر و اســتفاده از مســیرهای 
جایگزیــن، مــورد موافقت قطعی فعالان محیط زیســت 
قرار نگرفته اســت و به دلیل تخصصی و فنی بودن این 
طــرح، وظیفه تعیین مســیر جایگزین که عــلاوه بر دارا 
بودن مشــخصات یک آزادراه اصولی و قابل بهره برداری، 
 آســیبی به حد و مــرز یک پارک ملی نیــز وارد نکند به

 عهده مجریان طرح است.

عضو جمعیت زیست بان پایدار مطرح کرد:

ورود متخلفان به پارک ملی کلاه قاضی

 شهرک مبل رهنان؛ پروژه محرک 
توسعه منطقه ۱۱
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ثبـت و امضـا ذیـل دفاترتکمیـل گردیـده که خلاصـه آن به شـرح زیر جهت اطـلاع عموم 
آگهـی میگـردد. موضوع فعالیـت :ارائه خدمات پیشـخوان دولـت الکترونیـک از قبیل ایجاد 
و بهـره بـرداری و انجـام کلیـه خدمـات مرتبـط و قابـل ارائـه در دفاتـر پیشـخوان دولـت و 
بخـش عمومـی غیـر دولتی درصـورت لزوم پـس از اخـذ مجوزهـای لازم از مراجـع ذیربط 
مـدت فعالیـت : از تاریـخ ثبت به مـدت نامحدود مرکز اصلی : اسـتان اصفهان ، شهرسـتان 
اصفهـان ، بخـش مرکـزی ، شـهر اصفهان، محله نقـش جهان ، خیابـان آمـادگاه ، خیابان 
چهارباغ عباسـی ، پلاک ۳۱۱ ، سـاختمان ایفل ، طبقه اول کدپسـتی ۸۱۴۵۷۳۷۶۸۸ سرمایه 
شـخصیت حقوقـی عبارت اسـت از مبلـغ ۱,۰۰۰,۰۰۰ ریال نقدی میزان سـهم الشـرکه هر 
یـک از شـرکا آقـای احمد جبروتیان بـه شـماره ملـی ۱۲۸۶۹۹۹۲۶۱ دارنـده ۱۰۰۰۰۰ ریال 
سـهم الشـرکه آقـای امیـد یونـس بـه شـماره ملـی ۱۲۸۹۵۳۰۶۵۳ دارنـده ۱۰۰۰۰۰ ریـال 
سـهم الشـرکه خانم مرضیه یونسـی به شـماره ملـی ۱۲۸۹۶۴۱۹۷۸ دارنـده ۸۰۰۰۰۰ ریال 
سـهم الشـرکه اعضـا هیئت مدیـره آقای احمـد جبروتیان بـه شـماره ملـی ۱۲۸۶۹۹۹۲۶۱ 
بـه سـمت نایـب رئیس هیئـت مدیره به مـدت نامحـدود آقای امیـد یونس به شـماره ملی 
۱۲۸۹۵۳۰۶۵۳ بـه سـمت عضـو اصلی هیئت مدیره به مدت نامحدود خانم مرضیه یونسـی 
بـه شـماره ملـی ۱۲۸۹۶۴۱۹۷۸ به سـمت مدیرعامل به مـدت نامحدود و به سـمت رئیس 
هیئـت مدیـره به مـدت نامحدود دارندگان حـق امضا : کلیه اوراق و اسـناد بهـادار و تعهدآور 
شـرکت از قبیـل چک، سـفته، بـروات، قراردادها، عقود اسـلامی و همچنین کلیـه نامه های 
عـادی و اداری بـا امضـاء مدیـر عامـل شـرکت خانم مرضیه یونسـی همراه با مهر شـرکت 
معتبر می باشـد. اختیارات مدیر عامل : طبق اساسـنامه روزنامه کثیر الانتشـار اصفهان امروز 
جهـت درج آگهـی هـای شـرکت تعیین گردیـد. ثبت موضوع فعالیـت مذکور بـه منزله اخذ 
و صـدور پروانه فعالیت نمی باشـد. اداره کل ثبت اسـناد و املاک اسـتان اصفهـان اداره ثبت 

شـرکت ها و موسسـات غیرتجاری اصفهـان )۱۲۳۴۵۰۵(

جامعه

به گفته رئیس مرکز تحقیقات ویروس شناسی دانشگاه علوم 
پزشکی شهید بهشتی در شرایطی که واریانت نگران کننده 
جدیدی به نام اومیکرون شناسایی شده، بازگشایی های همزمان 
مقداری خطرناک بوده و می تواند منجر به گسترش بیماری 

شود.
وضعیت  ارزیابی  درباره  ناجی،  علیرضا  ایسنا،  گزارش  به 
فرهنگی  مراکز  دانشگاه ها،  بازگشایی های همزمان مدارس، 
و… با توجه به نزولی بودن موارد بروز کرونا در کشور، اظهار 
کرد: با وجود شناسایی واریانت اومیکرون به عنوان یک واریانت 
و  همزمان  بازگشایی های  از  نگرانی  جهان،  در  نگران کننده 
درعین حال درصد پایین رعایت پروتکل های بهداشتی به حق 
است. او افزود: باید توجه کرد که در حال حاضر تمام کشورها 
داده اند.  تغییر  اومیکرون  به شناسایی  توجه  با  را  شرایطشان 
بسیاری از کشورها مجددا به محدودیت های شدید بازگشتند. 
همچنین بحث ممانعت از مسافرت در برخی کشورها مجددا 

ایجاد شده است.
Á  لزوم انجام تســت مجدد و اعمال قرنطینه

برای مسافران ورودی به کشور
علوم  دانشگاه  ویروس شناسی  تحقیقات  مرکز  رئیس 
پزشکی شهید بهشتی گفت: البته درست است که از کشورهای 
آفریقایی به عنوان منشأ اومیکرون صحبت می کنیم، اما با توجه 

به گستردگی این ویروس، به طورکلی نمی توانیم روی کشور 
خاصی دست گذاشته و اعلام کنیم که ممانعت مسافرت از فلان 
کشور انجام شود. بلکه باید برای تمام مسافرانی که وارد کشور 

می شوند، تست مجدد انجام داده و آنها را قرنطینه کنیم.
هم  همزمان  بازگشایی های  درعین حال  کرد:  تأکید  او 
در این شرایط مقداری خطرناک بوده و می تواند منجر به 
تراکم  و  شده  باز  جامعه  وقتی که  شود.  بیماری  گسترش 
ایجاد می شود، احتمال انتقال ویروس بیشتر می شود. حال 
توجه  با  شود،  کشور  وارد  اومیکرون  مانند  واریانتی  اگر 
و  ایمنی  سیستم  از  می تواند  که  است  واریانتی  اینکه  به 
واکسیناسیون فرار کند، اصلًا عاقلانه نیست که این اقدامات 
و بازگشایی های همزمان انجام شود؛ بنابراین باید اطلاعات 
دنیا را مرور کرده و خودمان هم اطلاعات تولید کنیم. باید 
نظارتمان بیشتر شده، پایش ژنتیکی کووید را افزایش داده 
و توجه بیشتری به شرایط کووید ۱۹ در دنیا داشته باشیم 
و اجازه ندهیم که اتفاقاتی که در پیک های چهارم و پنجم 
برایمان رخ داد، در پیک دیگری با اومیکرون تکرار شود. 
که سطح  زمانی  تا  اومیکرون  از  جدای  کرد:  اظهار  ناجی 
همزمان  بازگشایی های  نبریم،  بالا  را  واکسیناسیونمان 
توصیه نمی شود. در حال حاضر باید بالای ۹۰ درصد جامعه 

علیه کرونا واکسینه شوند.

Á  توصیه ســازمان جهانی بهداشت در نبود
اطلاعات از اومیکرون

او افزود: توصیه سازمان جهانی بهداشت بر این است که 
درست است که در خلأ اطلاعاتی در زمینه اومیکرون به سر 
می بریم، اما یکسری توصیه ها مانند پایش بیشتر در کشورها، 
تأکید مجدد بر اجرای دستورالعمل های بهداشتی شامل ماسک 
زدن، حفظ فاصله اجتماعی، عدم ورود به تجمعات و قوانین 
درست و بررسی مبادی ورودی اعم از هوایی، زمینی و دریایی 

بسیار مهم است و باید بیش از پیش انجام شوند.
Á  لزوم تزریق ســریع دز بوستر برای سنین

بالاتر از ۱۸ سال
رئیس مرکز تحقیقات ویروس شناسی دانشگاه علوم پزشکی 
شهید بهشتی ادامه داد: درعین حال علاوه بر این، توصیه هایی 
از سوی برخی کشورها مطرح شده که محورش بر روی تزریق 
واکسن و دز بوستر است. به عنوان مثال برخی کشورها اعلام 
کردند که تزریق دز بوستر را باید برای ۱۸ سال به بالا عمومی 
کنیم و زمان تزریق آن را هم کاهش دهیم؛ زیرا هرچقدر بتوانیم 
سیستم ایمنی را تقویت کرده و میزان آنتی بادی را بالا بریم، 
می توانیم در برابر واریانت ها مبارزه بهتری داشته باشیم. جدای 
از اینکه یک واریانت چقدر می تواند از سیستم ایمنی فرار کند، 
اما در هر صورت واکسن هایمان را کاملًا بی تأثیر نکرده است. 

درعین حال افراد سالمند و کسانی که به بیماری های زمینه ای 
مبتلا هستند که سیستم ایمنی ضعیفی دارند، فوراً به دز بوستر 
نیاز دارند. بعد هم تکمیل واکسیناسیون گروه سنی بالای ۱۲ 

سال است که به سرعت دز دوم هم برای آنها تزریق شود.
Á شرایط تزریق دز چهارم کرونا

او با بیان اینکه در حال حاضر اهمیت تزریق دز بوستر بیشتر 
شده است، گفت: درعین حال در واکسن های مختلف بین سه 
تا شش ماه بعد از تزریق دز دوم، نیاز به تزریق دز بوستر وجود 
دارد. حتی درباره تزریق دز چهارم در افراد سالمند و افرادی که 
سیستم ایمنی ضعیفی دارند هم توصیه هایی مطرح شده است. 
به طوری که اعلام شده که حداقل فاصله تزریق دز چهارم از 
دز سوم، سه ماه باشد. این ها توصیه هایی است که می توانیم 
مطرح کنیم که هم شامل اقدامات غیر درمانی و هم اقدامات 

درمانی است.
Á  تزریق دز بوستر با واکسن هایی که کفایت

بالاتری دارند
ناجی گفت: توصیه دیگری که در زمینه واکسیناسیون مطرح 
شده، تزریق دز بوستر واکسن کرونا با واکسن های با کفایت 
بالاتر است. البته این موضوع بستگی به امکانات کشورها هم 
دارد. ما هم باید در کشورمان سعی کنیم که برای دز بوستر 

انتخاب های مناسب و با کفایت بالاتری را داشته باشیم.

اعلام شرایط تزریق دُز سوم و چهارم واکسن کرونا

بازگشایی های همزمان خطرناک است

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی

آگهی ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

۲۴۹۲-۱- برابـر رای شـماره ۲۲۴۷ مـورخ ۱۴۰۰/۷/۲۹ هیـات اول موضـوع قانـون تعییـن 
تکلیـف وضعیـت ثبتی اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی مسـتقر در واحـد ثبتی حوزه 
ثبـت ملـک جنـوب اصفهان تصرفـات مالکانـه بلامعارض متقاضـی، مالکیت آقـای کیامرث 
شـیرانی ایل بیگی به شناسـنامه شـماره ۳ کدملـی ۴۶۲۲۸۷۷۳۶۸ صـادره فرزند جعفرقلی در 
ششـدانگ یکبـاب خانه به مسـاحت ۱۶۶/۹۳ مترمربع مفـروزی از پلاک شـماره ۱۳۱ فرعی 
از ۴۴۸۳ اصلـی واقـع در اصفهـان بخـش ۵ حـوزه ثبت ملـک جنوب اصفهان بـه موجب بیع 
نامـه عـادی و مع الواسـطه از طرف آقـای جعفر نامدار دسـتجردی )مالک رسـمی( خریداری 

شـده است.
لـذا بـه منظـور اطلاع عمـوم مراتب در دو نوبت بـه فاصله ۱۵ روز آگهی می شـود در صورتی 
کـه اشـخاص نسـبت به صـدور سـند مالکیت متقاضی اعتراضی داشـته باشـند مـی توانند از 
تاریـخ انتشـار اولیـن آگهی به مـدت دو ماه اعتراض خـود را به این اداره تسـلیم و پس از اخذ 
رسـید، ظـرف مـدت یک مـاه از تاریخ تسـلیم اعتراض، دادخواسـت خود را بـه مراجع قضایی 
تقدیـم نماینـد. بدیهـی اسـت در صـورت انقضای مدت مذکـور و عدم وصـول اعتراض طبق 

مقررات سـند مالکیت صادر خواهد شـد. 
تاریخ انتشـار نوبت اول: ۱۴۰۰/۰۹/۱۴ تاریخ انتشـار نوبت دوم: ۱۴۰۰/۰۹/۲۹ مهدی شـبان- 

رئیـس ثبت اسـناد و املاک منطقه جنوب اصفهـان ۱۲۳۴۶۹۳/م الف
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 

سند رسمی
آگهی ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 

اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
۲۴۹۰-۱- برابـر رای شـماره ۲۲۰۸ مـورخ ۱۴۰۰/۷/۲۶ هیـات اول موضـوع قانـون تعییـن 
تکلیـف وضعیـت ثبتی اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی مسـتقر در واحـد ثبتی حوزه 
ثبـت ملـک جنوب اصفهـان تصرفـات مالکانه بلامعـارض متقاضی، مالکیت آقـای غلامرضا 
بخشـیان لنجـی بـه شناسـنامه شـماره ۲۵۴ کدملـی ۱۲۸۴۷۲۰۰۸۱ صـادره اصفهـان فرزند 
حسـن در ششـدانگ یـک باب خانه بـه مسـاحت ۱۲۶/۶۰ مترمربع مفروزی از پلاک شـماره 
۱۳۱ فرعـی از ۴۴۸۳ اصلـی واقـع در اصفهـان بخـش ۵ حـوزه ثبـت ملـک جنـوب اصفهان 
بـه موجـب بیـع نامـه عادی و مـع الواسـطه از طرف آقای سـیف الـه دهخدا )مالک رسـمی( 

خریداری شـده اسـت.
لـذا بـه منظـور اطلاع عمـوم مراتب در دو نوبت بـه فاصله ۱۵ روز آگهی می شـود در صورتی 
کـه اشـخاص نسـبت به صـدور سـند مالکیت متقاضی اعتراضی داشـته باشـند مـی توانند از 
تاریـخ انتشـار اولیـن آگهی به مـدت دو ماه اعتراض خـود را به این اداره تسـلیم و پس از اخذ 
رسـید، ظـرف مـدت یک مـاه از تاریخ تسـلیم اعتراض، دادخواسـت خود را بـه مراجع قضایی 
تقدیـم نماینـد. بدیهـی اسـت در صـورت انقضای مدت مذکـور و عدم وصـول اعتراض طبق 

مقررات سـند مالکیت صادر خواهد شـد. 

تاریخ انتشـار نوبت اول: ۱۴۰۰/۰۹/۱۴ تاریخ انتشـار نوبت دوم: ۱۴۰۰/۰۹/۲۹ مهدی شـبان- 
رئیـس ثبت اسـناد و املاک منطقه جنوب اصفهـان۱۲۳۴۷۴۷/م الف

آگهی مزایده
آگهی مزایده اتومبیل

بـه   ۱۴۰۰/۰۹/۱۱ ثبـت:  تاریـخ   ۱۴۰۰۰۴۳۰۲۱۳۰۰۰۰۰۱۹ مزایـده:  شـماره   -۱-۲۴۸۹
موجـب پرونـده اجرائـی کلاسـه ۱۴۰۰۰۰۳۶۴ یـک دسـتگاه خـودرو سـواری پرایـد جـی 
تـی ایکـس ای سـایپا بـه رنگ سـفید روغنـی مـدل ۱۳۸۹ به شـماره انتظامـی ۷۹۹ و ۷۳ 
ایـران ۵۳ متعلـق بـه آقای جعفـر مالکی که طبـق نظریه مـورخ ۱۴۰۰/۰۸/۲۳ کارشـناس 
رسـمی دادگسـتری بـه مبلـغ ۵۵۰/۰۰۰/۰۰۰  ریال ارزیابی شـده، از سـاعت ۹ الی ۱۲ روز 
چهارشـنبه مـورخ ۱۴۰۰/۱۰/۰۱ در اداره ثبـت اسـناد و امـلاک مبارکـه - واحـد اجراء واقع 
در صفائیـه، پـارک اداری، پشـت دادگسـتری، جنـب اداره بـرق از طریق مزایـده به فروش 
مـی رسـد. مزایـده از مبلـغ ۵۵۰/۰۰۰/۰۰۰ ریـال شـروع و بـه بالاترین قیمت پیشـنهادی 
نقـدا فروختـه مـی شـود و کلیـه هزینـه هـای قانونی بـه عهـده برنـده مزایده اسـت و نیم 
عشـر و حـق مزایده نقدا وصول خواهد شـد. طبق گزارش کارشـناس رسـمی دادگسـتری، 
خـودرو موتـور روشـن و گیربکـس سـالم اسـت. لاسـتیکها مسـتعمل ۵۰ درصـد آج دارد 
شیشـه هـا، داشـبورد و تـودوزی سـالم و مسـتعمل اسـت. بدنـه نسـبتا خـوب اسـت. درب 
عقـب چـپ جزئـی رنـگ دارد گلگیـر جلو چـپ جلو پنجـره و جلـوی درب موتـور مختصر 
آثـار برخـورد و پریدگـی رنـگ دارد. طبـق اظهـارات خواهان، خـودرو فاقد بیمـه نامه ثالث 
مـی باشـد. شـرکت در مزایـده منـوط بـه پرداخـت ده درصـد از مبلـغ پایـه کارشناسـی به 

حسـاب سـپرده ثبـت و حضـور خریدار یـا نماینده قانونـی او در جلسـه مزایده اسـت. برنده 
مکلـف اسـت مابـه التفـاوت مبلـغ فـروش را ظـرف مـدت پنـج روز از تاریـخ مزایـده بـه 
حسـاب صنـدوق ثبـت تودیـع نمایـد و در صورتی کـه ظرف مهلـت مقرر، مانـده فروش را 
بـه حسـاب سـپرده ثبـت واریـز نکند، مبلـغ مذکور قابل اسـترداد نبـوده و به حسـاب خزانه 
واریـز خواهـد شـد. در ایـن صورت، عملیـات فروش از درجـه اعتبار سـاقط و مزایده تجدید 
مـی گـردد. ضمنـا چنانچـه روز مزایـده تعطیل رسـمی اعلام گـردد، مزایـده روز اداری بعد 
از تعطیلـی در همـان سـاعت و مـکان مقـرر برگـزار خواهد شـد. ضمنـا اتومبیـل مزبور در 
پارکینـگ شـخصی مسـتقر می باشـد. تاریـخ چـاپ: ۱۴۰۰/۰۹/۱۴ رئیس اداره ثبت اسـناد 

و امـلاک مبارکـه - مظاهـر نصرالهـی ۱۲۳۴۷۲۷/م الف

  کوتاه از کشور کوتاه از اصفهان  کوتاه از کشور کوتاه از اصفهان  کوتاه از کشور کوتاه از اصفهان  کوتاه از کشور کوتاه از اصفهان

حذف کامل دفترچه بیمه 
سلامت از اول دی ماه

معاون بیمه و خدمات سازمان بیمه سلامت با اشاره به 
پیشرفت ۸۰ درصدی حذف نسخ کاغذی، گفت: قانون 
ابتدای  از  مجلس شورای اسلامی مقرر کرده است که 
نسخ  از  غیر  ندارند  اجازه  بیمه گر  سازمان های  دی ماه 
الکترونیک مبالغی به مراکز ارائه دهنده خدمت پرداخت کنند.

به گزارش ایسنا، مهدی رضایی، گفت: ابتدا لازم بود بانک 
اطلاعات بیمه شدگان خود را در سامانه های خودکارسازی 
قوانین  و  بانک اطلاعات شرکای کاری  کرده و سپس 
ایجاد  نهایتا  و  می آوردیم  سامانه هایمان  در  را  بیمه ای 
آغاز  و  کاغذی  دفترچه های  حذف  و  برخط  پایگاه های 
نسخه نویسی الکترونیک که از سال ۱۳۹۸ آغاز شده بود 
با پیشرفت میانگین  افزود: اکنون  او  در دستور کار بود. 
۸۰ درصدی در نسخ تولید شده مربوط به بیمه سلامت 
در شرایط نسبتا خوبی قرار داریم و امیدواریم بتوانیم قانون 
مجلس را در موعد مقرر به سرانجام مطلوب برسانیم. او 
تأکید کرد: قانون مجلس شورای اسلامی مقرر کرده است 
که از ابتدای دی ماه سازمان های بیمه گر اجازه ندارند غیر 
ارائه دهنده خدمت  مراکز  به  مبالغی  الکترونیک  نسخ  از 
موضوع  می کنم  فکر  داد:  ادامه  رضایی  کنند.  پرداخت 
نسخ الکترونیک اصلاح ساختار خوبی است که در  حوزه 
سلامت ایجاد می شود و مخاطب آن همه ارکان نظام 
سلامت از جمله سازمان های بیمه گر هستند. آنچه بر عهده 
سازمان های بیمه گر بود حداقل در سازمان بیمه سلامت به 
آن پرداخته شد و شرایط نسبتا مطلوبی داریم اما باید سایر 

شرکا هم نقش خود را ایفا کنند.

آغاز پویش اهدای خون 
دانشجویی 

دومین پویش اهدای خون دانشجویی روز گذشته با حضور 
دانشجویان، مدیرعامل سازمان انتقال خون، مدیرکل انتقال 
خون استان تهران و مدیرکل فرهنگی وزارت بهداشت، 
درمان و آموزش پزشکی در اداره کل انتقال خون استان 
تهران آغاز شد. به گزارش ایرنا، در دومین پویش اهدای 
تا ۱۸  آغاز شد  دیروز شنبه ۱۳  از  دانشجویی که  خون 
آذرماه ادامه دارد، ۴۰۰ دانشجو در تهران ثبت نام و اعلام 
آمادگی کردند و امروز نیز ۷۰ دانشجو با حضور در مرکز 
انتقال خون  واقع در خیابان وصال، خون خود را به عنوان 
نمایندگان دانشجویی دانشگاه های تهران اهدا کردند. پیمان 
عشقی مدیرعامل سازمان انتقال خون در حاشیه راه اندازی 
این پویش دانشجویی گفت: پویش اهدای خون دانشجوی 
هرساله به مناسبت هفته دانشجو راه اندازی می شود و امسال 
نیز این پویش با همکاری دانشگاه ها دیروز در تهران آغاز 
به کار کرد و در سراسر کشور نیز این پویش فعال است. 
او خاطرنشان کرد: دانشجویان از اقشار بسیار مهم جامعه 
و همین طور  انتقال خون  سازمان  می توانند  که  هستند 
بیماران نیازمند به خون و فرآورده های آن را یاری کنند. 
عشقی اظهار داشت: هدف سازمان انتقال خون این است 
که اهداکنندگان خون را به سمت اهداکنندگان جوان سوق 
دهد و در این بین دانشجویان از بهترین افرادی هستند 
که می توانند این سازمان را در رسیدن به این هدف یاری 
کنند و همین طور جوانان و دانشجویان که از جوانی شروع 
به اهدای خون کنند می توانند در آینده با تبدیل شدن به 
اهداکننده مستمر از اهداکنندگان همیشگی خون به شمار 
اقدام کنند. مدیرعامل  بیماران  برای نجات جان  آیند و 
سازمان انتقال خون یادآور شد: پویش دانشجویی به دنبال 
امضای تفاهم نامه ای با وزارت بهداشت، درمان و آموزش 

پزشکی شکل گرفته است.

۸۰۰ مبتلا به ایدز در استان 
شناسایی شدند

به گفته مسئول بیماری های واگیر مرکز بهداشت استان 
اصفهان در حال حاضر حدود ۸۰۰ نفر بیمار آلوده به اچ 
آی وی )ایدز( در سطح استان اصفهان شناسایی شدند 
و شهروندان می توانند با مراجعه به مراکز مشاور مجهز 

بیماری های رفتاری از وضعیت بیماری خود آگاه شوند.
رضا فدایی در خصوص فعالیت مراکز مشاوره و خدمات آنها 
برای ارائه خدمات به بیماران مبتلا به اچ آی وی در شهر 
اصفهان و شهرستان ها، به ایمنا گفت: در اصفهان مرکز 
نواب صفوی واقع در میدان احمدآباد یک مرکز کامل و 
مجهز مشاوره بیماری رفتاری است و هر فردی که بخواهد 
از وضعیت ابتلا به ایدز خود آگاه شود می تواند به این مرکز 
مراجعه کند. او اضافه کرد: شهروندان می توانند با مراجعه 
به این مرکز و دریافت مشاوره از خدمات لازم بهره مند 
شوند و تست اچ آی وی )ایدز( برای آنها به صورت رایگان 
انجام می شود. مسئول بیماری های واگیر مرکز بهداشت 
استان تأکید کرد: در سایر شهرستان های استان هم حداقل 
یک پایگاه مشاوره همین گونه مستقر است و افراد می توانند 
ضمن تماس با شبکه بهداشت و درمان از محل آن در 
شهر خود اطلاع پیدا کنند. او تصریح کرد: در حال حاضر 
حدود ۸۰۰ نفر بیمار آلوده به اچ آی وی )ایدز( در سطح 
استان اصفهان شناسایی شده که این تعداد احتمال دارد 
یک چهارم آمار واقعی باشد و سه الی چهار برابر این تعداد 
هم بیمار ناشناخته اچ آی وی در استان وجود داشته باشد. 
فدایی با اشاره به محرمانه بودن اطلاعات افراد در مراکز 
بهداشتی گفت: افراد دوره دیده و کارآزموده ای با سابقه ۲۰ 
سال خدمت در مراکز درمانی بهداشتی به مراجعه کننده ها 
بین مشاور و  مشاوره می دهند و همه صحبت هایی که 
باقی  به طور کامل محرمانه  انجام می شود  مراجعه کننده 
می ماند. او خاطرنشان کرد: اطلاعات بیماران مبتلا به اچ 
آی وی حتی به خانواده های آنها هم منعکس نمی شود 
مورد  در  دارند  تمایل  که  شهروندان  از  هرکدام  بنابراین 
بیماری اچ ای وی )ایدز( خود آگاه شوند می توانند با آرامش 
خیال به این مراکز مراجعه کرده و تست اچ آی وی به 

صورت رایگان برای آنها انجام می شود.

سامانه روستا بازار به توسعه 
کسب و کارها در روستاهای 

اصفهان کمک می کند

مدیرکل پست استان اصفهان گفت: سامانه روستا بازار بستر 
مناسب فروش بدون واسطه محصولات روستاییان استان را 
فراهم کرده است تا به توسعه کسب و کار در این مناطق 
کمک کند. حمید باقری در گفت وگو با ایرنا افزود: سامانه 
روستا بازار با کمک پست راه اندازی شده است تا روستاییان 
بتوانند بدون واسطه محصولات خود را به دست مشتریان 
در اقصی نقاط کشور برسانند. وی حذف واسطه ها را ازجمله 
اهداف راه اندازی سامانه روستا بازار بیان کرد و ادامه داد: پست 
این امکان را فراهم کرده است تا بسیاری از نیازهای جامعه را 
با کمترین هزینه ها پوشش دهد و روستاییان در سامانه روستا 
بازار محصولات خود را معرفی کنند و شبکه پست می تواند 
نقش لجستیکی درفروش و معرفی محصولات داشته باشد.
مدیرکل پست استان اصفهان با اشاره به ظرفیت  و امکانات 
برای  روستایی  و  شهری  بخش های  در  پستی  گسترده 
توسعه کسب وکارها، اظهار داشت: سامانه روستا بازار، بستر 
مناسبی را برای دسترسی آسان تولیدکنندگان صنایع دستی و 
محصولات کشاورزی و دامی به بازارهای داخلی برای فروش 

بدون واسطه را ایجاد کرده است.

بـه گفتـه مدیـرکل آموزش وپرورش اسـتان اصفهـان در 
طـرح »شـهدای سـلامت« بـا همـکاری دانشـگاه علوم 
پزشـکی اصفهان واکسیناسـیون سـیار برای دانش آموزان 
واکسـن نـزده در مـدارس اسـتان اعمـال می شـود ایـن 
برنامـه در تسـریع واکسیناسـیون دانش آمـوزان مؤثر بوده 
و در حـال حاضـر قریـب به ۲۰ هـزار دانش آموز واکسـن 

کرونـا تزریـق کردند.
محمـد اعتدادی با اشـاره به فضای آمـوزش ترکیبی همه 
مـدارس اسـتان از اول آذرمـاه، بـه ایمنـا گفت: بر اسـاس 
ابـلاغ سـتاد ملـی کرونا به اسـتان ها بازگشـایی حضوری 
مـدارس برای همه مقاطـع تحصیلـی از اول آذرماه اتفاق 
افتـاد و هیچ مدرسـه ای در اسـتان اصفهان تنهـا از طریق 

فضـای مجازی آمـوزش را دنبـال نمی کند.
Á  آمــوزش ترکیبــی در مــدارس دولتی و

غیرانتفاعی
او اضافـه کـرد: مقـرر شـد مدیـران مـدارس و شـورای 
در  دانش آمـوزان  حضـور  روزهـای  و  نحـوه  مدرسـه 
مـدارس و سـاعت های دنبـال کـردن آمـوزش آنلاین را 
بـه اطـلاع خانواده هـا برسـانند در حـال حاضـر مدارس 
اسـتان اصفهان به صورت ترکیبی کار آموزشـی و حوزه 
تربیتـی را دنبـال می کننـد. مدیـرکل آموزش وپـرورش 
اسـتان اصفهـان تأکید کرد: شـیوه نامه پیگیری بخشـی 
و  مـدارس  در  بـه صـورت حضـوری  آمـوزش  امـر  از 
بخشـی در فضـای مجازی مشـمول مـدارس غیردولتی 
هـم می شـود، تنهـا تفـاوت محسـوس ایـن مـدارس با 
مـدارس دولتـی نـوع مکان و فضـای آن اسـت. او ادامه 
داد: تعـدادی از مـدارس غیردولتـی منـازل مسـکونی، 
اجـاره ای و برخـوردار از فضـای کوچـک بـوده و نیازمند 
تشـکیل گروه هـای زیـادی بـرای حضـور دانش آمـوزان 
هسـتند. احتمـال دارد در یـک مدرسـه غیردولتـی یـک 

در  بایـد  و  شـود  تقسـیم بندی  گـروه  سـه  بـه  کلاس 
مـدارس غیردولتـی برنامه ریـزی بـه نحـو مطلوب تـر و 

پیچیده تـری صـورت بگیـرد.
Á  مــوردی از ابتلا به کرونــای دانش آموزان

نداشتیم
اعتـدادی در خصـوص نظـارت بـر رعایـت پروتکل های 
دانش آمـوزان  سـلامت  گفـت:  مـدارس،  در  بهداشـتی 
اولویـت آموزش وپـرورش اسـتان اسـت و بـا همـه تـوان 
و ظرفیـت، نظـارت بـر رعایت شـیوه نامه های بهداشـتی 
در مـدارس انجـام می شـود و چنانچه در مکانی نارسـایی 
وجود داشـته باشـد در صورت اطلاع رسـانی بـه اداره کل، 
پیگیـری صـورت می گیـرد. مدیـرکل آموزش وپـرورش 
اسـتان اصفهـان اظهـار کـرد: در حـال حاضر مـوردی از 
ابتـلا بـه کرونـای دانش آمـوزان گـزارش نشـده اسـت، 

حضـور نیافتن دانش آمـوزان در کلاس درس در دو سـال 
اپیدمـی کرونـا آسـیب های زیـادی بـه حـوزه آموزشـی و 
تربیتـی وارد کـرده اسـت و در ایـن حـوزه احسـاس خطر 
می کنیـم. او تأکیـد کرد: در فرایند آموزشـی قطـع ارتباط 
حضـوری دانش آمـوز بـا معلمـان و همکلاس هـای خود 
کار صحیحـی نیسـت، باید همـه تلاش کنند با تشـویق 
دانش آمـوزان  واکسیناسـیون  بـرای  خانواده هـا  اقنـاع  و 
سـرعت انجـام ایـن کار را برای درصد باقیمانـده که هنوز 

واکسـن نزده انـد افزایـش دهند.
Á ۸۵ درصد دانش آموزان واکسینه شدند

اعتـدادی خاطرنشـان کـرد: در حـال حاضـر ۸۵ درصـد 
دانش آمـوزان ۱۲ تـا ۱۸ سـال کـه بـه مدرسـه می رونـد 
دز اول واکسـن کرونـا را دریافـت کردنـد، بـدون تردید با 
واکسیناسـیون همـه دانش آمـوزان سـاعت های حضـور 

آن هـا در مـدارس و کلاس هـای درس بیشـتر می شـود. 
مدیرکل آموزش وپرورش اسـتان اصفهـان گفت: در طرح 
»شـهدای سـلامت« با همکاری دانشـگاه علوم پزشـکی 
اصفهان واکسیناسـیون سـیار برای دانش آموزان واکسـن 
نـزده در مـدارس اسـتان اعمـال می شـود و ایـن برنامـه 
از یکـم آذرمـاه در تسـریع واکسیناسـیون دانش آمـوزان 
مؤثـر بـوده اسـت و در حـال حاضـر قریـب بـه ۲۰ هـزار 

دانش آمـوز واکسـن کرونـا تزریـق کرده انـد.
او در خصـوص حادثـه گازگرفتگـی مدرسـه ابتدایـی در 
شهرسـتان کاشـان، گفت: این مدرسـه دارای زیرسـاخت 
شـوفاژ بـود متأسـفانه بـه دلیـل خرابـی شـوفاژ و اشـتباه 
نیـروی خدماتی یـک بخـاری در آبدارخانه بـدون نظارت 
مدیـر مدرسـه نصـب می شـود کـه ایـن موضـوع منجـر 
بـه حادثـه گازگرفتگـی در مدرسـه می شـود. اعتـدادی 
در  بهداشـت«  و  »ایمنـی  کارگـروه  کـرد:  خاطرنشـان 
هـر منطقـه و ناحیـه آموزش وپـرورش بـرای نظـارت بـر 
تجهیزات گرمایشـی مدارس فعال اسـت و در حال حاضر 
هیچ مدرسـه ای در اسـتان با بخاری نفتی گرم نمی شـود.

Á اجرای مانور زلزله در دو هزار واحد آموزشی
مدیـرکل آموزش وپـرورش اسـتان اصفهـان در خصوص 
اجـرای مانـور زلزلـه در مـدارس و اهـداف ایـن برنامـه، 
اظهـار کـرد: در بیـش از دو هـزار واحـد آموزشـی کـه 
جمعیـت آن بـالای ۱۵ نفـر بودنـد ایـن مانـور آموزشـی 
برگـزار شـد، هدف از اجـرای این مانـور آمادگی های لازم 
بـرای تعامـل و همـکاری به موقـع در شـرایط سـخت و 
مخاطـرات احتمالـی بـود. او تأکید کرد: مهم ترین مسـئله 
اینکـه بـا برگـزاری مانـور زلزلـه در مـدارس و آمـوزش 
بـه دانش آمـوزان در مخاطـرات احتمالـی آن هـا به خوبی 
می تواننـد پیـام پنـاه گرفتـن در محیـط امـن و خـروج از 

خطـر را بـه خانـواده منتقـل کنند.

مدیرکل آموزش وپرورش استان اصفهان خبر داد:

جمع آوری بخاری های نفتی از مدارس

آگهی تغییرات شرکت ساخت آزمون نقش جهان سهامی خاص 
به شماره ثبت 39370 و شناسه ملی 10260570251

 بـه اسـتناد صورتجلسـه هیئـت مدیـره مـورخ ۱۳۹۹/۱۱/۲۰ تصمیمـات ذیـل 
اتخـاذ شـد : کلیـه اوراق و اسـناد مالی و تعهدات شـر کت با امضـاء مدیر عامل 
و بـا مهر شـرکت معتبر اسـت. ضمنـا آقای محمـد ابدالی مشـهدی مدیرعامل 
شـرکت،نامبرده مجـری مصوبـات هیـات مدیـره خواهـد بـود ./ اداره کل ثبت 
اسـناد و امـلاک اسـتان اصفهـان اداره ثبت شـرکت ها و موسسـات غیرتجاری 

)۱۲۳۴۵۴۴( اصفهان 

آگهی تغییرات شرکت زاگرس چسب سپاهان سهامی خاص به 
شماره ثبت 56433 و شناسه ملی 14005949378

به اسـتناد صورتجلسـه مجمع عمومی فوق العاده مورخ ۱۴۰۰/۰۸/۲۲ سـرمایه 
تعهدی شـرکت طی گواهـی شـماره ۴۰۰/۱۵۸/۳۶ مـورخ ۱۴۰۰/۰۵/۲۴ بانک 
صـادرات شـعبه جلفـا پرداخـت گردیـد و مـاده مربـوط در اساسـنامه اصـلاح 
شـد. اداره کل ثبـت اسـناد و امـلاک اسـتان اصفهـان اداره ثبـت شـرکت ها و 

موسسـات غیرتجاری اصفهـان )۱۲۳۴۵۱۳(

آگهی تغییرات شرکت زاگرس چسب سپاهان سهامی خاص به 
شماره ثبت 56433 و شناسه ملی 14005949378

 بـه اسـتناد صورتجلسـه هیئـت مدیـره مـورخ ۱۴۰۰/۰۸/۲۴ بنـا بـه اختیـار 
حاصلـه تفویـض مجمـع عمومـی فـوق العـاده مـورخ ۱۴۰۰/۰۸/۲۲ سـرمایه 
شـرکت از مبلـغ۱۰۰۰۰۰۰۰۰۰۰ )ده میلیـارد ریال( به مبلـغ ۱۵۶۰۰۰۰۰۰۰۰۰ 
)یکصـدو پنجـاه و شـش میلیـارد ریـال( از محـل تجدیـد ارزیابـی دارایی های 
ثابـت )افزایـش بـه میـزان ۱۴۵۷۹۳۰۰۰۰۰۰ ریـال( و نیز واریز سـرمایه نقدی 
بـه مبلـغ ۲۰۷۰۰۰۰۰۰ ریـال و صـدور سـهام جدیـد افزایـش یافت کـه تماما 
طـی گواهـی شـماره ۱۴۰۰/۰۱۵۸/۶۷ مـورخ ۱۴۰۰/۰۸/۲۳ بانـک صـادرات 
اصفهـان شـعبه جلفا پرداخت گردید و براین اسـاس : سـرمایه شـرکت به مبلغ 
۱۵۶۰۰۰۰۰۰۰۰۰ریال منقسـم به ۱۰۰۰۰۰سـهم ۱۵۶۰۰۰۰ریالـی بانام عادی 
کـه تمامـاً پرداخت شـده می باشـد افزایـش یافت و ماده ۵ اساسـنامه شـرکت 
بشـرح مذکـور اصـلاح گردیـد. اداره کل ثبـت اسـناد و املاک اسـتان اصفهان 

اداره ثبـت شـرکت ها و موسسـات غیرتجـاری اصفهـان )۱۲۳۴۵۱۷(

آگهی تغییرات شرکت علمی تحقیقاتی ارتباط گستر فجر 
سپاهان سهامی خاص به شماره ثبت 30054 و شناسه 

ملی 10260506464
بـه اسـتناد صورتجلسـه مجمـع عمومی عـادی بطـور فوق العـاده مورخ 
۱۴۰۰/۰۸/۱۵ امیـر رحمتی حسـین آبادی بشـماره ملـی ۱۲۸۹۰۶۴۱۵۶ 
- زهـرا عـرب مومنـی بشـماره ملـی ۱۲۹۱۹۱۵۸۴۲ - معصومـه عرب 
مومنـی بشـماره ملـی ۱۲۹۱۹۰۲۲۰۱ بـرای مـدت دو سـال بعنـوان 
اعضـای اصلـی هیـات مدیـره انتخـاب شـدند . حیـدر علـی شـمس 
بشـماره ملـی ۱۲۹۰۷۱۴۵۲۵ بسـمت بـازرس اصلـی و حسـن رحمتـی 
آدرمنابـادی بشـماره ملـی ۶۶۰۹۵۷۳۶۳۸ بسـمت بـازرس علـی البـدل 
بـرای مدت یکسـال مالـی انتخاب شـدند . روزنامه اصفهـان امروز برای 
چـاپ اگهیهـای شـرکت انتخـاب شـد . اداره کل ثبـت اسـناد و املاک 
اسـتان اصفهـان اداره ثبت شـرکت ها و موسسـات غیرتجـاری اصفهان 

)۱۲۳۴۵۴۸(
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شماره ارسـال پـیامک:30007446   | تلفن ارتـباط خوانندگان : 36293750
برای پیــگیری جدیدتـــرین اخبار 
در سایت اصفهان امروز اسکن کنید

  فرهنگ اصفهان

گالری گردی در اصفهان: هفته 
دوم آذر

بعـد از آنکـه اندکی با دوران بحران شـیوع کرونا در کشـور 
فاصلـه گرفته ایم، فضاهـای هنری و فرهنگی بـا برگزاری 
برنامه هـای مختلف، سـعی می کننـد تا روح لطیـف هنر را 
بـار دیگـر بـه جامعـه پیونـد بزننـد. در اصفهان نیـز که در 
هنر شـهره آفاق اسـت، گالری های مختلف شـهر جدی تر 
از قبـل فعالیـت می کننـد و البتـه بـا رعایـت پروتکل های 

بهداشـتی، به برگـزاری نمایشـگاه پرداخته اند.
در ادامـه بـرای آگاهـی از اینکه این هفته چه نمایشـگاه ها 
و آثـاری در گالری هـای اصفهـان برپا شده اسـت به معرفی 

آن هـا می پردازیم.
نمایشگاه نقاشی به نام / بی نام صفحه

آثاری از شنتیا ذاکر عاملی
زمان برگزاری: ۱۳ آذرماه ۱۴۰۰

ساعت: ۱۱ تا ۱۹
مکان: آبشار دوم، کوی فرشید، پلاک ۳۲۴

نمایشگاه نقاشی طرح واره فصل سرد
آثاری از فاطمه زهتاب

زمان برگزاری: تا ۱۷ آذرماه ۱۴۰۰
ساعت: ۱۶ تا ۲۰

مـکان: گالـری دوران معاصـر، واقـع در چهاربـاغ بـالا، 
حدفاصـل کاخ سـعادت آبـاد و چهارراه نظر، بن بسـت ۱۳، 

پـلاک ۵
نمایشگاه نقاشی رد خط

آثاری از محمد حسین چیزفهم دانشمندیان
زمان برگزاری: تا ۱۷ آذرماه ۱۴۰۰

ساعت: ۱۶ تا ۲۰
مـکان: نگارخانه صفوی، واقـع در خیابان خاقانی، حدفاصل 

خواجـه پطرس و وحید، جنب کوچه شـماره ۳۱

اعلام نتایج فراخوان حمایت 
از تولید و اجرای آثار نمایشی 

فاخر حوزه هنری اصفهان
محمدرضـا رفیعـی مدیـر خانـه تئاتر حـوزه هنری اسـتان 
اصفهـان از پایـان بازخوانـی و بازبینـی آثار فراخـوان طرح 
حمایـت از تولیـد آثـار فاخر نمایشـی حوزه هنـری و اعلام 
نتایـج خبـر داد.بـه گـزارش روابـط عمومـی حـوزه هنری 
اسـتان اصفهان، رفیعـی ضمن اعلام ایـن خبر گفت: پس 
از انتشـار و ارسـال فراخوان طرح حمایـت از تولید آثار فاخر 
نمایشـی، توسـط خانه تئاتر حـوزه هنری اسـتان اصفهان، 
تعـداد ۷۷ نمایشـنامه و طـرح نمایشـی به همـراه ۱۵ فیلم 

تئاتر بـه دبیرخانـه این فراخوان رسـید.

   سینمای جهان کوتاه از اصفهان

برد پیت ستاره یک فیلم 
ماشین رانی می شود

هالیـوود همیشـه علاقـه خاصـی نسـبت بـه فیلم هـای 
ورزش  ایـن  چـون  مخصوصـاً  داشـته،  ماشین سـواری 
می توانـد جذبه بصری خاصی داشـته باشـد و در عین حال 
از ارزش درام بالا و شـخصیت های کله شـق و منطقی بهره 

ببرد.
بـه گـزارش هالیـوود ریپورتر، ظاهـراً هالیوود هنوز عاشـق 
دربـاره  جدیـد  پـروژه  یـک  اسـت.  سـریع  ماشـین های 
ماشـین های مسـابقه ای کـه تعدادی چهـره بـزرگ به آن 
متصـل هسـتند باعث شـده اسـتودیوها و اسـتریمرها وارد 

نبـردی شـوند تـا حقـوق پخـش آن را در مزایـده ببرنـد.
ایـن پـروژه هنـوز عنوانی رسـمی نـدارد امـا برد پیـت قرار 
اسـت سـتاره آن باشـد و جوزف کوزینسکی فیلمساز »تاپ 

گان: ماوریـک« روی صندلـی کارگردانی آن می نشـیند.
هنوز داسـتان دقیق فیلم مشـخص نیسـت اما منابـع آگاه 
می گوینـد لوییـس همیلتـون راننـده افسـانه ای بریتانیایی 
در ایـن پـروژه حضـور دارد.جـری بروکهایمـر تهیه کننـده 
کارکشـته و ارن کروگـر فیلم نامه نویس کـه در »ماوریک« 
بـا کوزینسـکی همکاری کـرده هم قرار اسـت بخشـی از 
ایـن پـروژه باشـند کـه می توانـد بلاکباسـتر بـزرگ بعدی 
هالیـوود باشـد.به گفتـه منابـع، اسـتودیوهای پارامونـت، 
ام جـی ام و یونیورسـال و همچنیـن اسـتریمرهایی ماننـد 
نت فلیکـس، اپـل و آمازون تـا به حال پیشـنهادهایی برای 
خریـد حقوق پخـش این فیلـم ارایـه داده اند. حتـی دیزنی 
کـه معمـولًا از این جـور رقابت ها کناره گیـری می کند هم 

قصـد دارد ایـن پـروژه را خریـداری کند.
پیـت و کوزینسـکی سال هاسـت کـه قصـد دارنـد یـک 
فیلـم ماشین سـواری رقابتی درسـت کنند. در سـال ۲۰۱۳، 
پیـت قصـد داشـت وارد پـروژه »حسـابی بران« شـود که 
کوزینسـکی می خواسـت آن را کارگردانـی کنـد و تام کروز 
هـم در آن حضـور داشـت؛ امـا آن پـروژه در نهایت تبدیل 
بـه »فـورد مقابل فـراری« با بازیگـران و کارگـردان کاملًا 
جدیـد شـد.هالیوود همیشـه علاقـه خاصـی نسـبت بـه 
فیلم هـای ماشین سـواری داشـته، مخصوصـاً چـون ایـن 
ورزش می توانـد جذبـه بصـری خاصـی داشـته باشـد و در 
عیـن حـال از ارزش درام بالا و شـخصیت های کله شـق و 
منطقـی بهـره ببرد.این ورزش همچنین همیشـه بازیگران 
هالیـوودی را جذب خود کرده که شـاید بهترین مثال آن ها 
اسـتیو مک کوییـن باشـد.در نهایـت، بـا وجود اینکـه تمام 
فیلم هـای ایـن چنینی بـه موفقیت باکس آفیسـی دسـت 
نیافته انـد کـه از جمله آن ها می توان از »راش« سـاخته ران 
هـاوارد نـام برد، فیلم هایـی مانند »فورد مقابل فـراری« که 
موفـق می شـوند، هـم باکس آفیـس و هم فصـل جوایز را 

بـه تسـخیر خـود در می آورند.

دبیران علمی جایزه سراسری نمایشنامه نویسی کمدی خندستان 
پس از بررسی آثار رسیده و اعلام اسامی راه یافتگان به تحلیل 

وضعیت و سطح آثار دریافتی این جشنواره پرداختند.
به گزارش ستاد خبری سومین جشنواره بین المللی نمایشنامه نویسی 
خندستان، جمشید خانیان دبیر علمی بخش نمایشنامه نویسی این 
جشنواره با اشاره به استقبال خوب و خارج از تصور نمایشنامه 
نویسان گفت: واقعیت این است که تعداد آثاری که به دبیرخانه ی 
جایزه ارسال شد، ذهنیت اولیه ی ما را نسبت به استقبال نمایشنامه 
نویسان حوزه ی کمدی، کاملا عوض کرد یعنی ما فکر نمی کردیم 
با این تعداد متن مواجه بشویم. ۳۶۰ اثر در بخش تألیفی و ۱۱۵ 
اثر در بخش اقتباسی یعنی ظرفیت بالقوه ای در ادبیات نمایشی ما 
به شکل پراکنده و پنهان وجود دارد و حالا با امکانی که جایزه ی 
خندستان برای شناسایی و مجموع کردن آن فراهم آورده، قرار 
است به فعل تبدیل شود. این، اصلی ترین انگیزه ی ما در ضرورت 
تداوم جایزه ی خندستان است. درواقع مهم ترین رویداد، شناخت ما 
از وضعیت این نوع از درام طی سال های اخیر بود که هم به شکل 

آماری و هم تحلیلی به یک نتیجه ی قابل تعریف رسیدیم.
او در ادامه کیفیت آثار رسیده را این طور تشریح کرد: طنزنویسی، 
طنز نمایشی و کمدی نوشتن ضمن اینکه نیاز به شناخت اصول و 
قواعد این نوع از ادبیات دارد احتیاج به یک جور طنازی در جوهره ی 
وجود نویسنده هم دارد. این ویژگیِ مهمِ  همه ی نویسندگان آثار 
طنز و کمدی است. کمدی برای آفریده شدن، به جز دانش قواعد 
به یک انرژی دو برابر در خلق موقعیت ها، آدم ها و رویدادها نیاز 
دارد. مجموع این ها، یعنی شناخت نویسندگان از ساختار درام و 
کمدی درام و بعد هم داشتن این جوهره ی طنازی، کیفیت اثر 
را رقم می زند. این تجربه ی ما در خوانش ۴۷۵ اثر رسیده به 
دبیرخانه ی جایزه است. تعدادی از آثار رسیده در پردازش یک 
متن نمایشی دچار مشکل بودند. تعدادی دیگر به طور کامل تبدیل 
به یک متن کمدی نشده بودند. و آثاری هم با خلق موقعیت های 
کمدی و آدم های کمدی، یک داستان نمایشی کمدی را رقم زده 
بودند. بااین حال ارزیابی ها به ما می گوید هرچند که ما وضعیت 
مطلوبی در این نوع ادبی _ نمایشی نداریم، اما این گرایش به 
سمت نگارش و تولید آثار کمدی و استقبال از آن به طورجدی در 

بین نمایشنامه نویسان ما وجود دارد و بسیار امیدوارکننده است.
 خانیان در ادامه این اقبال خوب نمایشنامه نویسان از نوع کمدی 
را به نوعی محصول شرایط خاص زندگی امروز و فضای اجتماعی 
حاکم بر آن هم دانست: البته این گرایش شاید پاسخ و واکنشی 
طبیعی و طنازانه به وضعیت موجود جهان امروز ما باشد که پر از 
خشونت، عصبیت، جنگ و خونریزی است. چیزی که شکلی از 
آشکارسازی عیب های بشری است که طنز و کمدی به شیوه ی 

تعریف شده ی خود، آن را انجام می دهند.
Á  آثار رسیده کیفیت و سطوح علمی پژوهشی

متفاوتی دارند

دبیر علمی بخش پژوهش سومین جایزه نمایشنامه نویسی کمدی 
بخش  برای  هیئت داوران  انتظار  از  دور  استقبال  از  خندستان 
پژوهش این جشنواره سخن گفت: »تعداد و کیفیت آثار ارسال شده 

برای این بخش موجب شگفت زدگی هیئت داوران شده است.«
گفت:  تئاتر  پژوهشگر  و  مدرس  کارگردان،  پرویزی«  »لیلا   
»متأسفانه ملت ما ضعف بزرگی در زمینه ثبت و ضبط وقایع دارند 
که می توان به آن به مثابه یک ضعف تاریخی نگریست که همواره 
بیش از هر حوزه دیگری در حوزه پژوهش خود را نشان داده 
است؛ به همین دلیل انتظار نداشتیم که در بخش پژوهش جشنواره 

خندستان نیز استقبال چندانی از سوی مخاطبان صورت بگیرد.«
او افزود: »خوشبختانه برخلاف آنچه تصور می کردیم، استقبال 
خوبی صورت گرفت و حدود ۵۸ اثر در این بخش به دبیرخانه 
ارسال شد که ۴۱ اثر به بخش پژوهش، جستار و تجربه نگاری و 

۱۷ اثر به بخش جایزه استاد مهدی ممیزان تعلق دارد.«
او بابیان اینکه این آثار کیفیت و سطوح علمی پژوهشی متفاوتی 
دارند، تأکید کرد: »این تنوع در مدیوم به ویژه در بخش جایزه استاد 
مهدی ممیزان باعث شد آثار بسیار متنوع باشد و هیئت داوران 

شگفت زده شوند.«
به گفته پرویزی، آثار در این بخش در دو بخش مقاله و تصویر 
)فیلم، هنرهای تجسمی و زیرمجموعه های آن( مورد ارزیابی و 
داوری قرار گرفت که درنهایت سه مقاله در بخش مقالات و ۴ اثر 

در بخش تصویر به مرحله نهایی راه یافت.
او درباره میزان استقبال پژوهشگران از این بخش نیز توضیح 
داد: »در بخش مقالات، جستار و تجربه نگاری مشخصاً رغبت 
پژوهشگران به نوشتن مقاله نسبت به جستار و تجربه نگاری 

بیشتر بود و شاهد این مدعا هم تعداد آثار رسیده در این بخش 
است. در بخش جایزه استاد مهدی ممیزان نیز تنوع آثار زیاد بود و 

گرایش به سمت تهیه فیلم، گزارش و مصاحبه بود.«
Á  اثر کِمبود منابع درباره مهدی ممیزان بر آثار

رسیده مشهود بود
داور بخش ممیزان سومین جشنواره نمایش های کمدی خندستان 
معتقد است به دلیل اینکه تاکنون تلاشی جدی برای چاپ آثار 
مرحوم مهدی ممیزان انجام نشده است، پژوهشگران و هنرمندان 
بدون منابع لازم نتوانسته بودند درباره  آثار او آن طور که شایسته و 

بایسته است بنویسند یا اثری ارائه کنند.
، علیرضا ارواحی بابیان این مطلب گفت: »آثار دریافتی در بخش 
جنبی جشنواره  خندستان که به مهدی ممیزان می پرداخت دارای 
دوسویه ی اصلی بود: نخست تلاش نویسندگان و هنرمندان برای 

ارائه  اثر و دوم بالابود سطح کیفیِ تعداد اندکی از آثار.«
او یکی از مهم ترین عوامل تأثیرگذار بر این دوسویه را نبود منابع 
لازم پیرامون آثار و شخصیت این نمایشنامه نویس اصفهانی 
ـ پس از گذشت بیست  دانست و تأکید کرد: »متأسفانه تا به امروز ـ
سال از فوت مهدی ممیزان ــ تلاشی جدی  برای چاپ آثار او 
انجام نشده و پژوهشگران و هنرمندان بدون منابع لازم نتوانسته 
بودند درباره  آثار او آن طور که شایسته و بایسته است بنویسند و 

یا اثری ارائه کنند.«
به گفته او، کمبود و یا حتی نبود منابع موردنیاز باعث شد تا برخی 
پژوهشگران و هنرمندان صرفاً به ایده های خلاقانه روی بیاورند 

و آثاری ارائه دهند.
او در پاسخ به اینکه وضعیت آثار در بخش ممیزان از حیث کمی 

چگونه بود، اظهار کرد: »ازنظر کمی، انتظار می رفت که تعداد 
آثار کمتری دریافت شود ولی پژوهشگران و هنرمندان به این 
موضوع علاقه نشان دادند و آثار متنوعی ارائه کردند که تلاش 

آنان ستودنی است.«
قابل دسته بندی است:  آثار در دو بخش  او اضافه کرد: »این 
نخست آثار نوشتاری )شامل مقاله، جستار و...( و دوم آثار دیداری و 
شنیداری )شامل فیلم، پادکست، کاریکاتور، تایپوگرافی و...( که آثار 

دریافتی بخش اول با بخش دوم تقریباً یکسان بود.«
ارواحی همچنین پرداختن به آثار و شخصیت مهدی ممیزان 
این  معرفی  برای  مهمی  گام  را  خندستان  جشنواره   در 
»متأسفانه  گفت:  و  دانست  اصفهانی  پرکار  نمایشنامه نویس 
نام محدود می شود و  به یک  تئاتر اصفهان غالباً  نمایش و 
هرکجا از نمایش و تئاتر اصفهان حرفی به میان می آید، کمتر 
یادی از افراد اثرگذاری مانند ناصر فرهمند، علی محمد رجایی، 
محمدمیرزا رفیعی، مهدی ممیزان و دیگر هنرمندان مهم این 
عرصه  می شود. به نظر می رسد در سال های پیش رو، باهمت 
مربوطه،  نهادهای  و  هنری  فعالان  و  پژوهشگران  تلاش  و 
بیش ازپیش درباره ی هنرمندان مغفول تئاتر و نمایش اصفهان 

خواهیم شنید.«
کمدی  نمایشنامه نویسی  جشنواره  سومین  است؛  شایان ذکر 
خندستان به همت دفتر تخصصی تئاتر اصفهان )تالار هنر( وابسته 
به سازمان فرهنگی اجتماعی ورزشی شهرداری اصفهان و حوزه 
هنری اصفهان در حال برگزاری است و مراسم اختتامیه این 
جشنواره روز پنجشنبه ۱۸ آذرماه ۱۴۰۰ با معرفی برگزیدگان در 

تالار هنر اصفهان برگزار خواهد شد.

فرهنگ و هنر

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

۲۲۴۵-۱- برابر رای شـماره ۱۴۰۰۶۰۳۰۲۰۰۷۰۰۳۴۰۱ مورخ ۱۴۰۰/۸/۳ هیات اول موضوع 
قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتـی اراضـی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی مسـتقر در 
واحـد ثبتـی حوزه ثبت ملـک فلاورجـان تصرفات مالكانـه بلامعارض متقاضـی خانم فاطمه 
مـرادی قهدریجانـی فرزند ابراهیم بشـماره شناسـنامه ۲۴۰ و کد ملـی ۱۱۱۱۹۸۱۰۰۰ صادره 
از فلاورجـان در ششـدانگ یـک بـاب خانه به مسـاحت ۱۰۹/۷۴ مترمربع پـلاک ۸۴۶ فرعی 
از ۳۸۵ اصلـی واقـع در قهدریجان خریداری مع الواسـطه از مالک رسـمی آقای/سـید ابراهیم 
هاشـمی قهدریجانـی محـرز گردیـده اسـت. لذا به منظـور اطلاع عمـوم مراتـب در دو نوبت 
بـه فاصلـه ۱۵ روز آگهـی مـی شـود در صورتی که اشـخاص نسـبت به صدور سـند مالکیت 
متقاضـی اعتراضـی داشـته باشـند مـی تواننـد از تاریخ انتشـار اولین آگهـی به مـدت دو ماه 
اعتـراض خـود را بـه ایـن اداره تسـلیم و پـس از اخـذ رسـید، ظرف مـدت یک مـاه از تاریخ 
تسـلیم اعتـراض، دادخواسـت خود را به مراجـع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی اسـت در صورت 
انقضـای مـدت مذکور و عـدم وصول اعتراض طبق مقررات سـند مالکیت صادر خواهد شـد. 
تاریـخ انتشـار نوبـت اول: ۱۴۰۰/۰۸/۲۹ تاریـخ انتشـار نوبـت دوم: ۱۴۰۰/۰۹/۱۴ محمدعلی 

ناظمـی اشـنی- رئیـس ثبـت اسـناد و امـلاك فلاورجـان ۱۲۲۴۶۶۳/ م الف
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی و اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی
۲۲۵۵-۱- برابـر آراء صـادره هیأت/هیـأت های موضـوع قانون تعیین تکلیـف وضعیت ثبتی 
اراضـی و سـاختمان های فاقد سـند رسـمی مسـتقر در واحد ثبتـی منطقه مرکـزی اصفهان 
تصرفـات مالکانـه و بلامعـارض متقاضیـان محرز گردیده اسـت. لذا مشـخصات متقاضیان و 
امـلاک مـورد تقاضـا بـه شـرح زیر بـه منظور اطـلاع عمـوم در دو نوبت بـه فاصلـه ۱۵ روز 
آگهی می شـود در صورتی که اشـخاص نسـبت به صدور سـند مالکیت متقاضیان اعتراضی 
داشـته باشـند مـی تواننـد از تاریـخ انتشـار اولیـن آگهی به مـدت دو مـاه اعتراض خـود را به 
اداره ثبـت اسـناد و امـلاک محل تسـلیم و پس از اخذ رسـید، ظـرف مدت یک مـاه از تاریخ 

تسـلیم اعتـراض، دادخواسـت خود را بـه مرجع قضایی تقدیـم نمایند .
ردیـف ۱- برابـر رأی شـماره ۱۴۰۰۶۰۳۰۲۰۲۳۰۰۰۶۹۰ مـورخ ۱۴۰۰/۰۸/۰۹ خانـم زهـرا 
بیگـم دادخـواه به شـماره شناسـنامه ۸۸۹ كدملـی ۱۲۸۴۵۱۹۰۷۴ صـادره از اصفهـان فرزند 
حسـین نسـبت بـه یـک سـهم مشـاع از سـی سـهم ششـدانگ یکبـاب خانـه بـه مسـاحت 
۶۵۱/۷۱ مترمربـع مفـروزی از پـلاک شـماره ۲۵۲۱- اصلـی واقع در بخـش ۱ ثبت اصفهان 

کـه در ازای مالکیـت رسـمی مشـاعی اولیـه محـرز گردیده اسـت.
ردیـف ۲- برابـر رأی شـماره ۱۴۰۰۶۰۳۰۲۰۲۳۰۰۰۶۹۲ مـورخ ۱۴۰۰/۰۸/۰۹ آقـای سـید 
محمـد علـی دادخواه بـه شـماره شناسـنامه ۴۱۵ کدملـی ۱۲۸۴۴۷۰۳۱۸ صـادره از اصفهان 
فرزند حسـین نسـبت به دو سـهم مشـاع از سـی سـهم ششـدانگ یکباب خانه به مسـاحت 
۶۵۱/۷۱ مترمربـع مفـروزی از پـلاک شـماره ۲۵۲۱- اصلـی واقع در بخـش ۱ ثبت اصفهان 

کـه در ازای مالکیـت رسـمی مشـاعی اولیـه محرز گردیده اسـت.
ردیـف ۳- برابـر رأی شـماره ۱۴۰۰۶۰۳۰۲۰۲۳۰۰۰۶۹۴ مـورخ ۱۴۰۰/۰۸/۰۹ آقـای سـید 
اسـداله دادخـواه به شـماره شناسـنامه ۷۵۷ کدملـی ۱۲۸۴۴۵۲۹۸۰ صـادره از اصفهان فرزند 
حسـین نسـبت بـه بیسـت و هفـت سـهم مشـاع از سـی سـهم ششـدانگ یکبـاب خانـه به 
مسـاحت ۶۵۱/۷۱ مترمربـع مفـروزی از پـلاک شـماره ۲۵۲۱- اصلی واقـع در بخش ۱ ثبت 

اصفهـان کـه در ازای مالکیـت رسـمی مشـاعی اولیـه محرز گردیده اسـت. 
بدیهـی اسـت در صـورت انقضای مـدت مذکـور و عدم وصـول اعتراض طبق مقررات سـند 

مالكیـت صادر خواهد شـد. 
تاریـخ انتشـار نوبـت اول: ۱۴۰۰/۰۸/۲۹ تاریـخ انتشـار نوبـت دوم: ۱۴۰۰/۰۹/۱۴ ابوالفضـل 

ریحانـی- رئیـس منطقـه ثبـت اسـناد و امـلاک مرکـزی اصفهـان ۱۲۲۵۳۸۸/م الف
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی و اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی
۲۲۴۹-۱- برابـر آراء صـادره هیـات های موضـوع قانون تعیین تکلیف وضعیـت ثبتی اراضی 
و سـاختمان هـای فاقد سـند رسـمی مسـتقر در واحـد ثبتی منطقـه غرب اصفهـان تصرفات 
مالکانـه و بلامعـارض متقاضیـان محـرز گردیـده اسـت. لذا مشـخصات متقاضیـان و املاک 
مـورد تقاضـا بـه شـرح زیـر به منظـور اطـلاع عمـوم در دو نوبـت بـه فاصلـه ۱۵ روز آگهی 

می شـود درصورتی که اشـخاص نسـبت به صدورسـند مالکیـت متقاضیان اعتراضی داشـته 
باشـند مـی توانند از تاریخ انتشـار اولیـن آگهی به مدت دو مـاه اعتراض خود را بـه اداره ثبت 
اسـناد و امـلاک تسـلیم و پـس از اخذ رسـید، ظرف مدت یک مـاه از تاریخ تسـلیم اعتراض، 

دادخواسـت خـود را بـه مرجع قضایی تقدیـم نماید.
ردیـف ۱- رای شـماره ۰۰۴۹- ۱۴۰۰/۰۸/۲۲ هیـات اول آقـای علیرضـا ریزی به شناسـنامه 
شـماره ۱۴۴۷۸ کدملـی ۱۲۹۳۰۳۸۴۰۷ صـادره اصفهـان فرزند حسـین در سـه دانگ مشـاع 
از ششـدانگ یک باب سـاختمان به مسـاحت ۸۳/۵۵ مترمربع قسـمتی از پلاک شـماره ۶۷ 
اصلـی واقـع در اصفهـان بخـش ۱۴ حـوزه ثبـت ملک غـرب اصفهـان از مالکیت اسـماعیل 

امینـی عاشـق بـادی از سـند شـماره ۸۳۴۷۵ مـورخ ۱۳۵۰/۶/۹ دفترخانه شـماره ۲ اصفهان
ردیـف ۲-رای شـماره ۰۰۴۸- ۱۴۰۰/۰۸/۲۲ هیـات اول خانـم بتـول حـق شـناس جزی به 
شناسـنامه شـماره ۶۱۱۰۱ کدملـی ۱۲۸۱۷۰۸۰۳۸ صـادره اصفهـان فرزنـد غلامرضا در سـه 
دانـگ مشـاع از ششـدانگ یـک بـاب سـاختمان بـه مسـاحت ۸۳/۵۵ مترمربـع قسـمتی از 
پـلاک شـماره ۶۷ اصلـی واقـع در اصفهـان بخـش ۱۴ حـوزه ثبت ملـک غرب اصفهـان از 
مالکیـت اسـماعیل امینی عاشـق بـادی از سـند شـماره ۸۳۴۷۵ مـورخ ۱۳۵۰/۶/۹ دفترخانه 

شـماره ۲ اصفهان 
تاریـخ انتشـار نوبـت اول : ۱۴۰۰/۰۸/۲۹ تاریخ انتشـار نوبت دوم : ۱۴۰۰/۰۹/۱۴ شـهریاری- 

رئیـس منطقـه ثبت اسـناد واملاک غـرب اصفهـان ۱۲۲۵۳۲۶/ م الف
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی و اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی
۲۲۵۷-۱- برابـر آراء صـادره هیـات های موضـوع قانون تعیین تکلیف وضعیـت ثبتی اراضی 
و سـاختمان هـای فاقد سـند رسـمی مسـتقر در واحـد ثبتی منطقـه غرب اصفهـان تصرفات 
مالکانـه و بلامعـارض متقاضیـان محـرز گردیـده اسـت. لذا مشـخصات متقاضیـان و املاک 
مـورد تقاضـا بـه شـرح زیـر به منظـور اطـلاع عمـوم در دو نوبـت بـه فاصلـه ۱۵ روز آگهی 
می شـود درصورتی که اشـخاص نسـبت به صدورسـند مالکیـت متقاضیان اعتراضی داشـته 
باشـند مـی توانند از تاریخ انتشـار اولیـن آگهی به مدت دو مـاه اعتراض خود را بـه اداره ثبت 
اسـناد و امـلاک تسـلیم و پـس از اخذ رسـید، ظرف مدت یک مـاه از تاریخ تسـلیم اعتراض، 

دادخواسـت خـود را بـه مرجع قضایی تقدیـم نماید.
ردیـف ۱- رای شـماره ۸۸۸۳- ۱۴۰۰/۰۷/۲۵ هیـات چهـارم آقـای فریـدون رضایی کوجانی 
بـه شناسـنامه شـماره ۱۱۳۰۰۳۲۸۷۶ کدملـی ۱۱۳۰۰۳۲۸۷۶ صـادره فرزنـد رجبعلـی در /

ششـدانگ یکبـاب سـاختمان به مسـاحت ۳۵/۹۱ مترمربع پـلاک شـماره ۲۵۳۴ فرعی از ۲۸ 
اصلـی واقـع در اصفهـان بخـش حـوزه ۱۴ ثبـت ملک غـرب اصفهان مـع الواسـطه از علی 

رضایـی کوجانـی فرزنـد عبدا... ثبـت در صفحـه ۲۶۸ الـی ۲۷۱ دفتر ۵۴
تاریـخ انتشـار نوبـت اول : ۱۴۰۰/۰۸/۲۹ تاریخ انتشـار نوبت دوم : ۱۴۰۰/۰۹/۱۴ شـهریاری- 

رئیـس منطقـه ثبت اسـناد واملاک غـرب اصفهـان ۱۲۲۵۳۷۸/ م الف
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان اصفهان

اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک دولت آباد برخوار
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین 

تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
۲۲۶۶-۱-برابـر آرای شـماره هـای ذیـل هیات موضـوع قانون تعیین تکلیـف وضعیت  ثبتی 
اراضـی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی مسـتقر در واحد ثبتی حـوزه ثبت ملـک دولت آباد 
برخـوار بخـش ۱۶ ثبـت اصفهـان بااسـتناد اسـناد رسـمی مالکیـت مشـاعی  و اسـناد عادی 
تسـلیمی تصرفـات مفـروزی و مالکانـه و بلامعـارض متقاضیـان ذیـل محـرز گردیده اسـت 
لـذا طبـق مـاده ۳ قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتـی اراضـی و سـاختمانهای فاقد سـند 
رسـمی و بـه منظـور اطـلاع عموم مراتـب در دونوبـت به فاصلـه ۱۵ روز آگهی می شـود در 
صورتی که اشـخاص نسـبت به صدور اسـناد مالکیت متقاضیان اعتراضی داشـته باشـند  می 
تواننـد از تاریـخ انتشـار اولیـن آگهـی بـه مدت دو مـاه اعتـراض خود را بـه این اداره تسـلیم 
و پـس از اخـذ رسـید ،  ظـرف مـدت یـک مـاه از تاریخ تسـلیم اعتـراض دادخواسـت خود را 
بـه مراجـع قضایـی تقدیـم نماینـد . بدیهی اسـت در صـورت انقضـای  مدت مذکـور و عدم 
وصـول اعتـراض طبـق مقررات اسـناد مالکیت صادر خواهد شـد. صـدور سـند مالکیت مانع 

از مراجعـه متضـرر به دادگاه نیسـت.
برابر رای شماره ۱۳۹۹۶۰۳۰۲۰۱۸۰۰۰۵۶۳  و رای اصلاحی شماره ۱۳۹۹۶۰۳۰۲۰۱۸۰۰۰۷۰۲ 
مـورخ ۱۳۹۹/۰۵/۱۳ کلاسـه پرونـده ۱۳۹۷۱۱۴۴۰۲۰۱۸۰۰۰۱۱۶ آقـای حسـن جمالی علی 

آبـادی در ششـدانگ یـک بـاب انبـار محصـولات کشـاورزی  بـه مسـاحت ۳۳۸متـر مربـع 
احداثـی بـر روی قسـمتی از پلاک ۱۴ فرعـی از ۳۹۷ اصلی که به پـلاک ۳۴۷ فرعی از ۳۹۷ 
اصلـی اسـتاندارد سـازی شـده اسـت واقـع در منطقه صنعتـی حبیب آبـاد برخـوار بخش ۱۶ 
ثبـت اصفهـان خریـداری از مالـک رسـمی خانـم مهین تـاج سـخی طبع به موجـب صفحه 

۲۱۱ دفتـر ۱۱۴ امـلاک برخوار  
تاریـخ انتشـار نوبـت اول: ۱۴۰۰/۰۸/۲۹ تاریـخ انتشـار نوبـت دوم : ۱۴۰۰/۰۹/۱۴ ابراهیـم 

غفـاری رئیـس اداره ثبـت اسـناد و امـلاک برخـوار  ۱۲۲۵۳۷۹/م الـف
 آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف 

وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی
۲۲۵۰-۱- برابـر آراء صـادره هیـات های موضـوع قانون تعیین تکلیف وضعیـت ثبتی اراضی 
و سـاختمان هـای فاقد سـند رسـمی مسـتقر در واحـد ثبتی منطقـه غرب اصفهـان تصرفات 
مالکانـه و بلامعـارض متقاضیـان محـرز گردیـده اسـت. لذا مشـخصات متقاضیـان و املاک 
مـورد تقاضـا بـه شـرح زیـر به منظـور اطـلاع عمـوم در دو نوبـت بـه فاصلـه ۱۵ روز آگهی 
می شـود درصورتی که اشـخاص نسـبت به صدورسـند مالکیـت متقاضیان اعتراضی داشـته 
باشـند مـی توانند از تاریخ انتشـار اولیـن آگهی به مدت دو مـاه اعتراض خود را بـه اداره ثبت 
اسـناد و امـلاک تسـلیم و پـس از اخذ رسـید، ظرف مدت یک مـاه از تاریخ تسـلیم اعتراض، 

دادخواسـت خـود را بـه مرجع قضایی تقدیـم نماید.
ردیـف ۱- رای شـماره ۹۹۳۵- ۱۴۰۰/۰۸/۱۹ هیـات دوم آقـای محمدعلـی تقـی یاررنانی به 
شناسـنامه شـماره ۱۱۲۴۶ کدملی ۱۲۸۳۲۱۹۳۹۵ صادره اصفهان فرزند حسـین در ششدانگ 
یـک بـاب سـاختمان به مسـاحت ۲۹۲/۹۹ مترمربع قسـمتی از پـلاک شـماره ۱۳۲ فرعی از 
۱۹ اصلـی واقـع در اصفهـان بخـش ۱۴ حوزه ثبـت ملک غـرب اصفهان از مالکیت حسـین 

تقـی یـار از مورد ثبـت صفحه ۵۵ دفتـر ۸۱ املاک 
تاریـخ انتشـار نوبـت اول : ۱۴۰۰/۰۸/۲۹ تاریخ انتشـار نوبت دوم : ۱۴۰۰/۰۹/۱۴ شـهریاری- 

رئیـس منطقـه ثبت اسـناد واملاک غـرب اصفهـان ۱۲۲۵۳۱۸/ م الف
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی و اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی
۲۲۵۲-۱- برابـر آراء صـادره هیـات های موضـوع قانون تعیین تکلیف وضعیـت ثبتی اراضی 
و سـاختمان هـای فاقد سـند رسـمی مسـتقر در واحـد ثبتی منطقـه غرب اصفهـان تصرفات 
مالکانـه و بلامعـارض متقاضیـان محـرز گردیـده اسـت. لذا مشـخصات متقاضیـان و املاک 
مـورد تقاضـا بـه شـرح زیـر به منظـور اطـلاع عمـوم در دو نوبـت بـه فاصلـه ۱۵ روز آگهی 
می شـود درصورتی که اشـخاص نسـبت به صدورسـند مالکیـت متقاضیان اعتراضی داشـته 
باشـند مـی توانند از تاریخ انتشـار اولیـن آگهی به مدت دو مـاه اعتراض خود را بـه اداره ثبت 
اسـناد و امـلاک تسـلیم و پـس از اخذ رسـید، ظرف مدت یک مـاه از تاریخ تسـلیم اعتراض، 

دادخواسـت خـود را بـه مرجع قضایی تقدیـم نماید.
ردیـف ۱- رای شـماره ۰۰۴۱- ۱۴۰۰/۰۸/۲۲ هیـات اول خانـم طاهـره ضیائی به شناسـنامه 
شـماره ۲۶۳ کدملـی ۱۲۹۰۹۸۱۹۲۲ صـادره اصفهـان فرزنـد نصراله در سـه دانگ مشـاع از 
ششـدانگ یـک باب سـاختمان بـه مسـاحت ۱۵۰/۸۴ مترمربع قسـمتی از پلاک شـماره ۳۴ 
اصلـی واقـع در اصفهـان بخـش ۱۴ حـوزه ثبـت ملک غـرب اصفهـان از مالکیـت غلامرضا 

بابائـی سـودانی از سـند شـماره ۵۹۸۵ مـورخ ۱۳۲۳/۱۱/۹ دفترخانه شـماره ۳۴ اصفهان
ردیـف ۲- رای شـماره ۰۰۴۲-۱۴۰۰/۰۸/۲۲ هیـات اول آقـای امیـر ضیائـی بـه شناسـنامه 
شـماره ۴۶۲ کدملـی ۴۶۵۰۴۰۶۱۳۷ صـادره بروجـن فرزنـد لطف اله در سـه دانگ مشـاع از 
ششـدانگ یـک باب سـاختمان بـه مسـاحت ۱۵۰/۸۴ مترمربع قسـمتی از پلاک شـماره ۳۴ 
اصلـی واقـع در اصفهـان بخـش ۱۴ حـوزه ثبـت ملک غـرب اصفهـان از مالکیـت غلامرضا 

بابائـی سـودانی از سـند شـماره ۵۹۸۵ مـورخ ۱۳۲۳/۱۱/۹ دفترخانـه شـماره ۳۴ اصفهان 
تاریـخ انتشـار نوبـت اول : ۱۴۰۰/۰۸/۲۹ تاریخ انتشـار نوبت دوم : ۱۴۰۰/۰۹/۱۴ شـهریاری- 

رئیـس منطقـه ثبت اسـناد واملاک غـرب اصفهـان ۱۲۲۵۳۵۴/ م الف
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی و اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی
۲۲۴۳-۱- برابـر آراء صـادره هیـات های موضـوع قانون تعیین تکلیف وضعیـت ثبتی اراضی 
و سـاختمان هـای فاقد سـند رسـمی مسـتقر در واحـد ثبتی منطقـه غرب اصفهـان تصرفات 
مالکانـه و بلامعـارض متقاضیـان محـرز گردیـده اسـت. لذا مشـخصات متقاضیـان و املاک 
مـورد تقاضـا بـه شـرح زیـر به منظـور اطـلاع عمـوم در دو نوبـت بـه فاصلـه ۱۵ روز آگهی 
می شـود درصورتی که اشـخاص نسـبت به صدورسـند مالکیـت متقاضیان اعتراضی داشـته 

باشـند مـی توانند از تاریخ انتشـار اولیـن آگهی به مدت دو مـاه اعتراض خود را بـه اداره ثبت 
اسـناد و امـلاک تسـلیم و پـس از اخذ رسـید، ظرف مدت یک مـاه از تاریخ تسـلیم اعتراض، 

دادخواسـت خـود را بـه مرجع قضایی تقدیـم نماید.
ردیـف ۱- رای شـماره ۹۳۷۵- ۱۴۰۰/۰۸/۰۵ هیـات سـوم آقای علیرضا محسـنی هنجی به 
شناسـنامه شـماره ۱۵۸۴ کدملـی ۱۲۸۸۰۴۶۳۶۷ صادره اصفهان فرزند حسـن در ششـدانگ 
یـک بـاب سـاختمان بـه مسـاحت ۹۵/۶۱ مترمربـع قسـمتی از پـلاک ۶۷ اصلـی واقـع در 
اصفهـان بخـش ۱۴ حـوزه ثبـت ملـک غرب اصفهـان از مالکیـت محترم پارفین طبق سـند 

انتقالـی ۱۰۲۷۷۰ مـورخ ۱۳۵۵/۰۵/۳۰ دفتـر ۲ اصفهان
تاریـخ انتشـار نوبـت اول : ۱۴۰۰/۰۸/۲۹ تاریخ انتشـار نوبت دوم : ۱۴۰۰/۰۹/۱۴ شـهریاری- 

رئیـس منطقـه ثبت اسـناد واملاک غـرب اصفهـان ۱۲۲۴۴۰۲/ م الف
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی و اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی
۲۴۷۳-۱- برابـر آراء صـادره هیـات های موضـوع قانون تعیین تکلیف وضعیـت ثبتی اراضی 
و سـاختمان هـای فاقد سـند رسـمی مسـتقر در واحـد ثبتی منطقـه غرب اصفهـان تصرفات 
مالکانـه و بلامعـارض متقاضیـان محـرز گردیـده اسـت. لذا مشـخصات متقاضیـان و املاک 
مـورد تقاضـا بـه شـرح زیـر به منظـور اطـلاع عمـوم در دو نوبـت بـه فاصلـه ۱۵ روز آگهی 
می شـود درصورتی که اشـخاص نسـبت به صدورسـند مالکیـت متقاضیان اعتراضی داشـته 
باشـند مـی توانند از تاریخ انتشـار اولیـن آگهی به مدت دو مـاه اعتراض خود را بـه اداره ثبت 
اسـناد و امـلاک تسـلیم و پـس از اخذ رسـید، ظرف مدت یک مـاه از تاریخ تسـلیم اعتراض، 

دادخواسـت خـود را بـه مرجع قضایی تقدیـم نماید.
ردیـف ۱- رای شـماره ۱۰۸۲۷- ۱۴۰۰/۰۹/۱۰ هیـات سـوم آقـای مهـدی محققیـان بـه 
شناسـنامه شـماره ۱۶۶۲ کدملی ۱۲۸۳۴۳۵۷۰۵ صادره اصفهان فرزند حسـین نسـبت به سه 
دانـگ دانـگ مشـاع از ششـدانگ یکباب سـاختمان به مسـاحت ۵۳۵/۸۰ مترمربـع از پلاک 
شـماره ۳۰۱ فرعـی از ۱۵ اصلـی واقـع در اصفهان بخش ۱۴ حوزه ثبـت ملک غرب اصفهان 
از مالکیـت متقاضی و سـید محمدحسـین محقق طباطبائی طبق سـند انتقالـی ۱۸۵۹۶ مورخ 
۱۴۰۰/۰۸/۲۵ دفتـر خانـه شـماره ۱۶۲ اصفهـان و مورد ثبـت صفحه ۵۸۴ دفتـر ۴۸ املاک

ردیف ۲- رای شـماره ۱۰۸۲۶- ۱۴۰۰/۰۹/۱۰ هیات سـوم آقای سـید محمدحسـین محقق 
طباطبایـی بـه شناسـنامه شـماره ۷۰۵ کدملـی ۱۲۹۱۰۵۴۹۰۱ صـادره اصفهـان فرزند سـید 
اکبـر در نسـبت بـه سـه دانـگ دانـگ مشـاع از ششـدانگ یکبـاب سـاختمان بـه مسـاحت 
۵۳۵/۸۰ مترمربـع از پـلاک شـماره ۳۰۱ فرعـی از ۱۵ اصلـی واقـع در اصفهـان بخـش ۱۴ 
حـوزه ثبـت ملک غـرب اصفهان از مالکیـت متقاضی و مهـدی محققیان طبق سـند انتقالی 
۱۸۵۹۶ مـورخ ۱۴۰۰/۰۸/۲۵ دفترخانـه شـماره ۱۶۲ اصفهـان و مورد ثبـت صفحه ۵۸۴ دفتر 

املاک  ۴۸
تاریـخ انتشـار نوبـت اول: ۱۴۰۰/۰۹/۱۴ تاریخ انتشـار نوبـت دوم: ۱۴۰۰/۰۹/۲۹ شـهریاری- 

رئیـس منطقـه ثبت اسـناد و امـلاک غـرب اصفهـان ۱۲۳۴۵۷۴/ م الف

استقبال مردمی انگیزه تداوم جایزه خندستان

آگهی تغییرات شرکت صنایع پلیمری تیران بسپار شرکت 
سهامی خاص به شماره ثبت 53805 و شناسه ملی 

10260070775
بـه اسـتناد صورتجلسـه هیئـت مدیـره مـورخ ۱۴۰۰/۰۶/۲۵ تصمیمـات ذیـل 
اتخـاذ شـد : * مهـرداد شـاطریان بـه شـماره ملـی ۱۳۸۰۰۴۲۴۱۰ بـه سـمت 
رئیـس هیئـت مدیـره و مدیـر عامـل ، مهـدی فخـر بخـش مبرهن به شـماره 
ملـی ۰۰۵۴۵۸۷۹۶۴ بـه سـمت نایـب رئیـس هیئـت مدیـره و شـیوا صادقـی 
بـه شـماره ملـی ۰۰۷۳۲۰۸۶۰۴ بـه سـمت عضو هیئـت مدیره بـرای مدت دو 
سـال انتخـاب شـدند . * کلیه اسـناد و اوراق بهـادار و تعهد آور شـرکت از قبیل 
چـک، سـفته، بـروات، قـرارداد هـا و عقـود اسـلامی با امضـای مدیـر عامل و 
یکـی از اعضـاء هیئـت مدیـره و در غیاب مدیـر عامل با امضـاء دو عضو هیئت 
مدیـره همـراه با مهر شـرکت معتبر می باشـد ، قراردادهـای فروش محصولات 
شـرکت بـا امضـاء یک نفـر از اعضـاء هیئت مدیـره و یـا مدیر عامـل و با مهر 
شـرکت معتبـر خواهد بـود. اداره کل ثبت اسـناد و املاک اسـتان اصفهان اداره 

ثبـت شـرکت ها و موسسـات غیرتجـاری اصفهـان )۱۲۳۵۰۷۳(
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در سایت اصفهان امروز اسکن کنید

اقتصاد

به صحنه آوردن مردم برای 
صیانت از منابع طبیعی کشور

نخبگان  دانشگاه ها،  اساتید  از  کشاورزی  جهاد  وزیر 
کشوری، سازمان های مردم نهاد که در زمینه حفظ منابع آب 
و خاک، احیای منابع طبیعی و مقابله با بیابان زایی فعالیت 
کرده اند دعوت به همکاری با کارگروه مقابله با بیابان زایی 
نشست  در  نژاد  ساداتی  ایسنا، سیدجواد  گزارش  به  کرد. 
کارگروه ملی مقابله با بیان زایی که با حضور رئیس سازمان 
جنگل ها، رئیس سازمان هواشناسی، رئیس سازمان مدیریت 
بحران کشور و جمعی از مدیران سازمان محیط زیست، 
آموزش و پرورش و معاونت علمی ریاست جمهوری برگزار 
شد با بیان اینکه حیات ما وابسته به منابع طبیعی است، گفت: 
باید برای حفاظت از آب و خاک کشور عزم ملی داشته باشیم 
و دستگاه اجرایی و دولتی همه در این بخش مشارکت 
داشته باشند و وظایف خود را انجام دهند. وی ادامه داد: 
این کارگروه که بعد از ۴ سال مجددا آغاز به کار کرده است 
بایستی در دولت سیزدهم و با نگاه ویژه رئیس جمهوری به 
محیط زیست و منابع با اهتمام و قدرت پیش برود. وزیر جهاد 
کشاورزی اضافه کرد: بستر حیات ما منابع طبیعی و آب و 
خاک است. اگر نتوانیم خاک حاصلخیز را حفظ کنیم و جلوی 
باقی نمی ماند  آینده چیزی  تخریب را بگیریم برای نسل 
بنابراین حفظ این عناصر وظیفه اصلی و مهم ما است. وی با 
اشاره به اینکه ترکیب اعضای کارگروه نشان دهنده اهمیت 
موضوع است، گفت: اگر آموزش و پرورش در این کارگروه 
است یعنی فرزندان ما امروز در مدارس تقویت می شوند. 
آموزش و پرورش نقش  مهمی در تربیت نسل آینده دارد. 
اگر وزارت راه و شهرسازی در این کارگروه حضور دارند به 
دلیل این است که بخشی از توسعه ما مربوط به راه ها و 
بزرگراه ها و شهرها است. ساداتی نژاد در ادامه با بیان این که 
حفظ منابع طبیعی یک رسالت است، گفت: در وزارت جهاد 
کشاورزی و سازمان جنگلها اصلا مقابله با توسعه نداریم. 
سیاست ما ایستادن در برابر توسعه نیست. سازمان جنگلها و 
منابع طبیعی در تمام استان های کشور با حفظ شرایط زیست 
محیطی و منابع طبیعی حامی اشتغال است. این موضوع باید 
علمی و دقیق انجام شود و کار بسیار حساسی است. وی در 
ادامه گفت: کشورهای موفق جهان کشورهایی هستند که 
ضمن ایجاد اشتغال و توسعه بهترین منابع طبیعی و محیط 
زیست را دارند. هیچ تقابلی بین حفظ منابع طبیعی و توسعه 
وجود ندارد. این الگو را باید در این کارگروه تدوین کنیم. 
وی با بیان اینکه مقام معظم رهبری فرمودند قضیه خاک 
از قضیه آب مهمتر است، گفت: آب عنصرتجدید پذیر است. 
ولی خاک تا ۷۰۰ سال طول می کشد تا یک سانتی متر از آن 
داشته باشیم. بنابراین این سرمایه بزرگ یک سرمایه بی نظیر 
و بی جایگزین است. ساداتی نژاد تصریح کرد: موضوعات 
خاکی  و  آبی  فرسایش  به  مربوط  مسائل  و  فرونشست 
نشان می دهد که در این بخش رسالت بزرگی داریم. این 
مسئولیت امروز به کارگروه ملی مقابله با بیابان زایی سپرده 
شده است. بزرگترین کاری که این کارگروه می تواند انجام 
دهد سپردن امور به مردم و به صحنه آوردن آنها است. مردم 
طبیعت را دوست دارند و بزرگ ترین مدافعان آب و خاک 
کشور هستند. باید این مسئولیت را به آنها بسپاریم. شاید با 
حمایتی اندک بتوانیم میلیون حافظ آب و خاک و همیار در 
این بخش داشته باشیم. وی در ادامه به نقش رسانه ها نیز 
اشاره کرد و گفت: در دنیای امروز رسانه ها نقش فعالی دارند 
و می توانند بسیاری از مسائل را ساماندهی کنند و در مقابل 
چشمان مسئولان قرار دهند. بنابراین رسانه ها نقش مهمی 
در حفظ آب و خاک کشور  دارند و از آنها دعوت می کنیم 
کمک حال این کارگروه باشند. وزیر جهادکشاورزی در ادامه 
گفت: طرح هایی برای حفظ آب و خاک در کشور داریم که 
طرح های بسیار خوبی است و باید آنها را به جهاد معرفی 
کنیم. در زابل کارهای بی نظیر برای مقابله با بیابان زایی 
انجام شده است که می تواند به عنوان طرح های نمونه مورد 
استفاده قرار گیرند. وی در پایان گفت: از همه سازمان های 
مردم نهاد که در این زمینه فعالیت دارند درخواست داریم که 
اگر فعالیتی در این زمینه دارند به دبیرخانه این کارگروه ارسال 
کنند. همچنین از تمام اساتید دانشگاه، نخبگان کشوری نیز 
در زمینه حفظ آب و خاک، احیای منابع طبیعی و مقابله با 
بیابان زایی کار کرده اند و ایده ای دارند ایده های خود را به 
دبیرخانه کارگروه مقابله با بیان زایی ارسال کنند تا بتوانیم آنها 

را به سمت اجرایی شدن ببریم.

دامنه نوسان بورس باز می شود
رئیس سازمان بورس و اوراق بهادار کشور از برنامه ریزی 
برای باز کردن دامنه نوسان در این بازار خبر داد. به گزارش 
ایسنا، مجید عشقی در صبحانه کاری مشترک با اعضای 
اتاق بازرگانی تهران اظهار کرد: ما در این تردیدی نداریم که 
باید موضوع بازکردن دامنه نوسان در دستور کار قرار گیرد 
اما این موضوع باید به شکل تدریجی و در یک زمانبندی 
خاص انجام شود که قطعا در برنامه های ما جا دارد. وی با 
بیان این که تا چند سال قبل تعداد فعالان بازار سرمایه در 
ایران بسیار محدود بود، توضیح داد: از سال ۱۳۸۴ تا حدود 
سه سال قبل ذینفعان بازار بسیار محدود بودند و تعداد آنها 
حتی به سه میلیون نفر نیز نمی رسید، اما در دو سال گذشته 
ناگهان تعداد فعالان این بازار به شکل قابل توجهی افزایش 
پیدا کرد و به مرز ۶۰ میلیون کد بورسی رسید. رئیس سازمان 
بورس و اوراق بهادار کشور با اشاره به لزوم هماهنگ شدن 
زیرساخت های بورس با افزایش تعداد فعالان در این بازار 
تصریح کرد: از نظر ما قانون تجارت و برخی از مقررات 
موجود جوابگوی نیازهای فعلی نیست. به عنوان مثال در 
قانون تجارت قید شده که شرکت ها هشت ماه فرصت 
پرداخت سود دارند اما با توجه به فناوری های نوین چنین 
گزینه ای در شرایط فعلی عملا اهمیتی ندارد. عشقی ادامه 
داد: امروز با حدود ۶۰ میلیون سهامدار و ۸۰۰ ناشر توزیع 
سود نقدی یکی از معضلات مهم بورس شده است زیرا 
تا چند سال قبل یک شرکت تنها چند هزار سهامدار داشت 
اما با افزایش جدی فعالیت ها در این حوزه توزیع سود نقدی 

مستقلا به یک چالش تبدیل شده است. 

   خبر   خبر

صدور گواهی تمکن مالی به 
زبان انگلیسی در ۱67 شعبه 

منتخب بانک آینده
منتخب  شعب  تعداد  جدید،  شعبه   ۳۰ شدن  اضافه  با 
صادرکننده گواهی تمکن مالی به زبان انگلیسی در بانک آینده به 
۱۶۷ شعبه در سراسر کشور، افزایش یافت. بانک آینده در راستای 
افزایش رضایت مندی و خدمت رسانی بیش تر به مشتریان، نسبت 
به افزایش شعب منتخب خود برای صدور گواهی حساب )تمکن 
مالی( به زبان انگلیسی، اقدام نموده است. مشتریان محترم 
می توانند با مراجعه به هر یک از شعب منتخب در سراسر کشور 
.Ba۲۴ که فهرست آن در وب سایت رسمی بانک آینده به نشانی

Ir موجود است، نسبت به دریافت گواهی حساب خود به زبان 
انگلیسی اقدام کنند. یادآور می شود؛ گواهی های تمکن مالی 
صندوق سرمایه گذاری )گسترش فردای ایرانیان/ تجربه ایرانیان(، 
از ثبت درخواست مذکور در  ارزی پس  سهام و حساب های 
هر یک از شعب بانک آینده، ضمن هماهنگی با مدیریت امور 
بانکداری بین الملل، صرفاً توسط امور یاد شده صادر و به شعبه 

درخواست کننده ارسال خواهد شد.

نگاه نوین به مسائل مالیاتی 
و مدل های جذب سرمایه از 

بورس
سلسله نشست های رویداد انتقال تکنولوژی هیئت علمی 
مالیاتی،  مسائل  به  نوین  نگاهی  موضوع  با  هفته  این  فناور 
مدل های جذب سرمایه از بورس و سیستم های محاسبه قیمت 
تمام شده برگزارشد. به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی 
مسئول  بهشتی  کورنگ  سیامک  نشست  این  در  اصفهان 
دپارتمان تخصصی حسابداری، حسابرسی و مالی گفت: در اواخر 
قرن پانزدهم ریاضیدانی ایتالیایی به نام لوکا پاچیولی که امروز به 
عنوان پدر علم حسابداری شناخته می شود، با طراحی سیستم 
حسابداری دوطرفه بستر لازم برای حسابداری اصولی را فراهم 
کرد.  وی خودکنترلی را بزرگ  ترین مزیت این سیستم دانست 
و تصریح کرد: پس از وقوع انقلاب صنعتی نیز آدام اسمیت 
اقتصاددان اسکاتلندی به عنوان پایه گذار مکتب کلاسیک در 
کتاب بررسی علل و ماهیت ثروت ملل موضوع تمرکز سرمایه 
و تقسیم کار را به عنوان عامل افزایش بهره وری مطرح کرد. 
کورنگ بهشتی با تشریح روند دراختیار قرار دادن سرمایه مالکین 
خرد به مدیران حرفه ای گفت: در این زمان وجود نظام های مالی 
برای اطمینان از روند درست مدیریت سرمایه بیش از پیش 
فعالیت حسابداران حرفه ای  از  افزود: پس  احساس شد. وی 
برای جلوگیری از خطای سهوی و عمدی حسابداران، خدمات 
حسابرسان مورد استفاده قرار گرفت.  مسئول دپارتمان تخصصی 
حسابداری سرای نوآوری ثبت رویدادهای مالی در دفتر روزنامه و 
سند حسابداری، طبقه بندی اطلاعات در دفتر کل و دفتر معین، 
تهیه صورت های مالی و تفسیر نتایج را از وظایف حسابداران 
دانست.  وی در ادامه راهبری درست مدیر برای ایجاد انگیزه 
لازم در نیروی انسانی، مواداولیه مناسب، تجهیزات پیشرفته، 
بکارگیری روش های صحیح تولید، فراهم سازی شرایط بهداشتی 
محیط کار و... را از جمله عوامل موثر در افزایش بهره وری محیط 
کار عنوان کرد و به ارایه توضیحاتی در خصوص حسابرسی 
داخلی و مستقل، روش های سیستم های قیمت تمام شده صنعتی 
پرداخت. لازم به ذکر است رویداد انتقال تکنولوژی هیئت علمی 
فناور به همت سرای نوآوری اتاق بازرگانی و دانشگاه با همکاری 
واحد خدمات به اعضاء، امور تشکل ها و دفاتر منطقه ای طی ۱۸ 
هفته به معرفی دپارتمان های تخصصی سرای نوآوری و ارائه 
مشاوره های رایگان به فعالان اقتصادی در قالب میزهای مشاوره 

تخصصی دپارتمان ها می پردازد.

پیشرفت چشمگیر ذوب آهن 
اصفهان در بومی سازی قطعات 

خط تولید ریل
اطمینان ذوب آهن اصفهان به توان شرکت های داخلی بار 
دیگر موجب بومی سازی یک قطعه مهم در تولید ریل ملی شد. 
محمد امین یوسف زاده، مدیر مهندسی نورد ذوب آهن اصفهان 
در ارتباط با بومی سازی قطعات خط تولید ریل گفت: با توجه به 
حساسیت و اهمیت تولید ریل که در خط تولید آن از قطعات 
بسیار پیشرفته و هایتک استفاده می شود، اقدام به بومی سازی این 
قطعات کردیم. وی با بیان اینکه از سه سال پیش کار بومی سازی 
قطعات ریل آغاز شد و در فاز اول بومی سازی مته ریل انجام 
شد، گفت: رژیم صهیونیستی تولید کننده مته ریل است و این 
احساس به وجود آمد که به بن بست بزرگی رسیدیم. برای حل 
این مشکل به توانمندی شرکت های داخلی اطمینان کردیم و 
شرکت های مختلفی اعلام آمادگی کردند و در بین آنها یک 
شرکت در ساخت مته بسیار موفق عمل کرد به گونه ای که میزان 
بهره برداری از آن بیش از مدل رژیم صهیونیستی بود و باعث 
شگفتی همه شد. مدیر مهندسی نورد ذوب آهن اصفهان گفت: 
اگر با مته رژیم صهیونیستی قرار بود کار کنیم، قادر به ایجاد 
۱۰۰ سوراخ بودیم اما با مته ساخت داخل ۱۵۰ سوراخ با قطر 
مشخص را می توان ایجاد کرد. وی افزود: تولید مته بخاطر گرید 
آلیاژ خاص و همچنین پیچیدگی و زوایای خاص خود قطعه، 
بسیار سخت بود ضمن اینکه باید روی آن یک سری زیگمنت 
با دقت بسیار بالا مونتاژ می شد و نهایتا خروجی که از مته انتظار 
داشتیم یک سوراخ با قطر مشخص بود که خوشبختانه اولین 
تست آن فوق العاده عالی بود. وی با اشاره به اینکه تحریم ها 
اگر چه سخت بود اما باعث ایجاد فرصت های بسیار بزرگی شد، 
اضافه کرد: موفقیت های مهمتری نیز در بومی سازی سایر قطعات 
و تجهیزات تولید ریل حاصل شده است. رضا توکلی سرپرست 
بخش ریل ذوب آهن اصفهان نیز با اشاره به راه اندازی اره جدید 
شماره ۳ جهت برش کاری و سوراخ کاری ریل گفت: وجه تمایز 
آن با مشابه خارجی در متفاوت بودن فرم و شکل مته است و 
با یک دهم هزینه مشابه خارجی تولید شده است. وی افزود 
: این قطعه در کمترین محدوده زمانی ساخته شد که اهمیت 

بسیاری دارد.

اصفهان امروز - احمدرضا منزه: اصفهان این روزها بیش 
از گذشته درگیر مشکلات ناشی از خشکسالی است و تبعات ناشی 
از این شرایط، زندگی مردم را نیز تحت تاثیر قرار داده و باعث 

ایجاد مشکلاتی برای استان شده است.
در این میان شرکت آب و فاضلاب استان استان اصفهان 
توانسته با مدیریت و برنامه ریزی دقیق خود از منابع آبی موجود به 
بهترین شکل بهره گرفته و به مردم خدمت رسانی کند، موضوعی 
که نشان  دهنده عزمی جهادی برای کمک به مدیریت مناسب 
منابع آبی استان است، در این میان صنایع بزرگ استان یعنی 
فولاد مبارکه و ذوب آهن نیز با تمام توان به میدان آمده اند و 
با مشارکت آبفا تلاش دارند، وضعیتی را رقم بزنند که استان 
اصفهان بتواند از شرایط سخت خشکی و خشکسالی به سلامت 

عبور کند و حداکثر صرفه جویی در منابع آبی صورت پذیرد.
در همین ارتباط به گفتگو با »مهرداد خورسندی« سخنگوی 
آبفا استان اصفهان پرداختیم تا بخشی از فعالیت ها و اقدامات 

شکل گرفته در زمینه مدیریت مصرف را تشریح کند.
وی در همین خصوص اظهار کرد: سرانه مصرف آب خانگی 
استان اصفهان در سال ۸۷ حدود ۱۸۹ لیتر در شبانه روز بوده است 
که این میزان در سال ۹۸ به ۱۵۷ لیتر در شبانه روز رسیده است. 
این میزان کاهش مصرف با اقدامات متعدد فنی و اجرایی شکل 
گرفته است، نشت یابی، فرهنگ سازی و این گونه اقدامات انجام 

شد تا این میزان صرفه جویی شکل گرفت.
سخنگوی آبفا استان اصفهان تصریح کرد: از سال ۹۸ میزان 
مصرف آب با آغاز همه گیری کرونا حدود ۱۲ تا ۱۸ درصد با 
توجه به شرایط هر شهرستان افزایش پیدا کرد اما این میزان 
افزایش مصرف به طور متوسط در اصفهان حدود ۱۵ درصد بود. 
پس از این شرایط، تلاش شد میزان مصرف آب در سال جاری 
به کمتر از ۱۴۲ لیتر برسد که خوشبختانه موفقیت هایی در این 

بخش شکل گرفت.
وی اضافه کرد: به طور قطع می توان گفت میزان مصرف 
سرانه آب استان اصفهان، کمترین میزان در سطح کشور است و 
استان هایی در کشور حتی تا دو برابر این میزان نیز مصرف سرانه 
در شبانه روز دارند، این موضوع نشان دهنده اهمیت مدیریت و 

صرفه جویی مصرف آب در استان اصفهان است.
در  آب  شبکه  پرت  میزان  سال ۸۹  در  گفت:  خورسندی 
اصفهان حدود ۲۷ درصد بود که با اقداماتی همچون بازسازی و 
اصلاح شبکه، میزان آب به حساب نیامده حاصل از پرت یا سرقت 
آب در شهر اصفهان به حدود ۱۶ درصد رسیده است که کمترین 
میزان پرت شبکه در سراسر کشور محسوب می شود. این پرت 
شبکه در سطح استان نیز عدد ۱۷/۹۵ درصد را نشان می دهد که 

حتی اگر این عدد را مبنا بگذاریم باز هم میزان پرت شبکه استان 
اصفهان در مقایسه با سایر استان ها بسیار پایین است.

وی افزود: تلاش های بسیار زیادی در حال انجام است و 
روزانه عملیات های مختلفی برای اصلاح شبکه در سطح استان 
انجام می شود، از طرفی سرعت رسیدگی به حوادث را به میزان 
زیادی افزایش دادیم، در سال های گذشته برای رفع مشکلات 
و رسیدگی به حوادث ممکن بود زمانی زیادی صرف شود اما با 
برنامه ریزی و اقدامات شکل گرفته در حال حاضر رسیدگی به 

مشکلات و حوادث آبفا به کمترین میزان رسیده است.
مدیر روابط عمومی شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان 
ادامه داد: در سال ۸۹ حدود ۳۳۰ میلیون متر مکعب آب برای 
تامین آب شرب یکساله اصفهان اختصاص می یافت اما  الان 
۳۲۱ میلیون متر مکعب به این کار اختصاص داده شده، در 
حقیقت حدود ۹ میلیون متر مکعب کمتر از قبل و این در حالی 
انشعاب و یک  به حدود ۴۰۰ هزار  این سال ها  است که در 
حقیقت  در  شد.  خدمت رسانی  آبفا  مشترکان  و  آحاد  میلیون 
سهمیه کاهش اما تعداد مشترکان افزایش یافتند با این وجود، 
مدیریت وصرفه جویی موجود باعث شد آب بدون مشکل به 

همه مشترکان توزیع شود.
زمینه  در  اصفهان  مردم  همه  خوشبختانه  کرد:  بیان  وی 
صرفه جویی و مصرف بهینه نهایت همکاری را دارند و اگر آمار 
مصرف آب استان اصفهان با سایر استان ها مقایسه شود به خوبی 
مشخص می شود که مصرف آب در استان اصفهان بسیار کمتر از 
برخی استان هاست. خورسندی اظهار کرد: آبفا اصفهان در زمینه 

مسئولیت های اجتماعی و کمک به هموطنان در سراسر کشور 
نیز همواره پیش قدم است، برای نمونه آبفا اصفهان در سیل 
خوزستان، سیل بوشهر و زلزله کرمانشاه بسیار سریع وارد میدان 
شد و به یاری هموطنان پرداخت و تلاش کرد از مشکلات آنها 
کاسته شود. اقدامات بسیار خوبی در بخش آبفا طی سال های اخیر 
در استان اصفهان شکل گرفته و به خوبی اصفهان، استان معین 

پایتخت نیز انتخاب شده است.
وی تاکید کرد: در حال حاضر حدود ۷۵ روستا در سراسر کشور 
دارای سیستم فاضلاب هستند که از این تعداد پنج روستا در استان 
اصفهان قرار دارند و این موضوع نشان دهنده توجه آبفا اصفهان به 

توسعه مناطق روستایی است.
سخنگوی آبفا اصفهان در ادامه با اشاره به نقش سازنده صنایع 
بزرگ در پیشرفت و آبادانی استان، اظهار کرد: فولاد مبارکه و 
ذوب آهن نقش مثبت و موثری در زمینه خدمت رسانی به مردم در 
مناطق مختلف استان داشته اند، برای نمونه شرکت فولاد مبارکه 
با مشارکت در شبکه گذاری ۹ شهر در شهرستان های مبارکه 
و لنجان باعث کمک به رشد و توسعه این مناطق شد و برای 
صرفه جویی هرچه بیشتر در مصرف آب، از پساب این شهرها 

برای تولید استفاده می کند.
وی ادامه داد: همچنین ذوب آهن اصفهان، در سال ۹۸ در 
زمینه جمع آوری فاضلاب ۱۴ روستا اقدامات خوبی انجام داد، به 
تازگی نیز کلنگ زنی طرح جمع آوری فاضلاب ۱۱ روستای دیگر 
استان و چند شهر توسط ذوب آهن انجام شد که می تواند آثار 
خوبی برای مناطق مورد نظر داشته باشد، برای اجرای این طرح ها 

بیش از ۴۹۹ میلیارد تومان سرمایه گذاری توسط ذوب آهن انجام 
شده و در مجموع فاضلاب ۲۵ روستا و دو شهر مینادشت و 
اشترجان برای مصرف پساب آنها به ذوب آهن منتقل شده و 

وابستگی این شرکت به آب زاینده رود به حداقل می رسد.
خورسندی افزود: اگر مشارکت صنایع بزرگ استان اصفهان 
در زمینه کمک به اجرای چنین طرح هایی در سطح استان وجود 
نداشت، با بودجه های موجود بیش از ۳۰ سال زمان لازم بود تا 
چنین طرح هایی اجرا شوند اما با کمک ذوب آهن و فولاد مبارکه، 
توسعه شبکه جمع آوری فاضلاب در کمتر از ۳۰ ماه اجرا شده و 

مردم در حال استفاده از خدمات هستند.
وی اضافه کرد: پسابی که در اختیار صنایع استان قرار می گیرد 
دارای استاندارهای خاصی است و تصفیه هایی روی آنها انجام 
می شود، خود صنایع نیز تصفیه های تکمیلی بر روی پساب ها 
انجام می دهند و حتی تا چند بار از پساب ها استفاده می کنند تا 
میزان مصرف آب را به کمترین میزان برسانند که قابل تحسین 
است. مدیر روابط عمومی شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان 
تصریح کرد: اگر آبفا اصفهان با تکیه بر تکنولوژی های قدیمی 
حرکت می کرد و به استفاده از علوم روز و تکنولوژی های جدید 
روی نمی آورد، بحران آبی بسیار زودتر از این ها، اصفهان را با 

خود درگیر می کرد.
وی با بیان اینکه آبفا اصفهان در حال حاضر به بیش از چهار 
و نیم میلیون نفر آبرسانی انجام می دهد، گفت: ۹۸ شهر و ۹۴۹ 
روستا در استان اصفهان توسط آبفا آبرسانی می شود و تلاش های 
زیادی می شود تا همه مردم استان از بهترین خدمات بهره مند 

شوند.
خورسندی گفت: سامانه اول آبرسانی اصفهان بزرگ به ۵۷ 
شهر و ۳۸۰ روستا آبرسانی می کند، شرکت آب و فاضلاب استان 
اصفهان در تابستان امسال از چاه ها و تصفیه خانه آب باباشیخعلی 
در مجموع تا ۱۳ هزار و ۸۰۰ لیتر بر ثانیه آب تولید و تصفیه 
می کرد درحالی که مصرف آب در برخی از ساعات اوج مصرف به 
حدود ۱۸ هزار لیتر در ثانیه می رسید و همین کمبود ۴۳۰۰ لیتر در 
ثانیه ای موجب کاهش فشار شبکه و قطع آب در تعداد زیادی از 
شهرها و روستاها می شد. برای رفع این مشکل در تابستان امسال 
نزدیک به ۶۲ میلیون لیتر آب با استفاده از ۵۸۰۰ تانکر آبرسان بین 
شهروندان و روستاییان به ویژه در شهرهای اصفهان، فلاورجان، 
زیار، بهارستان، دولت آباد و اردستان توزیع شد که در تاریخ ۵۵ 

ساله این شرکت بی سابقه بود.
وی در پایان گفت: بیش از یک میلیون و ۴۲۰ هزار انشعاب 
در سطح ۹۸ شهر و ۹۴۹ روستا و ۷۰۷ هزار انشعاب فاضلاب نیز 

در ۳۶ شهر و پنج روستای استان وجود دارد.

صرفه جویی آب در فولاد مبارکه و ذوب آهن در بالاترین سطح است

همکاری آبفا و صنایع بزرگ اصفهان برای کاهش 
مشکلات آبی استان

مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان گفت: در صورتی 
که سامانه برای ثبت نام تمامی شهرها باز شود، بعد از ثبت 
نام و پالایش متقاضیان، تعداد متقاضی موثر هر شهر شناسایی 
می شود و این امکان فراهم می شود تا همزمان تامین اراضی 

نسبت به تعداد متقاضیان موثر صورت پذیرد.
به گزارش پایگاه خبری وزارت راه و شهرسازی )اصفهان(؛ 
جلسه بررسی وضعیت طرح نهضت ملی مسکن با حضور مقام 
راه و شهرسازی  راه و شهرسازی، مدیران کل  وزارت  عالی 
سراسر کشور، مدیران کل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی، مدیران 

عامل شهرهای جدید و دیگر اعضا برگزار شد.  
 در این جلسه وزیر راه و شهرسازی ضمن بررسی وضعیت 
و روند پیشرفت طرح نهضت ملی مسکن، نکات حائز اهمیت در 
راستای اجرای هر چه بهتر این طرح را بیان داشت و بر استفاده 
حداکثری از همه پتانسیل های موجود خصوصاً شرکت های 
دانش بنیان در حوزه ساختمان و ارتقاء دانش فنی مسکن در 

سطح کشور تاکید کرد.  
علیرضا قاری قرآن مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان 
که به منظور شرکت در جلسه شورای مسکن به تهران سفر 
وضعیت  آخرین  تشریح  به  جلسه  این  حاشیه  در  بود،  کرده 

سامانه ای و اجرایی طرح نهضت ملی مسکن در سطح استان 
اصفهان پرداخت.  

 وی اظهار کرد: در ثبت نام های قبلی )طرح اقدام ملی 
مسکن(، از کل متقاضیان ثبت نام شده در سامانه، حدود ۳۰ 
درصد آنان واجد شرایط شناخته شدند که از این میزان نیز 
نزدیک به ۱۲ درصد در سطح کشور واریز وجه داشتند لذا با 
توجه به تجربه کسب شده پیشنهاد می شود که سامانه برای 

مابقی شهرها که امکان تامین زمین دارند نیز بازگشایی شود.  
وی با بیان اینکه در بعضی از شهرهای استان با کمبود 
سامانه  که  صورتی  در  گفت:  هستیم،  مواجه  دولتی  اراضی 
برای ثبت نام تمامی شهرها باز شود، بعد از ثبت نام و پالایش 
متقاضیان، تعداد متقاضی موثر هر شهر شناسایی می شود و این 
امکان فراهم می شود تا همزمان تامین اراضی نسبت به تعداد 

متقاضیان موثر صورت پذیرد.  

مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان افزود: بدیهی است 
این موضوع می بایست در شهرهایی انجام شود که امکان تامین 
زمین به طرق مختلف از جمله الحاق به محدوده و ... وجود 
داشته باشد.وی اذعان داشت: در حال حاضر از ۱۰۹ شهر استان 
اصفهان برای تعداد ۴۳ شهر تامین زمین شده که هم اکنون 
امکان ثبت نام در سامانه برای این شهرها فراهم است و برای 
۳۴ شهر دیگر نیز از طریق الحاق به محدوده زمین تامین شده 
است.  قاری قرآن با اشاره به استفاده از ظرفیت بافت فرسوده در 
طرح نهضت ملی مسکن بیان داشت: بنظر می رسد در شرایط 
کنونی اینکه ساکنین در بافت فرسوده به صورت تک نفره اقدام 
به بهسازی و ساخت و ساز کنند جوابگو نخواهد بود لذا نیاز به 
الگویی است که با اجرای آن برکاتش نصیب عده زیادی شود.  
وی به پروژه بازآفرینی همت آباد اصفهان به عنوان یک 
پروژه خاص و ویژه اشاره کرد و گفت: در این پروژه عرصه 
تحت اختیار ساکنین این منطقه که از محلات مصوب بافت 
فرسوده است بصورت گروهی تجمیع شده و به بلوک های چهار 
تا پنج طبقه تبدیل می شود و اراضی باقیمانده جهت فراهم آوردن 
خدمات شهری به کار می رود لذا این الگو می تواند به عنوان یک 

نمونه عملی در کل کشور توسعه پیدا کند.  

ارائه پیشنهاد بازگشایی سامانه نهضت ملی مسکن برای سایر شهرها

مدیر عامل ذوب آهن اصفهان گفت: با توجه به طرح 
آزادسازی قیمت حامل های انرژی در راستای واقعی شدن 
بلند،  کوره  روش  از  استفاده  علت  به  آهن  ذوب  قیمت ها، 
کمترین آسیب را خواهد دید و در شمار خوش آتیه ترین صنایع 

فولادی کشور قرار می گیرد.
به گزارش اصفهان امروز، منصور یزدی زاده در ارتباط با 
وضعیت تولید محصولات فولادی در ذوب آهن اصفهان 
اظهار کرد: خرداد  ۹۷ در حالی ذوب آهن را تحویل گرفتم 
که شرایط حاکم بر آن، این شرکت را به مرز ورشکستگی 

رسانده بود.
مدیر عامل ذوب آهن اصفهان به زیان انباشته یک هزار 
میلیارد تومانی این شرکت در گذشته اشاره کرد که باعث شد 
مشمول ماده ۱۴۱ شود و ارتباط آن با تمام بانک ها قفل شده 
بود و ادامه داد: ذوب آهن با مشکلات مالی بسیاری مواجه 
بود و توان پرداخت بدهی را نداشت به این صورت که حتی 
حقوق پرسنل از محل تسهیلات بانکی با ۲۷ تا ۲۸ درصد سود 

پرداخت می شد که با جریمه های آن به ۳۰ درصد می رسید.
یزدی زاده اظهار داشت: در آن زمان پروژه های ذوب آهن 
همچون پی سی آی ، ریل، اکسیژن  و ... متوقف بود و تامین 
قطعات و نیازها امکان پذیر نبود و شرایط به سمتی می رفت که 

باید این شرکت واگذار می شد.
وی با بیان اینکه مخالف جدی واگذاری ذوب آهن بودم 

بنابراین با داشتن کارشناسان و کارگران فهیم توانستیم بار دیگر 
ذوب آهن را به رغم وجود این دیدگاه که ذوب آهن بعد از ۵۰ تا 
۶۰ سال فرسوده شده است، روی پا نگهداریم، ادامه داد: فرایند 
تولید در ذوب آهن مطابق با فرایند جهانی است و هم اکنون 
بالغ بر ۷۵ درصد فولاد در جهان به روش کوره بلند تولید 
می شود.یزدی زاده با اشاره به اینکه متاسفانه از سوی برخی 
این دیدگاه وجود داشت که ذوب آهن باید واگذار شود و یا 
می توان از روش تولید فولاد در فولاد مبارکه استفاده کرد، 
ادامه داد: عملیاتی کردن این سخنان به معنای مرگ ذوب آهن 
است، قیاس ذوب آهن با شرکت های بزرگ فولادی در کشور 
مع الفارق است به این صورت که سایر واحدهای تولیدی برای 
احیای سنگ آهن از گاز طبیعی استفاده می کنند که به وفور در 

دسترس است و بسیار ارزان در اختیار آنها قرار می گرفت که 
البته اکنون با چالش مواجه شده است.

وی گفت: این در حالی است که ذوب آهن برای احیای 
سنگ آهن از ذغال و کک استفاده می کند و برای این کار نیاز 
به روی پا نگهداشتن تمام معادن ذغال سنگ کشور است و 
چون در مواقعی نیاز کمی و کیفی ذوب آهن تامین نمی شود 
اقدام به واردات با قیمت های گزاف می شود به طوری که کک 
را با قیمت جهانی ۷۰۰ دلار و ذغال سنگ را با قیمت ۴۰۰ 
دلار  خریداری می کنیم که قابل قیاس با قیمت انرژی سایر 

فولادسازان کشور نیست.
یزدی زاده گفت: با توجه به اینکه قیمت انرژی برای تولید 
ذوب آهن مانند سایر نقاط دنیا گران است، ۵۰ درصد قیمت 

تمام شده این شرکت اختصاص به حامل های انرژی دارد حال 
آنکه با وجود افزایش قیمت های حامل های انرژی، این نسبت 
برای سایر فولادسازان  کشور ۱۰ درصد است. مدیر عامل 
ذوب آهن اصفهان با بیان اینکه ذوب آهن فرسوده نیست 
بلکه باید فعالیت هایی انجام شود که قیمت انرژی کاهش 
یابد، گفت: یکی از اقدامات ما در این زمینه استفاده از روش 
تزریق پودر ذغال به کوره بلند با استفاده از سیستم »پی سی 
آی« است که جایگزین کک می شود و پروژه آن اجرا شد. 
از آنجایی که مشابه آن در داخل نیست و طرف خارجی هم 
حاضر به آموزش پرسنل ما نمی شد بنابراین به روش سعی 
و خطا و استفاده از مشاوران خارجی روش پی سی آی را 
در ذوب آهن راه اندازی کردیم.وی گفت: با مجموعه اقدامات 
انجام شده هم اکنون ذوب آهن از آن شرایط سختی که این 
شرکت را به مرحله ورشکستگی نزدیک کرده بود خارج شده 
است و به نقطه مطلوب رسید و امیدواری برای آینده ایجاد 
شده به ویژه برای سهامداران که از سال ۹۲ به پیشرفت 
ذوب آهن دلبسته اند.یزدی زاده بیان کرد: اجرای پروژه هایی 
همچون پی سی آی که قیمت تمام شده را کاهش می دهد 
و همچنین تولید ریل که یک محصول استراتژیک است و 
دروازه ای شد به سمت تولید محصولات با ارزش افزوده بالاتر، 
موفقیت امروز ذوب آهن را رقم زد که در واقع ثمره یک کار 

جمعی است.

مدیرعامل ذوب آهن اصفهان عنوان کرد

ذوب آهن از خوش آتیه ترین صنایع فولادی کشور
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برای پیــگیری جدیدتـــرین اخبار 
در سایت اصفهان امروز اسکن کنید

ورزش
 منهای فوتبال   خبر کوتاه

واکنش محرم نویدکیا به 
سفر سروش به کانادا

ســرمربی تیم ســپاهان می گوید پیش از فصل با 
ســروش رفیعی صحبت کرده بودیم کــه برای تولد 
فرزندش به کانادا برود. محرم نویدکیا در مورد وضعیت 
سروش رفیعی و اینکه به کانادا سفرکرده است، گفت: 
سروش به خاطر اینکه تولد فرزندش در پیش است به 
کانادا ســفرکرده و پیش از اینکه فصل شروع شود ما 
دربــاره این موضوع صحبت و توافق کرده بودیم و من 
هم قبول کرده بودم اگر چنین شــرایطی برای ایشان 
به وجود آمد بتواند ســفر کند. ما فردا و هفته آینده هم 
ســروش را در اختیار نداریم. وی درباره پرسشی که آیا 
سپاهان مدعی اول قهرمانی است یا خیر، بیان کرد: من 
خیلی به این صحبت های عامیانه توجه نمی کنم چون تا 
وقتی بازی ها به نیم فصل نرسد نمی شود خیلی قضاوت 
کرد. ما باید واقعیت ها را خوب ببینیم. حداقل تا نیم فصل 
مشــخص می شــود تیم ها ازلحاظ کیفیتی در چه حد 
هستند. این واقعیت هم وجود دارد که سپاهان تیم خوبی 
است و نفرات خوبی دارد. اگر سازمان لیگ درستی داشته 
باشــیم و ازلحاظ تاکتیکی به دیدگاه های خوبی برسیم 

حتما می توانیم یکی از مدعی های قهرمانی باشیم.

سفر به یونان برنامه بعدی 
اسکوچیچ

سرمربی تیم ملی راهی یونان خواهد شد تا عملکرد 
ملی پوشــان ایرانی در تیم آ.ا.ک آتن را زیر نظر بگیرد. 
او قطعا در این دیدار موفق به دیدار با کریم انصاری فرد 
نخواهد شد به این خاطر که این بازیکن به کرونا مبتلا 
شده و به قرنطینه رفته است. اسکوچیچ به تازگی با سفر 
به کشــورهای ترکیه و قطر با ملی پوشان ایرانی دیدار 
کرد و در دوحه چند بازی از جام ملت های کشــورهای 
عربی را هم از نزدیک دید که می توان به تماشای بازی 
تیم های عراق و امارات اشاره کرد. دو تیمی که ۷ و ۱۲ 
بهمن در استادیوم آزادی تهران در برابر ایران صف آرایی 

خواهند کرد.

نساجی با سه غایب به 
مصاف پدیده می رود

تیم فوتبال نساجی قائم شهر با سه غایب به مصاف 
پدیده خواهد رفت. مســعود شجاعی که در بازی قبلی 
برابر سپاهان از داور مسابقه کارت زرد گرفت، به دلیل 
محرومیت قادر به همراهی تیمش نیست و سعید بیگی 
و عرفان گل محمدی هم به دلیل سرماخوردگی به بازی 
برابر پدیده نمی رســند. البته اکبر صادقی و امیرمهدی 
جانملکــی که بازی قبلی را به دلیل ســرماخوردگی از 
دست دادند در این بازی قادر به همراهی نساجی خواهند 
بود. ساکت الهامی سرمربی نساجی هم بعد از پشت سر 
گذاشــتن دوران محرومیت در این بازی روی نیمکت 

نساجی خواهد نشست.

جدید  مشــتری  اورتون 
مهاجم تیم ملی فوتبال ایران

یکی از ســایت های خبری در خبــری اختصاصی 
اعلام کــرد اورتون هم به دنبال جذب ســردار آزمون 
مهاجم تیم ملی فوتبال ایران و باشــگاه زنیت روسیه 
اســت. قرارداد ســردار آزمون با تیم زنیت فصل پایانی 
خود را سپری می کند و بر اساس قوانین فیفا باشگاه های 
خواهان می توانند شــش ماه پیش از پایــان قرارداد با 
سردار آزمون وارد مذاکره شوند؛ یعنی در ماه ژانویه؛ اما 
کسی به درستی نمی داند مهاجم تیم ملی فوتبال ایران 
چــه تصمیمی برای آینده خود گرفته اســت. در زنیت 
می ماند یا راهی یک تیم جدید خواهد شــد. او به تازگی 
در مصاحبه ای که با اکســپرس روسیه داشت گفت تا 
زمانی که باشــگاه زنیت او را بخواهد با اشتیاق در این 
تیــم بازی خواهد کرد. پیش تر رســانه های روس خبر 
داده بودند ازآنجایی که تعطیلات ژانویه آخرین فرصت 
زنیت برای فروش ســردار آزمون است این مهاجم در 
تعطیلات زمستانی اردوی تیم زنیت را ترک خواهد کرد 
و احتمالا راهی لیون خواهد شد. رسانه های روس مبلغ 
این انتقال را هشت میلیون یورو اعلام کرده اند. سایت 
mIn ۹۰ این خبر را اعلام کرده اســت. علاوه بر لیون 

گفته می شود باشگاه آتلانتا هم تمایل به جذب سردار 
آزمون مهاجم تیم ملــی فوتبال ایران دارد. او در فصل 
جاری هفت گل برای تیم زنیت در لیگ برتر روسیه به 
 ثمر رســانده است اما در لیگ قهرمانان اروپا فروغی در

 ترکیب زنیت نداشت.

ویسی با خیبر در اندیشه 
بازگشت به لیگ برتر

تیــم فوتبال خیبر خرم آباد توانســته در بازگشــت 
دوباره عبدا...ویســی بــه روی نیمکت ایــن تیم، دو 
برد روحیه بخش در لیگ برتر و جام حذفی به دســت 
آورد. بعد از کســب ۱۱ امتیاز از ۱۸ امتیاز ممکن شش 
هفته آغازین فصل جدید لیگ یک، محسن عاشوری 
ســرمربی باتجربه خیبری ها تصمیم به جدایی توافقی 
گرفت و بعدازاین تصمیم او، مدیران باشــگاه خیبر به 
توافق با عبدا...ویســی رسیدند تا به مانند فصل گذشته 
دوباره سکان هدایت این تیم پرطرفدار در استان لرستان 
به این سرمربی باتجربه برسد. ویسی که فصل گذشته 
در صعود با خیبر به لیگ برتر ناکام بود و در هفته های 
پایانی لیگ یک از جمع خیبری ها جدا شد، حالا بازگشته 
تا ماموریــت نیمه تمام خود را به پایان برســاند و این 
 تیم ریشــه دار و قدیمی را به ســطح اول فوتبال ایران 

برساند.

قهرمانی گیتی پسند در 
نیم فصل لیگ برتر فوتسال

نیم فصل نخست لیگ برتر فوتسال با تساوی سپاهان 
و پیروزی گیتی پسند به پایان رسید. هفته سیزدهم لیگ 
برتر فوتسال با برگزاری هفت دیدار پیگیری شد که تیم 
فوتسال سپاهان در اصفهان میزبان کراپ الوند بود و در 
پایان با تســاوی متوقف شد. طلایی پوشان سپاهان در 
آخرین دیدار خود در نیم فصل نخست موفق به کسب 
پیروزی نشدند و با تساوی دو بر دو متوقف شدند؛ محمد 
زارع و ســامان دشن برای سپاهان در این دیدار گلزنی 
کردند. به این ترتیب سپاهان با کسب چهار پیروزی، یک 
تســاوی و متحمل شدن شکست در هشت دیدار با ۱۳ 
امتیاز در رده دهم جدول لیگ برتر فوتسال قرار گرفت؛ 
کراپ الوند نیز با کسب ۲۵ امتیاز در رده چهارم ایستاد. 
گیتی پسند دیگر نماینده اصفهان در لیگ برتر فوتسال 
نیز در مشــهد مهمان چیپس کامل بود و موفق شد با 
نتیجه قاطع ۱۱ بر یک حریف خود را شکســت دهد؛ 
ســعید احمدعباســی )۴(، فرهاد توکلی )۲(، علی اصغر 
حسن زاده )۲(، مهدی کریمی، بهزاد رسولی و میثم خیام 
گلزنان گیتی پسند در این دیدار بودند. گیتی پسند با این 
پیروزی ۳۴ امتیازی شد و قهرمان نیم فصل نخست لیگ 
برتر فوتسال شد؛ تیم های مس سونگون و سن ایچ ساوه 
نیز به ترتیب با ۳۲ و ۲۷ امتیاز در رده های دوم و ســوم 

قرار گرفتند.

بانوان اصفهانی قهرمان 
مسابقات ووشو کشور شدند

مسابقات ووشو قهرمانی کشور و انتخابی تیم ملی 
در دو بخش تالو )اجرای فرم( و ســاندا )مبارزه( بانوان 
جمعه شب با قهرمانی ووشــوکاران اصفهانی به پایان 
رسید. بانوان ووشــوکار اصفهان با کسب دو طلا، سه 
نقره و یک برنز موفق به کســب عنوان قهرمانی این 
مسابقات شدند. ووشوکاران استان تهران با دو طلا، یک 
نقره و دو برنز در جایگاه دوم این  مســابقات ایستادند و 
تیم مازندران نیز با یک طلا و سه نقره جایگاه سوم را از 
آن خود کردند. در بخش ساندای این مسابقات و در وزن 
منفی ۴۸ کیلوگرم، حدیثه محمدی از اســتان سیستان 
و بلوچستان و فاطمه نجفی از گلستان به ترتیب مدال 
طلا و نقره گرفتند و کوثر عینی از تیم استان زنجان و 
فاطمه شکوفان از تیم استان اردبیل به صورت مشترک 
روی سکوی سوم ایستادند. در وزن منفی ۵۲ کیلوگرم، 
آرزو سلیمی از چهارمحال و بختیاری قهرمان این وزن 
شــد و سوگند سینکائی از مازندران در رده دوم ایستاد و 
مقام سومی و گردن آویز برنز هم به صورت مشترک به 
ثنا نقی از تیم اســتان لرستان و کوثر یحیایی از منطقه 
آزاد قشــم رســید. در وزن منفــی ۵۶ کیلوگرم، حنانه 
رستمی از تهران بر سکوی نخست ایستاد، زهرا درعلی 
از اصفهان دوم شــد  و عنوان ســومی این وزن هم به 
زینت کردستانی از تیم استان کرمان و فاطمه کیانی از 
تیم استان هرمزگان رسید. سهیلا منصوریان از اصفهان 
در وزن منفی ۶۰ کیلوگرم طلا گرفت و معصومه بزرگی 
از مازندران هم نقره این وزن را بر گردن آویخت. عنوان 
سومی مشترک نیز به محنا رحیمی از استان کرمانشاه 
و فاطمه اکبری پور از تیم اســتان تهران رسید. در وزن 
منفی ۶۵ کیلوگــرم، صدیقه دریایی از مازندران و کوثر 
لفته از اصفهان به ترتیب مدال طلا و نقره گرفتند و تارا 
پورحســن از البرز و راضیه موجانی از تهران به صورت 
مشترک ســوم شدند. در وزن منفی ۷۰ کیلوگرم، آوین 
مرادی از استان کرمانشاه موفق به کسب مدال طلا شد، 
یاسمین باقرزاده از مازندران دوم و راحله سیاوشی از تیم 
اســتان همدان و نگین شریفی از تیم استان آذربایجان 
غربی هم به صورت مشــترک به مدال برنز رسیدند. در 
وزن منفی ۷۵ کیلوگــرم، هانیه الهی نژاد از منطقه آزاد 
قشــم مدال طلا را به گردن آویخت و دنیا شــکری از 
کردستان دوم شد و مقام سومی این وزن هم به صورت 
مشترک به ستاره کیانی از تیم منطقه آزاد کیش و فاطمه 
قیاسی از تیم اســتان کرمانشاه اهدا شد. در بخش تالو 
و برای اجرای فرم نان چــوان نن دائو فاطمه حیدری از 
تهران، مطهره فریدونی از فارس دوم و فاطمه صالحی 
از خراســان جنوبی هم سوم شد. در فرم تایچی چوان و 
تایچی جین مرجان کریمی و معصومه طهماسبی هر دو 
از اصفهان در رده اول و دوم ایستادند و زهرا شمسینی 
از اســتان قزوین به مقام سوم رســید. در فرم جین شو 
چیانگ شو نیز روژین شاه محمدی از البرز قهرمان شد و 
الیا غرقابی از تهران و منیره پناهی از اصفهان به ترتیب 
به مدال نقره و برنز رســیدند. در فرم چانگ چوان مهسا 
سجادی از قم به مقام نخست دست یافت، زهرا جلیلی از 
البرز دوم شد و نازنین بازدار از ایلام به مقام سومی رسید. 

شهرآورد هندبال اصفهان در 
قم برگزار می شود

دو تیم فولاد مبارکه سپاهان و ذوب آهن در مرحله 
پایانی دور رفت مسابقات لیگ برتر هندبال مردان باید 
مقابــل هم صف آرایی کنند. مرحله چهارم و پایانی دور 
رفت لیگ برتر هندبال مردان از ۱۴ آذر به میزبانی قم و 
با داربی دو تیم اصفهانی آغاز خواهد شد. فولاد مبارکه 
ســپاهان و ذوب آهن هرکدام با ۱۰ امتیاز در رده دوم و 
سوم قرارگرفته اند. در این مرحله ۱۵ مسابقه میان ۱۰ تیم 
حاضر در لیگ انجام خواهد شد و این مرحله از مسابقات 
۱۹ آذر به پایان می رسد. پیش ازاین مرحله، تقریبا فاصله 
بین هر مرحله یک ماهه بود که در مرحله چهارم به دلیل 
برگزاری اردوهای تیم ملی فاصله مسابقات بین مرحله 
ســوم و چهارم زیاد و یک وقفه ۴۸ روزه ایجاد شد. دور 
برگشت این مسابقات نیز بعد از مسابقات قهرمانی آسیا و 

احتمالا از اواخر دی آغاز خواهد شد.

دروازه بــان تیــم فوتبال ذوب آهــن می گوید از کلین 
شیت های بیشتر خوشحال می شوم اما این اتفاق با زحمت 
همه اعضای تیم به دســت می آید. حبیب فرعباســی در 
گفتگــو با فارس، در مورد دیدار ذوب آهن مقابل آلومینیوم 
اراک و ثبت نخستین تساوی فصل شاگردان تارتار اظهار 
داشت: بازی نســبتا حساب شده ای بود. آلومینیوم توانسته 
از تیم های خوبی در مسابقات گذشته امتیاز بگیرد. هر دو 
تیم سعی کردند بازی هوشــمندانه ای را انجام بدهند. به 
خاطر همین موقعیت های گل زیادی خلق نشد. به هرحال 
گرفتن یک امتیاز هم در زمین حریف بسیار ارزشمند است 
و می توانــد دربازی های آینده به ما کمک کند. وی افزود: 
سعی کردیم خطاهای زیادی در زمین حریف نداشته باشیم 

و حساب شده عمل کنیم. مهدی تارتار و کادرفنی شناخت 
و آنالیــز خوبی از تیم آلومینیوم داشــتند. به همین خاطر 
توانستیم نتیجه قابل قبولی بگیریم. هرچند که به این نتیجه 
قانع نیستیم و امیدوارم دربازی های بعدی هم برای کسب 
امتیاز مثل همیشــه یکدل و هم نفس به زمین می رویم. 
دروازه بان ذوب آهن در مورد داوری این بازی و صحنه ای 
که تیم آلومینیوم معتقد است یک پنالتی برای آن ها گرفته 
نشده، عنوان کرد: آن صحنه به هیچ عنوان پنالتی نبود. فیلم 
بازی را هم برخی از کارشناســان بعد از بازی دیده بودند 
و گفتنــد که پنالتی نبود. به نظر من صحنه ای که شــاید 
دیده نشده باشد صحنه ای بود که آفساید ابراهیم زاده گرفته 
شد. فرعباسی در مورد اینکه دو کلین شیت بیرون از خانه، 

یک کلین شیت در دربی داشته و آیا این آمار می توانست 
بهتر باشد، گفت: داشتن کلین شیت های بیشتر بستگی به 
نوع بازی ما و حریف مقابل دارد. اگر بیشــتر باشد من هم 
خوشــحال می شوم ولی به هرحال شرایط و موقعیت بازی 
تعیین کننده است. همدلی و زحمت همه ارکان تیم در این 
کلین شیت ها تاثیرگذار بوده و من هم نهایت تلاشم را به 
کار گرفتم. وی در مورد شرایط دیگر دروازه بان های لیگ 
برتر و اضافه شدن دروازه بانان خارجی به این جمع اظهار 
داشــت: وضعیت دروازه بان های لیگ، امسال بسیار خوب 
است. شاید وجود دروازه بان های خوب در تیم های مختلف 
دلیلی برای زیاد نبودن گل های زده باشــد. دروازه بان های 
خارجی هم نســبتا عملکرد خوبی داشــتند. مطمئنا همه 

دروازه بان  ها تلاش می کنند جایگاه خوبی به دست بیاورند 
و در تیم ملی کشورشان حضور پیدا کنند. من هم در این 
زمینــه با بقیه رقابت می کنم. دروازه بان ذوب آهن در مورد 
اینکه آیا نتایج سینوســی این تیــم و بردوباخت های یک 
خط درمیان نگران کننده نیست، گفت: نتایج به هیچ عنوان 
نگران کننده نیست بلکه روبه جلو است. روند بسیار خوبی 
داریــم. به هرحال ایجاد هماهنگــی در تیمی که تغییرات 
زیادی داشــته وقت می برد. اگر نتایج این فصل را با نتایج 
فصل قبل و سال های قبل مقایسه کنید می بینید که شرایط 
تیم نســبت به فصل قبل بســیار بهتر است. وی تصریح 
کرد: شرایط روزبه روز با حمایت باشگاه، هواداران، هدایت 
مهــدی تارتار و کادرفنی بهتر خواهد شــد. مهدی تارتار، 
پاشایی، معمار، اینانلو، امانی، جمالی و سایر افراد کادرفنی 
همه در تلاشــند تا ذوب آهن را به جایگاه واقعی خودش 
برســانند. من هم تمام تمرکزم روی تمرینات و مسابقات 
تیم بزرگ ذوب آهن اســت. به چیز دیگری فکر نمی کنم. 
امیــدوارم با عملکرد خوب بتوانم دل هواداران ذوب آهن و 
مردم اصفهان را شــاد و انتظارات ســرمربی و کادرفنی را 
برآورده کنم. فرعباســی در مورد اینکه مهدی تارتار اعلام 
کرد انتظارش از بازیکنان بالاســت و آیا این تیم پتانسیل 
و آمادگــی حضور در رتبه های بالای جدول را دارد، گفت: 
مطمئن باشید یکی از هدف های او به عنوان یک سرمربی 
بادانش، رسیدن ذوب آهن به بالای جدول است. چه در جام 
حذفی و چه در لیگ برتر تمام تلاشمان را به کار می گیریم 
که نتایج خوبی بگیریم. به هرحال مسائل زیادی دراین باره 
دخیل است. امیدوارم شرایط به خوبی پیش برود و این امر 
محقق شود. ذوب آهن امسال، تیمی همدل، پرانرژی و با 
برنامه است. وی در مورد بازی امروز مقابل مس رفسنجان 
و اینکه آیا شــاهد یک دروازه بسته دیگر برای ذوب آهن 
خواهیم بود، عنوان کرد: در بازی با مس رفســنجان هم 
مطمئنا با شناخت خوبی که از این تیم داریم سعی می کنیم 
بهترین نتیجه را کسب کنیم و با کسب سه امتیاز از زمین 
خارج شــویم. من هم اگر با نظر کادرفنی در ترکیب باشم 
به عنوان یکی از ســربازان ذوب آهن تمام تلاش خودم را 

برای بسته ماندن دروازه تیم انجام خواهم داد.

وزیر ورزش از موافقان نتیجه جنگی اســت که استقلال با 
ســازمان لیگ به راه انداخته است. به گزارش ورزش سه، حمید 

ســجادی، وزیــر ورزش و جوانان دربــاره تبلیغات محیطی و 
تاخیرهای به وجــود آمده در آغاز بازی های لیگ برتر در ارتباط 
بــا اختلافات این موضوع گفــت: در موضوع تبلیغات محیطی 
آقای آجورلو طرحی را برای بهره گیری تیم ها منطبق بر قوانین و 
شرایط aFc ارائه کردند تا تیم های میزبان در استادیوم خانگی 
یا استادیومی که از سوی آن ها اجاره می شود بتوانند خود مجری 
تبلیغات شوند. سجادی می گوید: ما مطالعاتی داشتیم و من بهترین 

طرح را این گونه دیدم و جلساتی را نیز با رئیس فدراسیون فوتبال 
داشــتم که آن را مطرح کردم و او پیشنهاد داد برای اجرای آن 
کارگروهی تشکیل شود. آن طور که به من 
گزارش شد چندین جلسه هم به صورت 
حضوری، تلفنی و مجازی برگزارشــده و 
نهایتا بنا شد استقلال و هر تیم دیگری 
که می خواهد تبلیغــات محیطی خود را 
داشته باشــد. وزیر ورزش و جوانان تاکید 
کرد: کنفدراسیون فوتبال آسیا اجازه این 
کار را داده است و در بسیاری از کشورها 
این موضوع اجرا می شود. استقلال کارگزار 
خاص خود را برای تبلیغات محیطی دارد 
و پرســپولیس و مدیرعامل این تیم نیز 
گفت اگر اســتقلال در اجرای آن موفق 
بود، ما هم از آن استقبال می کنیم و تأکید 
رئیس فدراســیون فوتبال نیز این بود که 
همه تیم ها از این موضوع بهره ببرند. به 
عقیده او برای اجرایی شدن این موضوع 
ابتدا باید قبول کنیم کــه این اتفاق رخ 
دهد و اگر همه این را بپذیرند، باید کمک کنند تا مراحل اجرای 
آن محقق شود. سجادی می گوید: هر فدراسیون در داخل خود 
مسئول این موضوع است و در دنیا این موضوع مرسوم بوده، اما 
آنچه مشخص است معتقدم باید با نظر مثبت به موضوع واگذاری 
تبلیغات محیطی به باشگاه ها نگاه شود تا یک مرحله پیشرفتی 
در فوتبال را نشــان دهیم که تیم ها موفق تر شوند و منابع مالی 

آن ها تامین شود.

مدافع راســت آلومینیــوم پس از دو ســال حضور در 
تراکتور این برابر سرخ پوشان تبریزی قرار می گیرد. میلاد 

فخرالدینی دو فصل موفق در تراکتور 
ســپری کرد و با این تیــم قهرمانی 
در جــام حذفی و صعــود در مرحله 
گروهی لیگ قهرمانان آســیا و رتبه 
چهارمی جدولی لیگ برتر را طی دو 
ســال پیاپی تجربه کرد، اما حالا این 
بازیکن باتجربه در شرایطی جدید به 
تبریز ســفرکرده و می خواهد مانع از 
موفقیت تیم سابقش شود. این مدافع 
راســت تندوتیز که در تمام مسابقات 
این فصل آلومینیــوم حضور ثابت در 
سمت راست خط دفاعی تیمش داشته، 
هفته گذشته در تقابل با ذوب آهن که 
سابقه بازی در آن را دارد، نزدیک بود 
از روی ضربه ایستگاهی گلزنی کرد 
که شــوت او در موقعیتی مشکوک 
به دســت دو مدافــع حریف اصابت 

تراکتــور  بــه  گل  بــا  او  تــا  شــد  دفــع  و   کــرد 
نرسد.  فخرالدینی پس از یک هفته دوباره با یک تیم سابق 
دیگر خود تقابل دارد و با توجه به اینکه ضربات ایستگاهی 
را می زند، می توانــد در دادن پاس گل یا حتی گلزنی هم 
شانس داشــته باشد و علاوه بر اینکه در سمت راست خط 
دفاعــی مطمئن کار می کنــد، این توانایــی را دارد که با 
سرعت بالای خود نفوذهای خطرناکی از جناح راست داشته 

باشد. این مدافع راست به همراه علیرضا نقی زاده دو بازیکنی 
هستند که سابقه بازی در تراکتور رادارند و این هفته تقابل 

جذابی با تیمی خواهند داشت که در لیگ برتر، جام حذفی 
و لیگ قهرمانان با آن موفق کارکرده اند و حالا می خواهند 
بــا آلومینیوم به این روند ادامه بدهند. باحضور اســماعیل 
شریفات و میلاد فخرالدینی به عنوان دو بازیکن تکنیکی و 
باتجربه، سمت راست آلومینیوم، یکی از نقاط قوت این تیم 
 به شمار می رود و هر دو بازیکن توانسته اند آنچه کادر فنی 

می خواسته باشند.

حرف آخر وزیر ورزش درباره واگذاری 
تبلیغات محیطی

 فخرالدینی در موقعیت جدید 
برابر تراکتور

مســابقات هفته هشــتم لیگ برتر فوتبال امروز با 
انجام چهار مســابقه به پایان می رسد. آلومینیوم میزبان 
تراکتور است، فولاد در شیراز به میدان می رود و نساجی 
و ذوب آهن نیز میزبان پدیده و مس هستند. نساجی بعد 
از برد هفته نخست دیگر رنگ پیروزی راندید و با شش 
امتیاز در رده دوازدهم جدول لیگ ایســتاده هرچند که 
برخی از مربیان این تیم معتقدند نداشتن زمین مناسب 
باعث این نتایج شــده اســت و به همین دلیل این تیم 
قصد داشت در مشهد میزبان حریفانش باشد که تا لحظه 
نوشتن این متن با این مسئله موافقت نشده است. نساجی 
به دنبال کســب دومین بردش است و پدیده هم با اکبر 
میثاقیان در تلاش بــرای بقا و فرار از قعر جدول لیگ. 
باید دید کدام تیم نوار ناکامی هایش را قطع می کند؛ اما 
تارتار دو هفته اســت که نتوانسته تیمش را پیروز کند و 
ذوبی ها با یک باخت و یک تســاوی با ۱۰ امتیاز در رده 
نهم جدول لیگ قرار دارند اما مس رفسنجان با دو برد 
متوالی شرایط خوبی پیداکرده و با یازده امتیاز تیم هفتم 
جدول لیگ است. برنده این مسابقه می تواند دو سه پله 
در جدول لیگ صعود کند. هر دو باشگاه شرایط مناسبی 
ازنظر پشتیبانی و امکاناتی دارند و حداقل از این دو تیم 
کسی گلایه مشکلات مالی و پرداخت نشدن دستمزدها 

را نمی شنود همین مسئله می تواند باعث امیدواری باشد 
که در این بازی شــاهد یک مسابقه فنی و تاکتیکی و 
به دوراز حواشی خســته کننده فوتبالمان باشیم. درواقع 
باید دید دوئل تاکتیکی را کدام مربی می برد. فجری ها 
همان تیم همیشــگی و دوست داشتنی هستند، جوان، 
دونده و پرتلاش در میدان تیمی که می تواند هرســال 
چنــد بازیکن به فوتبال کشــور معرفی کند این تیم در 
حال حاضر با هشت امتیاز در رده یازدهم جدول ایستاده 

و فولاد خوزســتان هم از زمانی که جواد نکونام به این 
تیم بازگشته شرایط تیم خوب شده و شکستی نداشته اند. 
فولادی ها هفته گذشته در خانه بعد از یک بازی سخت 
و نفس گیر مقابل تراکتــور به یک امتیاز قناعت کردند 
و اکنون می خواهند جبران مافــات کنند. بازی این دو 
تیم هم دیدنی خواهد شــد. بخصــوص اینکه هر دو 
تیم بیشــتر به دنبال ارائه فوتبال در زمین سبز مسابقه 
هستند تا نمایش های حاشــیه ای خارج از گود. در این 

بازی بازیکنان جوان و جویــای نام دو تیم می خواهند 
خودنمایی کنند. جواد نکونام البته بعد از تســاوی مقابل 
تراکتور به شدت از آیندا پاتوسی بازیکن خارجی تیمش 
انتقــاد کرد و گفت او اضافــه وزن دارد و پنج هفته هم 
هســت که برای تیمش بازی نکرده است. این هشدار 
سرمربی فولاد به بازیکن خارجی اش از نکات قابل توجه 
هفته پیش بــود. بازی مقابل تراکتور برای ســرمربی 
آلومینیوم یک مسابقه ویژه است. او در شهر زادگاهش 
و مقابل تیم سابقش قرار می گیرد. فصل گذشته نیز در 
مقطعی به تراکتور رفت و دوباره به آلومینیوم برگشــت. 
حالا رســول خطیبی بــرای شکســت تراکتور تلاش 
می کند درحالی که قرمزپوشــان تبریزی از زمان حضور 
ســولدو نباخته اند و روند امتیاز گیری تیمشــان مثبت 
شده است. تراکتور با فیروز کریمی در چهار هفته هفت 
گل خورد اما با حضور ســولدو در سه بازی دروازه اش را 
بسته نگه داشته است. خطیبی هم می گوید تیم آلومینیوم 
اراک زیبــا بازی می کند و فوتبال ایران باید به این تیم 
احترام بگذارد زیرا تمام تمرکزش روی مسائل فنی است. 
تراکتور هم یکی از پرهوادارترین و باسابقه ترین تیم های 
 کشــور اســت که با حضور این مربی کروات وضعیت

 مطلوبی دارد.

ذوب آهن به دنبال جبران مافات در فولادشهر

حبیب فرعباسی دروازه بان ذوب آهن شرایط تیمش را مطلوب توصیف می کند

از کلین شیت بیشتر خوشحال می شوم
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گر بیدل و بی دستم وز عشق تو پابستم
بس بند که بشکستم ، آهسته که سرمستم

مولانا

پیوستن ایران به تشکیلات بین المللی صلیب سرخ مصمم شوید که کارى باید صورت گیرد، سپس راه انجام آن را 
خواهید یافت. 

آبراهام لینکلن

خدا فرمود: نترسید که من بی تردید با شما هستم سخن او و شما را می شنوم و  اعمالتان را  می بینم. 
46 طه

مناسبتسخن بزرگان یک فنجان آیات نورانی
شعر

فرهنگی،  سازمان  شهروندی  و  اجتماعی  معاون 
اجتماعی و ورزشی شهرداری اصفهان گفت: نماد شهری 
»سرو« اثر استاد »مرتضی نعمت اللهی« به مناسبت روز 

جهانی داوطلب رونمایی می شود.
سعید امامی در گفتگو با ایمنا اظهار کرد: از شکل گیری 
بلدیه در شهر اصفهان و آغاز مدیریت شهری، بیش از 
یکصد و اندی سال می گذرد. سال هایی که با فرازوفرودها 
و تجارب تلخ و شیرین فراوانی همراه بوده است. امروزه 
شهرداری ها از یک دستگاه صرفاً خدماتی به درآمده و به 
یک نهاد بزرگ اجتماعی تبدیل شده اند که در شئون مختلف 
فرهنگی، اجتماعی، اقتصادی و سیاسی جامعه، نقش آفرینی 
می کنند. او افزود: بدیهی است که ایفای شایسته ی این 
از  گسترده ای  حجم  چنین  به  پرداختن  و  خطیر  نقش 
بر دوش  است  گرانی  بار  متنوع،  فعالیت های  و  خدمات 
مدیران شهری که جز با مشارکت، یاری و همدلی یکایک 
شهروندان به منصه ی ظهور نمی رسد. معاون اجتماعی و 
شهروندی سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری 
اصفهان گفت: شهروندان کلان شهر اصفهان باسابقه ی 
فرهنگی درخشانی که دارند، هریک به مثابه ی شهردارانی 
هستند که می توانند در تصمیم سازی ها و کم و کیف اداره ی 
شهر، تأثیری اساسی بگذارند. همدلی و همراهی شهروندان 
کنشگران  به  آن ها  تبدیل شدن  و  شهری  مدیریت  با 
اجتماعی که هم حقوق خویش را به درستی بشناسند و هم 
از رهگذر تعامل و ارتباط مؤثر با مسئولان، مطالبه گری 
مناسبی را رقم زنند، همواره یکی از آرزوهای دیرینه ی 
رهبران جوامع بوده است. امامی ادامه داد: امروز در شرایطی 
که شهر زیبای اصفهان با مشکلات عدیده ای همچون 
خشک سالی و بحران آب، آلودگی هوا، ترافیک مزمن و… 
دست وپنجه نرم می کند، حضور مراکز مردم نهادی که چشم 
بینا، ذهن پویا و بازوان پرتوان مدیریت شهری باشند و برای 
حل وفصل این مسائل، آستین همت بالا بزنند، بیش از هر 
زمان دیگری موردنیاز است. او تصریح کرد: رونمایی از نماد 
شهری مشارکت، بهانه ای است برای ارج نهادن بر نقش 
سازنده و بی دلیل مراکز مردم نهاد و کنشگران فعال اجتماعی 
در حل معضلات شهر و ارتقای روزافزون سطح زندگی 
در اصفهان، این پایتخت فرهنگ و تمدن ایران اسلامی. 
امید داریم، یکایک شهروندان گران قدر و فرهیخته ی این 
شهر، دست مدیریت شهری را به گرمی بفشارند و موجب 

دلگرمی و انگیزه دوچندان خادمان شهر باشند.

به  از صنایع آلاینده محیط زیست  کارخانه های آجر 
مکانی خارج از شعاع ۵۰ کیلومتری شهر اصفهان منتقل 
بر خروج صنایع آلاینده  می شوند. تلاش محیط زیست 
به گزارش صداوسیما،  از شعاع ۵۰ کیلومتری اصفهان 
تعداد  اصفهان،  استان  محیط زیست  حفاظت  مدیرکل 
کارخانه های آجر را در اطراف شهر اصفهان ۳۵۰ واحد 
اعلام کرد و گفت: برای خروج صنایع آلاینده از شعاع ۵۰ 
کیلومتری اصفهان کارگروه کاهش آلودگی هوای استان 
آلودگی  بیشترین  که  می دهد  انجام  را  تصمیم گیری ها 
سازمان  است.  آجر  کارخانه های  تجمعی  اثر  به  مربوط 
مدیریت برنامه ریزی در مکانی خارج از شعاع ۵۰ کیلومتری 
اصفهان برای این کارخانه ها جانمایی کرده است و پس از 
ایجاد زیرساخت های مناسب این واحد ها ضروری است که 
به مکان های جانمایی شده نقل مکان کنند. ایرج حشمتی 
بابیان اینکه مکان ها برای انتقال این واحد ها از طریق 
سامان مدیریت برنامه ریزی جانمایی شده و الزام به ایجاد 
زیرساخت های مناسب برای انتقال کارخانه های آلاینده 
است، افزود: قرار بود تا پایان سال بخشی از کارخانه های 
آجر به مکان های جانمایی شده موردنظر منتقل شوند، اما 
نبود زیرساخت های مؤثر باعث شده که این کارخانه ها هنوز 
از شعاع ۵۰ کیلومتری اصفهان خارج نشده و به نوعی این 
کار قفل شده است. او گفت: در حال حاضر تنها کارخانه های 
آجر آلاینده های شهر اصفهان نیستند، امیدوارم با تلاش 
استاندار و کارگروه کاهش آلودگی هوا، زیرساخت مناسب 
اصفهان  از  خارج  مکانی  به  آجر  کارخانه های  انتقال 
فراهم شود. ایرج حشمتی در خصوص پایش های روزانه 
شهرستان اصفهان برای بررسی آثار آلودگی هوا، افزود: در 
حال حاضر در شهرستان اصفهان با همکاری کارشناسان 
محیط زیست روزانه حدود ۸۰۰ هزار پایش می شود و برای 
حدود ۳۰ طرح پیگیری قضائی و ۱۳ واحد هم پلمپ 
شده است. او گفت: به طور یقین در فصل سرما و تا پایان 
سال این پایش ها شبانه و روزانه ادامه دارد و درصورتی که 
صاحبان صنایع به این مسئله توجه نکرده و اقدامات لازم 
برای کاهش آلودگی هوا را رعایت نکنند، به طور یقین 

پیگیری های قضائی اعمال می شود.

رونمایی از نماد شهری سرو 
در اصفهان

نقش جهان  میدان  در  فروشگاه  و  مغازه  ده  حدود 
میدان  این  بافت  به  دکوراسیون  تغییر  بهانه  به  اصفهان 

آسیب رسانده اند.
به گزارش باشگاه خبرنگاران جوان، میدان امام اصفهان 
یا همان نقش جهان سال ها تنها اثر ثبتی جهانی نصف 
جهان بود؛ یادگاری از معماری صفویه که هیچ گردشگر 
داخلی و خارجی فرصت بازدید از آن و ساعتی قدم زدن 
در بازارچه هایش را از دست نمی دهد. مکانی که میعادگاه 
مردم اصفهان در حساس ترین روز های سال و مهمترین 
وقایع سیاسی- اجتماعی بوده و همیشه یکی از بهترین 
انتخاب ها برای دمی آسودن در پهنه ای به وسعت تاریخ. 
میدان امام، اما هیچ گاه از گزند افراد غافل درامان نبوده، 
دو دهه پیش قد کشیدن عمارت جهان نما، این اثر تاریخی 
را درخطر حذف از میراث جهانی یونسکو قرارداد، در این 
سال ها بلندمرتبه سازی های بی ضابطه بار دیگر دوستداران 
میراث فرهنگی را نگران حریم بصری میدان نقش جهان 
کرد؛ کارشناسان بار ها از رطوبت و نم زدگی دیوار های برخی 
قسمت های آن اظهار نگرانی کردند و امروز مغازه دارانی را 
می بینیم که به جای مرمت دست به تخریب مغازه هایشان 

زده اند آن هم با ادعای دکوراسیون جدید.
Á  آسمان وریسمان بافی برای خدشه زدن به

یادگار تاریخی
در بازارچه های منتهی به میدان دیدن آجر های قدیمی 
دیوار در برخی مغازه های فروش صنایع دستی شگفت زده ام 
کرد؛ به سراغ برخی از آن ها رفتم و دراین باره پرس وجو 
کردم. دریکی از مغازه ها فروشنده گفت: لایه های گچ دیوار 
را تراشیده ایم تا به آجر های صفوی برسیم و این اصالت 
گفت:  دیگری  مغازه دار  دهیم.  نشان  خود  مشتری  به  را 
تلفیق  می پسندند،  را  جدید  طرح های  امروز  گردشگران 
برای  معماری  جدید  طرح های  کنار  در  گذشته  معماری 
آن ها جذاب است؛ و مغازه دار دیگری گفت: دیوار های مغازه 
ما آسیب ندیده بلکه به عمد آجر های قدیمی دیوار را نمایان 
کرده ایم تا به نوعی دکوراسیون را تغییر داده باشیم و توجه 

مشتری را جلب کنیم. 
Á  هرگونه تغییر در بنا، فقط با مجوز میراث

فرهنگی
میراث  پایگاه  حفاظت  مسئول  هاشمی  محمدعلی 
فرهنگی شهرستان اصفهان به خبرنگار ما گفت: حدود ۱۰ 
فروشگاه در میدان نقش جهان و بازار بزرگ اصفهان به 
بهانه بازسازی و طراحی دکوراسیون جدید، آسیب دیده اند. 
او ادامه داد: پس از شناسایی واحد های متخلف به مالکان 
آن ها اخطار داده و مدت مشخصی برای رفع تخلف اعلام 
می شود و اگر این افراد اقدامی به منظور رفع تخلف نکردند 

می کنیم.  پیگیری  را  موضوع  قضایی  پرونده  تشکیل  با 
شهرستان  فرهنگی  میراث  پایگاه  حفاظت  مسئول 
این  پرونده قضایی در  نیز سه  اصفهان گفت: هم اکنون 
زمینه تشکیل شده است. هاشمی بیان کرد: هر تغییراتی 
که مالکان در میدان امام اعمال کنند، بایستی با نظارت و 
مجوز اداره میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی باشد 
و در غیر این صورت تخلف محسوب می شود. او اظهار کرد: 
میدان امام یک بافت تاریخی است که گردشگران زیادی 
را به خود جذب می کند به همین دلیل مالکان باید مراقب 
باشند تا تغییر، بازسازی و طراحی دکوراسیون جدید به این 
میراث  پایگاه  نرسد. مسئول حفاظت  آسیب  تاریخی  اثر 
فرهنگی شهرستان اصفهان افزود: اگر مالکان واحد ها قصد 
تغییر فضای کاری خود را داشته باشند، ناظران متخصص از 
میراث فرهنگی به آنان معرفی می شوند تا به صورت رایگان 

مشاوره کارشناسی ارائه کنند.
Á  ،مرمت واحد ها فقط به منظور رفع آسیب

مجاز است
سازی  کاربردی  و  فناوری  معاون  قلی نژاد  علیرضا 
پژوهشگاه میراث فرهنگی و گردشگری گفت: میدان امام 
یک اثر ثبت شده ملی و حتی جهانی است و هیچ کس با 
هیچ عنوان یا دلیلی حق تغییر در ظاهر آن را هم ندارد. 
میدان،  در حاشیه  مغازه ها  تغییر  اساس  این  بر  او گفت: 
فقط در صورتی امکان پذیر است که به منظور رفع آسیب 
در مغازه و اصلاح امور باشد. معاون فناوری و کاربردی 
سازی پژوهشگاه میراث فرهنگی و گردشگری اضافه کرد: 
به این معنی که دکوراسیون مغازه ای نیاز به تعمیر داشته 
باشد و البته این عمل هم با رعایت قوانین مربوط صورت 
بگیرد. قلی نژاد اضافه کرد: اگر فردی بخواهد در میدان 
امام دکوراسیون مغازه اش را تغییر بدهد باید به اداره میراث 
فرهنگی مراجعه کند، سپس کارشناس مغازه را مشاهده 
می کند و در صورت نیاز مجوز های لازم صادر می شود. او 
بیان کرد: اگر تغییر دکوراسیون غیرقانونی انجام شود، قطعا 
برخورد قانونی خواهد شد و پرونده هایی هم که در این 
زمینه تشکیل شده ناظر بر این مدعاست. هر اثر تاریخی 
یا جهانی شماره  ملی  میراث  در فهرست  باستانی که  و 
ثبت می گیرد باید طبق اصولی حفاظت و نگهداری شود 
و درواقع اصالت اثر از هر نوع سودجویی و منفعت طلبی 
اقتصادی مهمتر است. اتفاقات گاه وبیگاهی که در حریم 
و ظاهر چنین آثاری در اصفهان رخ می دهد نشانه ای از 
بی توجهی برخی مردم و مسئولان به این موضوع است. 
گویا هر بار باید تخلفی در بوق و کرنای رسانه ها و فضای 
مجازی دیده و شنیده شود تا با فشار دوستداران میراث 

فرهنگی و افکار عمومی جلوی ادامه آن گرفته شود.

تیشه به ریشه نقش جهان به بهانه تغییر 
دکوراسیون
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نتایــج یک پژوهــش مدلی کمّی برای بهبــود یکی از 
روش های شناسایی رفتـار تومور ارائه کرد.

فیبرهــای کلاژن به عنوان بخش مهمی از ماتریس بین 
سلولی، با توجه به جهت گیری فضایی ممکن است مانع 
تهاجم سلول های سرطانی شده و یـا آن را تشدید کنند و 
از سویی دیگر، مدل های فیزیکی مانند ولگشت، توانایی 
قابل توجهی در بازتولید رفتار حرکتی ســلول ها دارند. در 
پژوهشــی که توســط یونس عظیم زاده و عباس علی 
صابری انجام شــد، نقش جهت گیری فیبرهای کلاژن 
بر تهاجم سلول های سرطانی بررسی شد. در این مقاله، 
مدلی مبتنـی بـر ولگشت و حرکت جهت دار برای توصیف 
حرکت سلول ها پیشنهاد شد و مقدار انتظاری مربع طول 
مهاجرت را به عنوان عامـل تعیین کننده خطر متاستاز در 
نظر گرفته و نقش جهت گیری فیبرها بررسی شد. یافته ها 
نشان می دهد که جهت گیری فیبرها، هم بسـتگی هـای 
فضـایی میان این جهت گیری ها و نحوه مهاجرت سلول ها 
بر خطر متاستاز مؤثر هستند. درنهایت ره یافتی کمّی برای 
بهبود یکی از روش های شناسایی رفتـار تومور ارائه شد. 
عظیم زاده و همکاران در این پژوهش بابیان اینکه رشد 
تومور با تکثیر خود به خودی و کنترل نشــده سلول های 
پیکری شروع می شود، معتقدند که این سلول های تکثیر 
شونده لزوماً قابلیت سرطانی شــدن را ندارند و تنها اگر 

باگذشت زمان مجموعه قابلیت هایی را به دست آورند که 
به آن ها امکان فرار از سیستم ایمنی، رگزایی و مهاجرت را 
بدهد، مجموعه بیماری هایی را ایجاد می کنند که سرطان 
نامیده می شــوند. در این مقاله بررسی تأثیر جهت گیری 
فیبرهای کـلاژن بر رفتار مهاجرتی سلول ها و درنتیجه 
خطر متاستاز موردبررســی قرار گرفت و نتایج نشان داد 
که مجموعه ای از عوامـــل محیطـــی و ویژگی های 
حرکتی سلول در مهاجرت مؤثر هستند. نکتـه مهـم در 
یافته های ما این بود که همبسـتگی هـای بلنـد بـرد خـود 
به تنهایی عاملی مؤثر بر خطر متاستاز هستند. این نتیجه، 
مؤلفـه ای جدیـد بـه بررسـی هـای پیشـین مـی افزایـد. 
بنـابراین، نه تنها جهت گیری فیبرها بلکه همبستگی های 
فضـایی نیـــز بایـــد موردبررسی قرار بگیرند تا بتوان 
تصویر دقیق تـری از خطـر متاسـتاز ارائه داد. دسته بندی 
فیبرهای کلاژن برحسب خطر متاستاز نیـز باید با توجه 
به حضور همبستگی های بلند برد انجـام بگیـرد. از سوی 
دیگر، ره یافت ما، امکان دسـته بنـدی تـأثیر جهت گیری 
فیبرهای کلاژن بر خطر متاســتاز را مهیا می کند. نتایج 
پژوهش »مطالعه نقش جهت گیری فیبرهای کلاژن بر 
تهاجم سلول های سرطانی« در شماره ۲ مجله پژوهش 
فیزیک ایران دانشگاه صنعتی اصفهان در زمستان سال 

۱۳۹۹ منتشر شد.

فرونشست و فروچاله مهم ترین مسئله زیست محیطی این 
روزهای اصفهان است، مشکلی که در اثر تصمیمات اشتباه در 
دهه های گذشته حاصل شده و این روزها نصف  جهان را تهدید 

می کند.
به گزارش مهر،اصفهان مانند بسیاری از نقاط ایران، مسائل 
و مشکلات زیست محیطی کمی ندارد؛ از آلودگی هوا و ریز 
گردها گرفته تا خشکی زاینده رود. در میان یک مشکل بسیار 
پررنگ و خطرناک تر از دیگر مشکلات این شهر و استان است، 
مشکلی که حتی از نقشه های هوایی گوگل هم می توان آن 
را دید. موضوع نشست زمین در دشت های اطراف اصفهان 
که حالا به آرامی خود را در شهر و بناهای تاریخی نیز نشان 
می دهد. تاریخ ایران اسلامی به اصفهان گره خورده، جایی که 
مسجد جامع شهر نشان از هنر اسلامی در ادوار تاریخی مختلف 
از قرون اولیه اسلام تا دفاع مقدس دارد و میدان نقش جهانش، 
و  بناها  می کشد.  جهانیان  رخ  به  را  شیعیان  هنرنمایی  اوج 
بافت تاریخی اصفهان گنجینه ای گران بهاست که آثار آن در 
میراث جهانی یونسکو نیز به ثبت رسیده است. بااین حال این 
میراث کهن، در عصر حاضر مانند دشت ها و مراکز مسکونی 
زمین  گویا  و  مشکل جدی شده  یک  دچار  اصفهان  اطراف 
اطلاعاتی که سازمان  اساس  بر  است.  آمده  آن  با  به جنگ 
زمین شناسی کشور در سال ۱۳۹۷ منتشر کرده، رقم نشست 
زمین در اطراف پل های تاریخی اصفهان عددی بین ۱۰ تا 
۲۰ سانتی متر بوده که این عدد یک هشدار بزرگ می دهد. از 
طرفی هرروز ترک های جدید در میدان نقش جهان و بناهای 
اطراف آن )نظیر مسجد حکیم( پدیدار می شود. بااین حال در 
صحبت های کارشناسان اختلاف نظر درباره فرونشستی بودن 
یا نبودن ترک های ایجادشده وجود داشته و دارد. حتی رضا 
اسلامی، مدیرکل زمین شناسی اصفهان نیز دراین باره گفته بود: 
و  پل های چوبی، سی وسه پل  در  ترک ها  »عده ای می گویند 
خواجو فرونشستی نیست، اما بهترین راه اندازه گیری به وسیله 
ابزار دقیق یعنی GPS دو فرکانسه است در این راستا، سال 
۱۳۹۳ نامه ای به اداره کل میراث فرهنگی ارسال و پیشنهاد این 
بررسی و همکاری داده شد، اما از آن سال این کار بلاتکلیف 
ماند«. او تأکید کرده بود که اگر این پایش توسط ابزار دقیق 
انجام و اندازه گیری شود، دیگرکسی نمی تواند فرونشست و آثار 

آن بر پل های تاریخی را کتمان کند.
Á  تشــکیل کارگروه تخصصی فرونشست در

میراث فرهنگی
اداره کل میراث  به نظر می رسد که مسئولان  بااین حال 
فرهنگی اصفهان نیز درباره مسئله فرونشست در آثار تاریخی 
اداره  این  مسئول  مقامات  از  برخی  حتی  و  شدند  حساس 
از  ناشی  را  نقش جهان  میدان  در  حاصل شده  ترک های  کل 
فرونشست عنوان کردند. بناهای تاریخی آسیب دیدند و منکر 
تأثیر فرونشست در آثار تاریخی نیستیم. اگرچه ممکن است 
برخی از آسیب های موجود به دلیل فرونشست زمین نباشد، 
اما قطعاً بناهای تاریخی در آینده نزدیک گرفتار فرونشست 

خواهند شد. 
Á  بررسی آثار فرونشست در بناهای تاریخی نیاز

به بررسی و آسیب شناسی بیشتر دارد
در همین رابطه علی فصیحی، کارشناس ارشد اداره کل 
کارگروه  تشکیل  مأمور  که  اصفهان  استان  فرهنگی  میراث 
به  شده،  تاریخی  آثار  در  فرونشست  مسئله  برای  تخصصی 
خبرنگار مهر گفت: با توجه به اینکه موضوع فرونشست یک 
و  متخصصان  از  دعوت  با  شد  بنا  است،  تخصصی  مسئله 
کارشناسان این حوزه، تأثیر فرونشست در آثار تاریخی اصفهان 
بررسی شود. او ادامه داد: کارگروه تخصصی بحران فرونشست 
در آثار تاریخی به تازگی کار خود را آغاز کرده و در مرحله اول 
آثار تاریخی شهر اصفهان و در مرحله بعدی آثار تاریخی استان 
اصفهان بررسی خواهند شد. جلسات اولیه کارگروه تشکیل شده 
و از مسئولان و متولیان بناهای تاریخی خواسته شده تا آخرین 
آینده  تا  دهند.  ارائه  را  خود  مدیریت  تحت  بناهای  وضعیت 
نزدیک گزارش های این کارگروه منتشر خواهد شد. فصیحی 
افزود: هنوز تحقیقات کارگروه کامل نشده، بااین حال بناهای 
تاریخی آسیب دیدند و منکر تأثیر فرونشست در آثار تاریخی 
به  موجود  آسیب های  از  برخی  است  ممکن  اگرچه  نیستیم. 
دلیل فرونشست زمین نباشد، اما قطعاً بناهای تاریخی در آینده 
نزدیک گرفتار فرونشست خواهند شد. بررسی آثار فرونشست 

در بناهای تاریخی نیاز به بررسی و آسیب شناسی بیشتر دارد. 
معضل  حل  برای  راهکار  ارائه  سمت  به  باید  کرد:  تأکید  او 
فرونشست در آثار تاریخی حرکت کرد و کارگروه تخصصی 
تشکیل شده نیز تلاش دارد تا بامطالعه موردی در کشورهای 
از  دوری  کار تخصصی  برسد. لازمه  راهکارها  این  به  دیگر 
فضای احساسی است و باید به سمت تصمیم گیری و بررسی 
مسائل به دوراز حواشی موجود حرکت کرد تا راهکارها قابلیت 

اجرایی بیشتری داشته باشند.
Á  بناهای تاریخی اصفهــان، آبروی جمهوری

اسلامی هستند
بحران نشست در زمین در اصفهان باعث شده تا بسیاری از 
دستگاه ها و متولیان شهری وارد عمل شوند و حداقل درباره این 
بحران صحبت کنند. یکی از مهم ترین ارکان مدیریت در هر 
شهری، مدیریت شهری و بدنه شورای شهر و شهرداری است. 
در اصفهان نیز شورا و شهرداری درصدد بررسی راهکارهای 
جلوگیری از نشست زمین و آسیب به اصفهان ازجمله بافت 
آب  کمیسیون  رئیس  نادرالاصلی،  مجید  هستند.  تاریخی 
شورای اسلامی شهر اصفهان درباره بحران فرونشست، اظهار 
داشت: مشکل کمبود آب اصفهان تنها به خشکی زاینده رود 
محدود نمی شود و امروزه مسائل و مشکلات دیگری ازجمله 
خشکی آبخوان ها و کاهش شدید آب های زیرزمینی نیز وجود 
دارد. از دست رفتن جریان زاینده رود مشکلات زیست محیطی 
بسیاری برای شهر به وجود آورده است.  او فرونشست را یکی 
از مشکلات اساسی ناشی از عدم جریان زاینده رود دانست و 
توضیح داد: بر اساس نظر متخصصان زمانی که به سفره های 
از آن  از طرفی برداشت های مختلفی  زیرزمینی آب نرسد و 
صورت گیرد، مشکل فرونشست پدید می آید. صاحب نظران 
اعتقاددارند که میزان استاندارد فرونشست یک سانتی متر در 
از سالی ۵  بیشتر  اصفهان  نقاط  امروزه همه  اما  است،  سال 
سانتی متر فرونشست دارد. عضو شورای شهر اصفهان افزود: 
در برخی از ساختمان های شهر اصفهان، ترک های بزرگ، به 
شکل ترک های ناشی از زلزله ایجادشده و شرایط نگران کننده 
است. این مشکلات فیزیکی به بافت های تاریخی اصفهان  
و  ترک ها  تاریخی  بافت های  و  آثار  برخی  در  و  رسیده  هم 
جریان  به  آن  راه کار  و  می شود  مشاهده  زمین  نشست های 
افتادن آب اصفهان است. نادرالاصلی بابیان اینکه »بافت و 
آثار تاریخی را نمی توان با ترمیم و مرمت از فرونشست نجات 
داد، زیرا زمین کار خود را انجام می دهد« تصریح کرد: بناهای 
تاریخی اصفهان، آبروی جمهوری اسلامی در دنیا هستند و باید 
به وضعیت آن ها نگاه ملی داشت. اگر خدشه ای به آثار جهانی 
اصفهان بیافتد، برای کشور تبعات خواهد داشت و راهکار دائمی 
آن به نظر به جریان افتادن آب در زاینده رود است. پدیده نشست 
زمین در اصفهان پدیده ای نو و تازه به حساب می آید و برخی 
از کارشناسان اعتقاددارند که نمی توان این پدیده را فرونشست 
دانست. گفته های این صاحب نظران حتی ترسناک تر از اظهار 
نظرات افرادی است که بحران اصلی اصفهان را فرونشست 
زمین و کمبود آب می دانند، زیرا این گروه معتقدند اصفهان دچار 
دردی است که درمان ندارد. بافت و آثار تاریخی را نمی توان با 
ترمیم و مرمت از فرونشست نجات داد، زیرا زمین کار خود را 
انجام می دهد. محمدحسین رامشت، عضو هیئت علمی گروه 
جغرافیای طبیعی دانشگاه اصفهان یکی از متخصصانی است 
پدیده  درباره  او  دارد.  دیگران  از  متفاوت تر  کمی  نظری  که 
فرونشست به خبرنگار مهر گفت: در حال حاضر مشکل چاله ها 
و نشست هایی که ایجادشده یک الگوریتم طبیعی است که در 
اثر آن دشت ها پایین و ارتفاعات به سمت بالا حرکت می کنند؛ 
به این موضوع تکتونیک جنبا گفته می شود و همیشه وجود 
داشته است. امروزه تکنیک های جدید باعث شده تا اطلاعات 
بیشتر و بهتری گزارش شود و تصور این است که این پدیده ها 
محدود به زمانه ما می شود، درصورتی که سابقه این پدیده به 
ادامه  او  بیش از حفر چاه ها و قنات های قدیمی بازمی گردد. 
داد: چاله هایی که در اثر پدیده »تکتونیک جنبا« ایجاد می شود، 
شکل و فرم خاصی دارد و در مناطقی ایجاد می شود که جنس 
متریال زمین مشخص است. این اشکال با فرم های چاله ای 
گسل و فرونشست تفاوت دارد و به نظر می رسد اصفهان درگیر 
این مسئله است. بنابراین به نظر می رسد چاله هایی که ایجادشده 
بیشتر در اثر انحلال بوده تا مسئله فرونشست. این متخصص 
ژئومرفولوژی افزود: اکثر متخصصان حوزه آب و زمین شناسی 

از تکنیک هم بستگی در مطالعات علمی خود استفاده می کنند، 
یعنی مثلًا اگر در یک بازه ۲۰ ساله روند کاهش سطح آب های 
زیرزمینی و نشست زمین محاسبه می شود و اگر این اعداد باهم 
خوانایی و هم بستگی داشته باشند، به هم ارتباط داده می شود. 
از صاحب نظران معتقدند علت  از همین روی شاید بسیاری 
پدیده فرونشست است. رامشت  اصلی نشست های اصفهان 
بابیان اینکه »پدیده ای که اصفهان درگیر آن است، مانند زلزله 
هیچ راه حل و راهکاری ندارد و به هیچ شکل نمی توان با آن 
مبارزه کرد« تأکید کرد: اگر این پدیده به شهر اصفهان و بافت 
تاریخی برسد، تقریباً می توان گفت هیچ راهکاری برای آن 
موجود نیست. تفاوت اصلی پدیده تکتونیک با فرونشست این 
است که فرونشست در مراکز دشت ها رخ می دهد، اما پدیده اول 
در حاشیه دشت ها و نزدیک به ارتفاعات. وقتی در وسط دشت 
کل سازه ها باهم نشست می کنند، این پدیده به چشم نمی آید، 
اما در حواشی دشت ها که چاله ها پدید می آیند به دلیل اختلاف 

سطح، این پدیده خود را نشان می دهد.
Á هم فرونشست داریم و هم فروچاله

روی داده های  بر  که  مختلفی  کارشناسان  بااین وجود 
دشت های برخوار و مهیار کارکردند، اعتقاددارند که اصفهان هم 
با فرونشست و هم با فروچاله درگیر است. بحرانی که امروزه در 
مراکز دشت ها بسیار حاد شده و آرام آرام به سمت مرکز تاریخی 
شهر درحرکت است. بهرام نادی، دکتری عمران زئوتکنیک 
آزاد اسلامی واحد نجف آباد به  و عضو هیئت علمی دانشگاه 
خبرنگار مهر گفت: نشست در گستره وسیع و ناشی از عوامل 
مختلف را فرونشست می خوانند. سطح بالایی آبخوان اصفهان 
برخوار هزار و ۶۰۶ کیلومترمربع است و جنس این کاسه از 
سنگ شیل است و این سنگ نشستی نمی کند. عمیق ترین 
قسمت این کاسه در دشت برخوار، در منطقه حبیب آباد واقع شده 
است.  متر   ۳۰۰ حدوداً  منطقه  این  در  خاک  ضخامت  که 
بنابراین کاسه ای در این منطقه وجود دارد که به کوه ها مرتبط 
می شود. او ادامه داد: فرونشست در این دشت ناشی از افت 
سطح آب زیرزمینی است، در سال ۳۱۱ میلی متر مکعب از این 
آبخوان برداشت می شود و این آب زیرزمینی توسط زاینده رود 
تغذیه ای ندارد. هر یک متر برداشت از این سفره آب، یعنی 
یک سانتی متر نشست زمین. در حال حاضر در حبیب آباد دو و 
نیم متر نشست را شاهد هستیم، اما از طرفی وقتی به سمت 
جنوب شهر اصفهان که سطح سنگ است حرکت می کنیم، 
شاهد نشستی نیستیم؛ مناطق مختلف شهر سطوح مختلفی 
از نشست دارند. فرونشست و فروچاله هر دو در اصفهان وجود 
دارد و مشاهده می شود. وجود پدیده فروچاله نفی بر عدم وجود 
پدیده فرونشست نیست و آنچه در دشت مهیار و برخوار رخ داده، 
فرونشست است. این استاد دانشگاه با اشاره به خطر فرونشست 
در بناهای تاریخی، تأکید کرد: در سه دهه اخیر به طور متوسط 
سطح آب زیرزمینی ۴۰ متر پایین رفته، درنتیجه نشست های 
اخیر ۱۲  ماه  چند  در  حبیب آباد  منطقه  و  آمده  پدیدار  امروز 
سانتی متر نشست داشته است. اگر این سفره زیرزمینی خالی 
شود، پیش بینی ما این است که در منطقه حبیب آباد بیش از دو 
متر نشست و در مناطق مرکزی شهر ازجمله میدان نقش جهان 
حدود ۵۰ سانتی متر نشست زمین را خواهیم داشت؛ این عدد 
بسیار فراتر از سطح تحمل ساختمان ها است. نادی افزود: تمام 
آثار تاریخی که در اصفهان وجود دارد، در یک منطقه آب رفتی 
بیشتر  برداشت  است.  نشست شدید  مستعد  که  گرفتند  قرار 
از این سفره های زیرزمینی نتیجه ای جز آسیب به بافت های 
مسکونی و تاریخی شهر اصفهان و حومه آن نخواهد داشت. او 
درباره اینکه اتفاقی که در اصفهان رخ داده فرونشست است یا 
فروچاله، توضیح داد: فرونشست و فروچاله هر دو در اصفهان 
وجود دارد و مشاهده می شود. وجود پدیده فروچاله نفی بر عدم 
وجود پدیده فرونشست نیست و آنچه در دشت مهیار و برخوار 
رخ داده، فرونشست است. فرونشست، فروچاله و هر پدیده ای 
دیگر، بحران اصلی اصفهان است، بحرانی که دیر یا زود به 
سراغ هسته مرکزی شهر و دیگر شهرهای اصفهان هم خواهد 
رفت. به نظر می رسد شناسایی و رصد دقیق و فوری این پدیده 
مهم ترین  به  باید  بودجه  اختصاص  و  کارگروه ها  تشکیل  با 
درخواست و مطالبه تبدیل شود. پس از بررسی دقیق این پدیده 
شاید بتوان راهکارهایی برای مقابله با آن به وجود آورد، وگرنه 
دیر یا زود بمب ساعتی فعال شده در اصفهان، شهر و تمام آثار و 

بافت تاریخی را خواهد بلعید.

بهبود روش شناسایی رفتار تومورهای فرونشست نصف جهان را تهدید می کند
سرطانی

تلاش محیط زیست بر 
خروج صنایع آلاینده 
از شعاع ۵۰ کیلومتری 

اصفهان


